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Ανδρουλάκης για υποκλο-
πές: Επιμολύνουν τους 
θεσμούς στον βωμό της 
συγκάλυψης

Κασσελάκης: Κοροϊδεύει τους 
πολίτες η κυβέρνηση Μητσο-
τάκη - «Ελεημοσύνη» των 8 
ευρώ στους λογαριασμούς 
του ρεύματος

Κ. Μητσοτάκης:
Τα σχέδια της κυβέρνησης 
για το β΄εξάμηνο του 2024 
Οι μεταρρυθμίσεις, οι επενδύσεις 
και τα έργα που ετοιμάζονται 

Κυριάκος Μητσοτάκης: 
Η αποκλιμάκωση της 
ακρίβειας στο «καλάθι» 
της ΔΕΘ – Φοροκίνητρα για 
συνεπείς οφειλέτες

Βεντέτα Πολάκη - Λινού: 
«Η ΜΚΟ, η απευθείας ανάθε-
ση 30.000 ευρώ από Πατού-
λη» - Τι απαντά η βουλευτής 
στις καταγγελίες

Κατερίνα 
Σακελλαροπούλου: Ο 
Μίλτος Τεντόγλου κέρδισε 
επάξια θέση στο πάνθεον 
των κορυφαίων αθλητών του 
άλματος εις μήκος

ΑΑΔΕ - Επιχείρηση 
Villa VIP Μύκονος: 
Όλα μαύρα σε πριβέ 
πάρτι στο Πυργί 

Δεκάχρονη κατήγγει-
λε τους γονείς της 
για ξυλοδαρμό και 
επαιτεία

Τα «παπαγαλάκια» των ΜΜΕ μετράνε 50ευρα από την κόντρα 
των Καζιναρχών Λουτρακίου - Πάρνηθας και Ελληνικού! 
Θέσεις μάχης με δημοσιεύματα λάσπης εκατέρωθεν από 
τα στρατόπεδα των Ιρλανδών Κόμερ του Λασκαρίδη και της 
συμμαχίας Περιστέρη με Hard Rock.

edolio5.blogspot.com: Τα λέει όλα η επι-
στολή στον Άρειο Πάγο! Το δικηγορικό γρα-
φείο που έχει στήσει παραδικαστικό κέντρο 
και «αρμέγει» μεγαλόσχημους πελάτες. Οι 
14 καυτές υποθέσεις, η πλαστή διαθήκη με 
την τεράστια περιουσία και ο ποινικολόγος.
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Μου ζήτησαν €50.000 μια 
ημέρα πριν την εκδήλωση, 
καταστράφηκα, ξεσπά θύμα 
των υπαλλήλων της ΕΤΑΔ
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edolio5.blogspot.com: Η ΕΔΕ για τα μάτια 
του κόσμου και οι δημόσιες σχέσεις για να 
γράφουν καλές κουβέντες! 
Η ΕΛΑΣ μοίρασε το βίντεο της ανθρωποκτονίας 
του τοπογράφου στα ΜΜΕ για να καλύψουν το 
φιάσκο με την δικογραφία Καραϊβάζ και τώρα 
κάνουν πως δεν ξέρουν ποιος το μοίρασε.

edolio5.blogspot.com : Ο τοκογλύφος 
με την άσπρη ποδιά! Πρώην παίκτης του 
Survivor «επενδύει» χρήματα που μαζεύ-
ει από φίλους και γνωστούς που γνώρισε 
στην καυτή άμμο. Το θύμα (συνάδελφος 
του) που έχασε €750.000 και οι ράβδοι 
χρυσού που πήρε ως εγγύηση αλλά τις... 
λήστεψαν.
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”Τομή” ή επίφαση;
Δεν νοείται, στα πλαίσια της διάκρισης των 
λειτουργιών ως οργανωτικής βάσης του δη-
μοκρατικού πολιτεύματος, η Δικαιοσύνη να 
αντιμετωπίζεται ως ο «φτωχός συγγενής» 
του σχετικού τριπτύχου, από μια δεσπόζου-
σα και υπερτροφική Εκτελεστική εξουσία.
Θέμα και πάλι ένα ζήτημα που ποτέ (και ευ-
λόγως) δεν εγκαταλείπει το «στασίδι» της επι-
καιρότητας: η διάταξη του άρθρου 90 παρ. 5 
του Συντάγματος και η θεσπιζόμενη με αυτήν 
αρμοδιότητα του Υπουργικού Συμβουλίου για 
την επιλογή της ηγεσίας των Ανωτάτων δικα-
στηρίων, της Εισαγγελίας του Αρείου Πάγου 
και της Γενικής Επιτροπείας Επικρατείας του 
Ελεγκτικού Συνεδρίου, δηλαδή της αποκα-
λούμενης και «ηγεσίας της Δικαιοσύνης», 
από την εκτελεστική εξουσία. Αφορμή η «εν 
χορδαίς και οργάνω» αναγγελθείσα και ήδη 
ψηφισθείσα νέα ρύθμιση για την δυνατότη-
τα συμμετοχής, στην διαδικασία επιλογής, και 
του δικαστικού σώματος, με την προσθήκη 
στην γνωμοδοτική προδικασία και της γνώμης 
των Ολομελειών των οικείων Ανωτάτων Δικα-
στηρίων και της Εισαγγελίας του Αρείου Πά-
γου Βεβαίως, ούτε για «ιστορική τομή» ούτε 
για «ιστορικής σημασίας» ρύθμιση πρόκειται.
Δεν φέρει και δη όλως προδήλως τέτοια «βα-
ρύγδουπα» χαρακτηριστικά η επελθούσα 
απλή διεύρυνση της γνωμοδοτικής προδικα-
σίας Το Υπουργικό Συμβούλιο ήταν και παρα-
μένει αυτό το οποίο αποφασίζει τελικά και 
κυριαρχικά για την επιλογή των ηγεσιών των 
ανωτάτων δικαστηρίων της χώρας, της εισαγ-
γελίας του Αρείου Πάγου και της Γενικής Επι-
τροπείας Επικρατείας του Ελεγκτικού Συνε-
δρίου. Και ναι μεν η ρύθμιση για την οποίαν 

πρόκειται έλαβε χώρα στα πλαίσια του ισχύ-
οντος Συντάγματος και του άρθρου 90 παρ. 5 
αυτού, πλην όμως τούτο δεν αίρει το διαχρο-
νικώς εγειρόμενο και πάντα καίριο ερώτημα 
της υπαγωγής ή μη και  της συγκεκριμένης 
Συνταγματικής διάταξης στην Αναθεωρητική 
Διαδικασία. Ούτε μπορεί να «απαλύνουν» 
την πραγματικότητα και την θεσμική κρισιμό-
τητα του ζητήματος της ως άνω αναθεώρησης 
προσεγγίσεις, περί γενόμενης «κίνησης προς 
την ορθή κατεύθυνση». Βεβαίως και η ρύθ-
μιση φέρει τα χαρακτηριστικά μιας τέτοιας 
κίνησης. Το ζητούμενο και το ουσιώδες δεν 
είναι, όμως, η κατεύθυνση καθ’ εαυτήν, αλλά 
η ύπαρξη πραγματικής βούλησης άφιξης στον 
προορισμό και κατάκτησης-επίτευξης του θε-
σμικού στόχου. Είθε, στην κίνηση της νομοθε-
τικής ρύθμισης για την οποίαν γίνεται λόγος 
να μην υπάρχουν άδηλοι και άγνωστοι στον 
«ταξιδιώτη» προορισμοί, με τερματικό τους 
σταθμό τις «ελληνικές καλένδες».  Μακάρι, 
η «ορθή κατεύθυνση» να μην αποδειχθεί 
διαδρομή από το «τίποτε» στο «πουθενά», 
και το «μισό ή πρώτο βήμα» των αισιόδοξων 
θεωρήσεων να μην υποκατασταθεί από το 
άτερμον «σημειωτόν». Δεν μπορεί το εκάστο-
τε Υπουργικό Συμβούλιο να έχει την ευρεία 
διακριτική ευχέρεια και η Κυβέρνηση να απο-
φασίζει μόνη της, ουσιαστικά, και ανελέγκτως 
την επιλογή της ηγεσίας της Δικαιοσύνης, χω-
ρίς καμιά μάλιστα  ελεγκτή υποχρέωση ειδι-
κής και εμπεριστατωμένης αιτιολόγησης των 
επιλογών της. Πρόκειται για θεσμικό ασύμβα-
το ολκής, κατ’ άμεσον προτεραιότητα εξαλει-
πτέον. Δεν νοείται, στα πλαίσια της διάκρισης 
των λειτουργιών ως οργανωτικής βάσης του 
δημοκρατικού 
πολιτεύματος, 
η Δικαιοσύνη 
να αντιμετω-
πίζεται ως ο 
«φτωχός συγ-
γενής» του 
σχετικού τρι-
πτύχου, από 
μια δεσπό-

ζουσα και υπερτροφική Εκτελεστική εξουσία. 
Ούτε είναι παραδεκτό η εμπλοκή του δικαστι-
κού σώματος στην ανάδειξη της φυσικής ηγε-
σίας του να έχει χαρακτήρα εκφοράς απλής 
γνώμης και μόνον, παρέχουσα την εντύπωση 
ενός χρήσιμου μεν, μη πειστικού δε διαδικα-
στικού «άλλοθι». Τί γνωρίζει, άραγε, ειδικότε-
ρα και επιπρόσθετα η επιλέγουσα Κυβέρνη-
ση και το αγνοούν οι δικαστικοί λειτουργοί; 
Ή, μήπως, το πρόβλημα είναι η διιστάμενη 
αξιολόγηση αυτών που αμφότερα τα μέρη 
γνωρίζουν; Καθ’ όσον εξ άλλου αφορά την 
προτασσόμενη ως επιχείρημα (υπέρ της αρ-
μοδιότητας του Υπουργικού Συμβουλίου) 
«δημοκρατική νομιμοποίηση», σίγουρα, και 
παρά την αρχή της «δεδηλωμένης» που στη-
ρίζει την εκάστοτε Κυβέρνηση, την συγκεκρι-
μένη αρχή εκφράζει κυρίως και πρωτίστως η 
Βουλή, ως σύνολο νοούμενη, το μόνο δηλαδή 
όργανο που αποτυπώνει και εκφράζει την λα-
ϊκή κυριαρχία, και με ενισχυμένες πλειοψη-
φίες ενίοτε. Ωστόσο, «άρκτου παρούσης τα 
ίχνη μη ζήτει». Η αναθεώρηση του άρθρου 
90 παρ. 5 του Συντάγματος και μονόδρομος 
(γνωστός και ορατός σε όλους) είναι και πραγ-
ματική θεσμική ιστορική τομή θα αποτελέσει, 
που ανεξίτηλο θα αφήσει το «χνάρι» της στο 
όλον θεσμικό εποικοδόμημα. Το πεδίο είναι 
ανοικτό και το έδαφος ώριμο και δεκτικό για 
μια συνθετική και δημοκρατική αναδιαμόρ-
φωση του αντικειμένου του, χωρίς αυτό να 
μπορεί να αποκρουσθεί ή να αποκλεισθεί 
και από τους φρονούντες ή υιοθετούντες ότι 
«είναι το άπαν» το να σου επιτρέπεται απλώς 
να λες την γνώμη σου, έτσι απλά για να την 
πεις και χωρίς καμιά θεσμοθετημένη δέσμευ-
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ση για τον παραλήπτη της, έστω και αν αυτό 
αφορά την «ισότιμη και ανεξάρτητη Δικαιο-
σύνη». Υπάρχει βούληση; Ίδωμεν! Αν και η 
παρ’ ημίν διαχρονική ιστορική γνώση και η 
επ’ αυτού συναφής εμπειρία τροφοδοτούν 
αναποδράστως την απαισιοδοξία και τον 
έντονο σκεπτικισμό. Στην χώρα μας το πο-
λιτικό σύστημα, πέραν της γενικότερης γνω-
στής συμπεριφοράς του όταν αισθάνεται ότι 
επιχειρείται ο δικαστικός έλεγχός του, έχει 
καταδείξει και με άλλες συνταγματικής περι-
ωπής ρυθμίσεις, σε συνδυασμό με την εμφα-
νή και με σχεδόν αμιγώς κομματικά κριτήρια 
κακοχρησία τους, την αταλάντευτη θέλησή 
του και τον έμμονο προσανατολισμό του να 
περιχαρακωθεί και να ορθώσει προστατευ-
τικά «τείχη» έναντι της Δικαιοσύνης. Οι ρυθ-

μίσεις για την ποινική ευθύνη των υπουργών 
και την βουλευτική ασυλία, και ιδίως η κακο-
χρησία που τους επιφυλάσσεται, δεν μπορεί 
να παροραθούν, είναι αρκούντως αποκα-
λυπτικές και μάλλον πρόδηλη παρίσταται 
η λογική σύνδεσή τους με την αποτελούσα 
αντικείμενο του παρόντος πρόβλεψη του 
άρθρου 90 παρ. 5 του Συντάγματος. Ούτε, η 
υπό τον «μανδύα» της «διασταύρωσης των 
λειτουργιών» συντελούμενη ή επιχειρούμε-
νη «επικυριαρχία» της Εκτελεστικής εξου-
σίας επί της Δικαστικής και ο δι’ αυτής εν 
δυνάμει έλεγχος της τελευταίας, μπορεί να 
εμφανίζονται (in concreto και κατά περίπτω-
ση), από οποιονδήποτε, ως δήθεν θεσμική 
αρμονία και «σπονδή» στο Κράτος Δικαίου. 
Του τελευταίου, εξ άλλου, δεν κήδονται και 

δεν είναι «Ηρακλείς» του μόνον πολιτικά όρ-
γανα. Τομές, συνεπώς, και όχι ψιμυθιωμένες 
επιφάσεις αναγκαιούν και επιβάλλονται, για 
να είναι η Δικαιοσύνη «πάντοτε και εν παντί» 
(και στα «τρανά και μεγάλα») αληθινά ανε-
ξάρτητη, χωρίς να καταλείπονται θεσμοφθό-
ρες (και σε προσωπικό επίπεδο πλειστάκις 
άδικες) σκιές και υπόνοιες για ενδεχόμενες 
επιδιώξεις ανεύρεσης και ανάδειξης «εντός 
των τειχών» «τοποτηρητών» και «εντεταλ-
μένων». Τα γεγονότα έχουν την δική τους 
δυναμική και την πειστική ή μη αποτίμησή 
τους. Είθε να μην εμπεδωθεί η αίσθηση ότι 
βιώνουμε βήμα-βήμα την θεσμική πρόφαση
Mένιος Φουρθιώτης
menios@apokaliptikanews.gr.

Οι ελεγκτές της Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσί-
ων Εσόδων διαπίστωσαν ότι ουδείς πελάτης 
είχε λάβει απόδειξη, με το συνολικό ποσό να 
ξεπερνά τα 50.000 ευρώ Μια νέα μορφή φο-
ροδιαφυγής έφεραν στο φως οι ελεγκτές της 
Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων Εσόδων, σχετι-
κά με τα πριβέ πάρτι, που οργανώνονται σε 
πολυτελείς βίλες, στην Μύκονο. Πρόκειται για 

πάρτι, τα οποία διαφημίζονται στα social 
media, ως επισήμως οργανωμένα από εται-
ρείες διοργάνωσης εκδηλώσεων, και τα 
οποία διεξάγονται νόμιμα. Φαινομενικά. 
Διότι αυτό, το οποίο εντόπισαν οι ράμπο 
της ΑΑΔΕ, δείχνει ότι τα φαινόμενα απα-
τούν. Με μια ειδική και λεπτομερώς σχεδι-
ασμένη επιχείρηση, οι ελεγκτές της ΑΑΔΕ, 
σε συνεργασία με αστυνομικούς, έκαναν 
έφοδο σε βίλα, στο Πυργί, στην Μύκονο. Τι 

βρήκαν; Ότι γαλλική εταιρεία είχε νοικιάσει 
τον χώρο για να διοργανώσει πάρτι, με διά-
σημο DJ, ο οποίος και σταμάτησε την μουσι-
κή και έφυγε από τον χώρο, μόλις είδε τους 
ελεγκτές. Ότι όσοι βρίσκονταν εκεί, είχαν κα-
ταβάλει 300 ευρώ έκαστος… ποσό, που τους 
εξασφάλιζε πρόσβαση τόσο στον χώρο, όσο 

και στο bar και τον μπουφέ του πάρτι. Ότι η 
εταιρεία αυτή δεν είχε δηλώσει την έναρξη 
της δραστηριότητάς της. Ότι ουδείς πελάτης 
είχε λάβει απόδειξη, με το συνολικό ποσό να 
ξεπερνά τα 50.000 ευρώ. Ότι δεν είχαν κοπεί 
τιμολόγια όυτε για την ενοικίαση των ηχητι-
κών εγκαταστάσεων - ποσό άνω των 5.000 
ευρώ - ενώ αντίστοιχες φορολογικές παρα-
βάσεις καταγράφηκαν και για τις υπόλοιπες 
υπηρεσίες, όπως κάβα, catering, φύλαξη, 
κλπ. Τόσο οι διοργανωτές, όσο και το σύνολο 
των προμηθευτών του πάρτι θα πληρώσουν 
τα πρόστιμα, που τους αναλογούν, και θα 
ελεγχθούν σε βάθος πενταετίας, δεδομένου 
ότι οι ελεγκτές εκτιμούν πως αυτό έχει γίνει 
κατ εξακολούθηση.

ΑΑΔΕ - Επιχείρηση Villa VIP Μύκονος: Όλα μαύρα σε πριβέ πάρτι στο Πυργί 

Προς τη σύνταξη νέου νόμου για την αδειο-
δότηση των περιφερειακών σταθμών και 
των θεματικών σταθμών εθνικής εμβέλει-
ας κινείται η κυβέρνηση. Από τα μηνύματα 
που στέλνει μετά τη συνάντηση της περα-
σμένης Δευτέρας, παρουσία των Παύλου 
Μαρινάκη, Δημήτρη Παπαστεργίου και 
Κώστα Κυρανάκη, δίνεται η εντύπωση πως 
όλοι θα πάρουν άδεια, μέσα από τη διαδι-
κασία αποστολής σε μία πλατφόρμα. Αν και 
το δημόσιο φάσμα έχει συγκεκριμένη αξία, 
που έχει αξιολογηθεί και κοστολογηθεί με 
την απονομή του στην Digea, στους σταθ-
μούς εθνικής εμβέλειας και στις εταιρείες 
κινητής τηλεφωνίας, προς το παρόν δεν 
έχει γίνει λόγος για οικονομικό αντάλλαγ-

μα. Αντιθέτως διαπιστώθηκε πως η ΕΕΤΤ 
απαιτεί, με βάση την εξίσωση στη σύμβα-
ση με την Digea, περισσότερα χρήματα από 
τους τηλεοπτικούς σταθμούς, χωρίς να τους 
δίνει τη δυνατότητα να χρησιμοποιούν όλο 
το διαθέσιμο φάσμα, το οποίο πληρώνουν, 
αλλά αυτό που ορίζεται ως «βασική κάλυ-
ψη αναγκών» – στην προκειμένη περίπτω-
ση 2.2mbit. Το γεγονός αυτό έχει εγείρει 
διαδικασία αποζημιώσεων από τους τηλε-
οπτικούς σταθμούς της περιφέρειας την 
τελευταία δεκαετία. Κάτι που σχετίζεται 
άμεσα με αυτό είναι και η εκπομπή των 
αδειοδοτημένων καναλιών εθνικής εμβέ-
λειας σε υψηλή ευκρίνεια, καθώς, με βάση 
τη νομοθεσία, είναι υποχρεωτικό για τις 

άδειες που κατέχουν. Η Digea δηλώνει έτοι-
μη, αλλά επικαλείται συνάμα και έρευνα 
που δείχνει πως το 10% του πληθυσμού έχει 
παλιές τηλεοράσεις και έτσι η χώρα πρέπει 
να παραμείνει στο χαμηλής ποιότητας σήμα 
της τυπικής ευκρίνειας έως το 2026, όποτε 
και, όπως αναφέρει η κοινή υπουργική από-
φαση, θα ξεκινήσει το DVB-T2, αν δεν δοθεί 
παράταση, όπως συνήθως συμβαίνει από 
όλες τις κυβερνήσεις.

Νέος νόμος για τις τηλεοπτικές άδειες
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Τρεις πολυτελείς θαλαμηγοί βυθίστηκαν στη 
Μαρίνα Ζέας, μετά τη φωτιά που εκδηλώθη-
κε, το βράδυ της Πέμπτης 01/08, σε μία εξ’ 
αυτών και γρήγορα επεκτάθηκε στις άλλες 
δύο. Εκτεταμένες ζημιές υπέστη και ένα ακό-
μη σκάφος, που βρισκόταν κοντά στις τρεις 
φλεγόμενες θαλαμηγούς. Η φωτιά ξεκίνησε 
χθες αργά το βράδυ, γύρω στις 11.00 με 12.00 
από το σκάφος O’RIANA και μετά επεκτάθηκε 
και στα άλλα δύο σκάφη, το Libra Y και το Etra. 
Όλα τα σκάφη έχουν βγει «total loss» (εντε-
λώς κατεστραμμένα). Το πλοίο Ο’ Riana από 
το οποίο ξεκίνησε η φωτιά Υπολογίζεται ένα 
κόστος ζημιάς πάνω από 20-30 εκατομμύρια 

από τα τρία σκάφη αυτά και παράλληλα πε-
ρίπου 20-30 οικογένειες στο δρόμο από ερ-
γαζόμενους που δούλευαν στα σκάφη αυτά. 
Ποια είναι τα σκάφη που καταστράφηκαν Τα 
σκάφη που κάηκαν ολοσχερώς από τη φω-
τιά στη Μαρίνα Ζέας είναι:Το O’RIANA, ένα 
«Superyacht» μήκους 33 μέτρων της Golden 
Yachts του Γιάννη Δράγνη και ναυπηγήθηκε 
μόλις το 2023. Το ETRA I μία θαλαμηγός ανα-
ψυχής με σημαία Μάλτας και μήκος 30 μέτρα, 
το οποίο ήταν περαστικό από την Ελλάδα. Το 
LIBRA Y μία πολυτελής θαλαμηγός με σημαία 
Ελλάδας και μήκος 42 μέτρα, που ανήκει στον 
επιχειρηματία Πάνο Μαρινόπουλο π. ιδιοκτή-

τη της ΦΑΜΑΡ που την έχασε από τα δεκά-
δες εκατομμύρια ευρώ δάνεια που είχες προς 
τις τράπεζες. Σύμφωνα με πληροφορίες του 
edolio5 το λιμενικό εξετάζει και την περίπτω-
ση εμπρησμού. Αυτούσια αναδημοσίευση 
από το edolio5.blogspot.com

Του εφοπλιστή Γιάννη Δραχνή και του χρεοκοπημένου επιχειρηματία Πάνου Μαρινόπουλου οι θαλαμηγοί που κάηκαν και 
βυθίστηκαν στην Μαρίνα Ζέας! Το λιμενικό ερευνά αν πρόκειται για εμπρησμό που ξεκίνησε από το σκάφος «O’ Riana» 
και επεκτάθηκε στα άλλα 3.

Στο Μικτό Ορκωτό καταδικάστηκε σε 96 
χρόνια για 4 βιασμούς, 4 ασελγείς πράξεις, 
1 απόπειρα ασέλγειας και διακίνηση και κα-
τοχή πορνογραφικού υλικού. Η τελική ποι-
νή του Άρη Δάτσιου μετά τη συγχώνευση 
έφθασε τα 50 χρόνια κάθειρξη  και οδηγή-
θηκε πάλι στην φυλακή. Τα όσα ακούστη-
καν στην δικαστική αίθουσα ήταν ανατρι-
χιαστικά και πέρα από κάθε λογική. Όπως 
προέκυψε από την ακροαματική διαδικασία 
που το edolio5 παρακολούθησε ο 44χρο-
νος που είναι πατέρας ενός ανήλικου παι-
διού, προπονούσε καθημερινά αθλητές και 
αθλήτριες διαφόρων ηλικιών, κυρίως όμως 
ανήλικα παιδιά και εκμεταλλευόμενος την 

ίδιότητα του αυτή προσέγγιζε ανήλικες μα-
θήτριες με ηλικία 12-16 ετών και αφού τις 
εκθείαζε αρχικά για τις ικανότητές τους στο 
άθλημα, τις έπειθε να ακολουθήσουν το 
αγωνιστικό τμήμα έτσι ώστε να έχουν πολύ-

ωρες και κυρίως ατομικές προπονήσεις μαζί 
του. Ο 44χρονος προπονητής που καταδικά-
στηκε: Στη συνέχεια, τόσο στο γυμναστήριο 
-πριν και μετά τις προπονήσεις- όσο και στο 
σπίτι του στην Ηλιόπουλη προχωρούσε σε 
γενετήσιες πράξεις μαζί και μάλιστα στις 
περισσότερες περιπτώσεις οι πράξεις αυτές 
ήταν ιδιαίτερα βάναυσες και επώδυνες για 
τις ανήλικες μαθήτριες. Ο καταδικασμένος 
πλέον με αυτό τον τρόπο από το 2009 μέχρι 
και το 2020 φέρεται να βίασε τουλάχιστον 
5 κορίτσια που πλέον έχουν ενηλικιωθεί 
τόσο πριν το 2009 όσο και μετά το 2020. 
Αυτούσια αναδημοσίευση από το edolio5.
blogspot.com

Καταπέλτης η απόφαση του δικαστηρίου! 50 χρόνια κάθειρξη για 4 βιασμούς στον προπονητή τάε κβο ντο, Άρη Δάτσιο 
που διατηρούσε γυμναστήριο στην Ηλιόπουλη και καταδικάστηκε από το Ορκωτό Εφετείο επιστρέφοντας στην φυλακή.

Μόλις τελείωσαν τα χαμόγελα στην συνά-
ντηση Μητσοτάκη - Τζιτζικώστα άρχισαν οι 
γκρίνιες.  Σύμφωνα με αποκλειστικές μας 
πληροφορίες, μεταξύ Μητσοτάκη και Τζι-
τζικώστα έχουν εμφανιστεί βαριά σύννεφα 
για μια βασική αιτία: Την επιλογή του προ-

σώπου που θα αναλάβει διευθυντής του 
γραφείου του Επιτρόπου στις Βρυξέλλες. 
Μαθαίνουμε επίσης ότι και ο μηνιαίος μι-
σθός του διευθυντή δεν είναι καθόλου αμε-
λητέος, προσεγγίζει τα 20 χιλιάδες ευρώ. Ο 
πρωθυπουργός θέλει για τη θέση του διευ-
θυντή του Επιτρόπου να τοποθετηθεί ένας 
δικός του άνθρωπος. Συγκεκριμένα, πρόκει-
ται για την Αννα – Μαρία – Ελένη Μπούρα, 
επικεφαλής του διπλωματικού γραφείου του 
Πρωθυπουργού. Η Μπούρα βρίσκεται εδώ 
και χρόνια στο πλευρό του πρωθυπουργού, 
σε μια κλειστή ομάδα διπλωματών – γυναι-
κών και συγκεκριμένα την Αλεξάνδρα Πα-
παδοπούλου, που έγινε υφυπουργός Εξω-
τερικών και την Ελένη Σουρανή. Ο Κυριάκος 

Μητσοτάκης, λένε οι πληροφορίες ζήτησε 
από τον Απόστολο Τζιτζικώστα να είναι η  
Μπούρα η διευθύντρια του γραφείου του 
στις Βρυξέλλες. Οι… κακές γλώσσες πάντως 
αναφέρουν ότι έτσι το Μαξίμου, και με τη δι-
καιολογία της ανάγκης έμπειρων διπλωματι-
κών υπαλλήλων, θέλει να τοποθετήσει ένα 
δικό της στέλεχος δίπλα στο νέο Επίτροπο σε 
ρόλο «τοποτηρητή». Ενδεχομένως όμως ο 
νέος Επίτροπος να αντιλαμβάνεται ότι ένας 
άνθρωπος του πρωθυπουργού στο γραφείο 
του θα έχει και το ρόλο του «ελεγκτή» του, 
κάτι που σίγουρα δεν επιθυμεί αφού ο ίδιος 
θέλει να έχει μαζί του δικό του άνθρωπο 24 
ώρες το 24ωρο. Αυτούσια αναδημοσίευση 
από το edolio5.blogspot.com

Ο «κοριός» του Μητσοτάκη στο γραφείο του Τζιτζικώστα στην Ευρώπη! Ο πόλεμος στο παρασκήνιο για να τοποθετηθεί 
διευθύντρια η Μπούρα και οι αντιρρήσεις του περιφερειάρχη που δεν θέλει κατάσκοπο του Μαξίμου στα πόδια του.
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«Με αναγκάζουν να βγαίνω σε επαιτεία σε 
καταστήματα στο κέντρο του Ασπρόπυργου. 
Τα χρήματα που παίρνω μου τα παίρνουν και 
όταν τους λέω ότι δε θέλω να πάω με χτυπά-
νε» υποστήριξε το κοριτσάκι. Σε καταγγελία 
κατά των γονιών της προχώρησε μια 10χρο-
νη στον Ασπρόπυργο., κατηγορώντας τους 
για ξυλοδαρμό και επαιτεία και ζητώντας να 
μεταφερθεί σε ίδρυμα για να γλιτώσει. Όλα 
συνέβησαν την περασμένη Τρίτη, σύμφω-
να με το Star, λίγο πριν τις οκτώ το βράδυ. Η 

10χρονη πήγε μόνη της με λεωφορείο στο 
Αστυνομικό Τμήμα Ασπροπύργου. «Οι γονείς 
μου με αναγκάζουν να βγαίνω σε επαιτεία σε 
καταστήματα στο κέντρο του Ασπρόπυργου. 
Με πηγαίνουν άλλοτε με το αυτοκίνητο και 
άλλοτε πηγαίνω με τα πόδια. Τα χρήματα που 
παίρνω στη συνέχεια μου τα παίρνουν και 
όταν τους λέω ότι δε θέλω να πάω με χτυπά-
νε. Επίσης με χτυπάνε και για άλλες ασήμα-
ντες αφορμές» υποστήριξε το κοριτσάκι. Και 
συνέχισε, δίνοντας αρκετές λεπτομέρειες: 

«Αναγκάζομαι να είμαι όλη ημέρα κάτω από 
τον καυτό ήλιο και ήρθα σήμερα εδώ γιατί δεν 
αντέχω άλλο». Άμεσα ενημερώθηκε η Εισαγ-
γελία Ανηλίκων που διέταξε τη μεταφορά του 
παιδιού στο Νοσοκομείο Παίδων. Εκεί πα-
ραμένει μέχρι σήμερα και έχει δίπλα της και 
ψυχολόγο από το «Χαμόγελο του Παιδιού». 
Οι γονείς συνελήφθησαν με τρεις κατηγορίες, 
ανάμεσα στις οποίες είναι και έκθεση ανηλί-
κου σε κίνδυνο.

Δεκάχρονη κατήγγειλε τους γονείς της για ξυλοδαρμό και επαιτεία

Ο πόλεμος ανάμεσα στα συμφέροντα είναι 
η χαρά... των φουσκωμένων φακέλων.  Μα-
θαίνω ότι τα παπαγαλάκια των ΜΜΕ που 
με 50 ευρώ σήμερα λένε αυτό και αύριο το 
άλλο έχουν πάρει θέσεις υπέρ του Καζίνου 
Λουτρακίου ή του εφοπλιστή Λασκαρίδη με 
το Καζίνο Πάρνηθας που θέλει να κατηφο-
ρίσει στο Μαρούσι παρέα με τον Σωκράτη 
Κόκκαλη.  Είναι και οι άλλοι που έχουν τα-

χθεί υπέρ του Καζίνο στο Ελληνικό που με 
την μερίδα του λέοντος την έχει η ΓΕΚ ΤΕΡ-
ΝΑ και η Hard Rock. Δημοσιεύματα επί δη-
μοσιευμάτων, για χρέη, υπόγειες συμφωνί-
ες και κυβερνητικές μοιρασιές. Τα αδέρφια 
Κόμερ έχουν βρει 2 - 3 υπουργούς τουλά-
χιστον και κάνουν την δουλειά τους ενώ το 
σύστημα Λασκαρίδη ελέγχει σχεδόν όλο το 
παρακράτος των ΜΜΕ.  Η ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ σπρώ-

χνει διαφήμιση παντού και όταν θα έρθει η 
ώρα - εάν και εφόσον φτιαχτεί το καζίνο - 
θα αρχήσει την λάσπη σε βάρος των άλλων 
2... έτσι παίζεται το παιχνίδι! Αυτούσια ανα-
δημοσίευση από το edolio5.blogspot.com

edolio5.blogspot.com: Τα «παπαγαλάκια» των ΜΜΕ μετράνε 50ευρα από την κόντρα των Καζιναρχών Λουτρακίου - Πάρνηθας και Ελλη-
νικού! Θέσεις μάχης με δημοσιεύματα λάσπης εκατέρωθεν από τα στρατόπεδα των Ιρλανδών Κόμερ του Λασκαρίδη και της συμμαχίας 
Περιστέρη με Hard Rock.

Δεν είναι η πρώτη φορά και προφανώς δεν θα 
είναι και η τελευταία. Ένα πουλάκι από αυτά 
που μπαινοβγαίνει από τα παράθυρα των 
γραφείων στον Άρειο Πάγο μου είπε για μια 
επιστολή που έφτασε πριν λίγες μέρες εκεί. 
Στην επιστολή οι ανώνυμοι συντάκτες φέρε-
ται να στοχοποιούν ένα «δικηγορικό κέντρο» 
…υπεράνω υποψίας, το οποίο κινείται πίσω 
από παραδικαστικά κυκλώματα, έχει επαφές 
με ευαίσθητες Αρχές και παράλληλα μέσω 
μηχανισμών λέει ότι μπορεί να εξασφαλίσει 
ευνοϊκές αποφάσεις δικαστηρίων. Ως εγκε-
φάλους του κυκλώματος, όπως μου είπαν ότι 
λέει η επιστολή αναφέρει 2 ονόματα δικηγό-
ρων, ο ένας Αθηνών και ο άλλος Πειραιώς που 

συνεργάζονται με έναν συνταξιούχο αερο-
παγίτη και στο παιχνίδι είναι και αξιωματικός 
της ΕΛΑΣ που υπηρετεί στην ΓΑΔΑ. Ο ένας εκ 
των 2 δικηγόρων είναι γνωστός για υποθέσεις 
ναρκωτικών που αναλαμβάνει και παλαιότερα 
είχε ακουστεί έντονα ξανά το όνομα του για 
παραδικαστικό κύκλωμα αλλά στο τέλος αθω-
ώθηκε. Ο Πειραιώτης πρόσφατα βρέθηκε στο 
εξωτερικό για «επαγγελματκό ταξίδι» αλλά η 
πραγματική αιτία ήταν λίγες μέρες μόνος με 
τον εραστή του. Γράφει λεπτομέρειες για 14 
υποθέσεις στις οποίες παίχτηκαν πολλά εκα-
τομμύρια ευρώ και αρκετά ισόβια.  Η αλήθεια 
είναι ότι δεν ξέρω την έκβαση των υποθέσεων 
αυτών... αλλά μπορώ να συμπεράνω από όσα 

μου είπαν τους πρωταγονιστές που βρέθηκαν 
στο εδώλιο. Πρόσφατα όπως λέει η επιστολή, 
που μάλλον η δουλειά έχει χαλάσει στην μοι-
ρασιά και ο καταγγέλων αποφάσισε να τα πει 
όλα, το κύκλωμα χειρίστηκε μια τεράστια πλα-
στή διαθήκη ύψους πολλών εκατομμυρίων 
ευρώ με δικηγόρο μεγάλης επαρχιακής πόλης.
Τώρα μέσα στον Αύγουστο μην θέλετε ονόμα-
τα. Να έρθει με το καλό ο Σεπτέμβριος και εδώ 
θα είμαστε! Αυτούσια αναδημοσίευση από το 
edolio5.blogspot.com

Τα λέει όλα η επιστολή στον Άρειο Πάγο! Το δικηγορικό γραφείο που έχει στήσει παραδικαστικό κέντρο 
και «αρμέγει» μεγαλόσχημους πελάτες. Οι 14 καυτές υποθέσεις, η πλαστή διαθήκη με την τεράστια 
περιουσία και ο ποινικολόγος.
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Ένας παρατηρητικός γείτονας βοήθησε να 
συλληφθεί ο δράστης απόπειρας ληστείας δι-
αμερισμάτων σε πολυκατοικία στο κέντρο.  Η 
παρατηρητικότητα γείτονα οδήγησε στη σύλ-
ληψη δράστη απόπειρας ληστείας διαμερι-
σμάτων σε πολυκατοικία στο κέντρο της Θεσ-
σαλονίκης. Ειδικότερα, ο 27χρονος βρισκόταν 
σε ταράτσα του κτιρίου και προσπάθησε να 
παραβιάσει μπαλκονόπορτες, όμως η πράξη 
του έγινε αντιληπτή από ένοικο γειτονικής κα-
τοικίας, ο οποίος ειδοποίησε την αστυνομία.
Πλήρωμα περιπολικού της Διεύθυνσης Άμε-
σης Δράσης Θεσσαλονίκης συνέλαβε τον δρά-
στη, ο οποίος κατά τον εντοπισμό του προ-
σπάθησε να διαφύγει και προκάλεσε φθορές 
σε μία τζαμαρία και σε ένα σκέπαστρο. Μετά 

τη σύλληψή του, στην κατοχή του βρέθηκαν 
και κατασχέθηκαν μικροποσότητα κάνναβης, 
μικροποσότητα MDMA και δύο μαχαίρια. Στο 
πλαίσιο περιπολιών, αστυνομικών ερευνών 
και αναζητήσεων που διενεργούνται για την 
ταυτοποίηση και τον εντοπισμό ατόμων που 
εμπλέκονται σε διάφορα αδικήματα, αστυνο-
μικοί διαφόρων υπηρεσιών της πόλης προχώ-
ρησαν χθες σε αυτόφωρες συλλήψεις συνο-
λικά 11 ατόμων για περιπτώσεις ληστείας και 
κλοπών Μεταξύ άλλων, συνελήφθησαν δύο 
αλλοδαποί ηλικίας 24 και 32 ετών, οι οποίοι 
αφαίρεσαν την τσάντα γυναίκας, που περι-
είχε ένα πορτοφόλι με διάφορα προσωπικά 
έγγραφα, κάρτες τράπεζας και το χρηματικό 
ποσό των 500 ευρώ. Στην κατοχή τους βρέ-
θηκαν και κατασχέθηκαν οκτώ ναρκωτικά δι-
σκία, συσκευασία κάνναβης, χρηματικά ποσά 

σε νομίσματα διάφορων χωρών, δύο ρολόγια 
καθώς και κοσμήματα και χρυσαφικά. Ακό-
μη, συνελήφθησαν 32χρονος αλλοδαπός και 
19χρονος ημεδαπός, οι οποίοι διέρρηξαν IXE 
αυτοκίνητο. Κατά τη σύλληψή τους πέταξαν 
τσαντάκι που είχε μέσα πέντε διαβατήρια, 
διάφορα άλλα έγγραφα και το χρηματικό 
ποσό των 150 ευρώ. Επιπλέον, από έρευνα 
των αστυνομικών του Τμήματος Ασφαλείας 
Λευκού Πύργου εξιχνιάσθηκαν τρεις περιπτώ-
σεις κλοπών που διαπράχθηκαν από τις 17-
02-2024 έως τις 27-07-2024 στην ευρύτερη 
περιοχή του κέντρου της Θεσσαλονίκης.

Θεσσσαλονίκη: Συνελήφθησαν 11 άτομα στο κέντρο της πόλης 
για ληστείες και κλοπές

Τώρα που το καλοκαίρι μπαίνει στην καρδιά 
του, γίνεται πιο αντιληπτό το φαινόμενο των 
καλοκαιρινών επιχειρήσεων - παραλίες και 
εστιατόρια - που όχι μόνο είναι αδύνατον με 
την πληρότητα που έχουν να βγάζουν κέρδη 
αλλά είναι ολοφάνερο ότι χρησιμοποιούνται 
ως «οχήματα» ξεπλύματος μαύρου χρήμα-
τος. Κάθε λίγο και λιγάκι, το Ελληνικό δημό-
σιο - ΕΤΑΔ, ΚΕΔ, ιδρύματα και άλλοι δημόσιοι 
οργανισμοί - προκηρύσσουν διαγωνισμούς 
προκειμένου να δοθούν προς εκμετάλλευ-
ση χώροι εστίασης.  Αν κάποιος διαβάσει την 
προκύρηξη των όρων, με ελάχιστη γνώση - εάν 
έχει - αντιλαμβάνεται ότι κανένας λογικός επι-
χειρηματίας δεν θα λάβει μέρος στον διαγω-
νισμό.  Υπερβολικά ενοίκια πέρα κάθε λογικής 
και απαραίτητες επενδύσεις που πρέπει να 
γίνουν στο ακίνητο οδηγούν στο αβίαστο συ-

μπέρασμα ότι η κατάληξη στον επιχειρηματία 
που θα το αναλάβει θα αποτελεί την ευκαιρία 
για πλυντήριο μαύρου χρήματος των παρά-
νομων εσόδων που έχει.  Ένα πολυτελέστατο 
εστιατόρειο στο κέντρο της Αθήνας που ανή-
κει σε υπουργείο, αποδίδει το 40% των ακαθά-
ριστων εσόδων που έχει! Το εστιατόρειο λει-
τουργεί ήδη επί αρκετά χρόνια και αν κάποιος 
περάσει μια βόλτα από εκεί θα καταλάβει από 
την πρώτη στιγμή την ερήμωση που επικρατεί.  
Το ενοίκιο όμως καταβάλεται κανονικά και μά-
λιστα όπως μαθαίνω υπάρχουν και... κέρδη!  
Πασίγνωστη παραλία της Αττικής που ο δια-
χειριστής πληρώνει €250.000 τον μήνα (!) λει-
τουργεί εδώ και 3 χρόνια. 1500 ευρώ να εισέ-
πραττε για κάθε ξαπλώστρα - αντί για 12 ευρώ 
που εισπράττει - πάλι δεν θα έβγαζε ούτε το 
ενοίκιο.  Αυτά είναι μόνο 2 παραδείγματα από 

τα προφανή που συμβαίνουν και καταλήγου-
με στο συμπέρασμα ότι η ανοχή του κράτους 
είναι το συμπλήρωμα για τον εγκληματία του 
λεκού κολάρου.  «Όποιος δώσει πιο πολλά λε-
φτά γίνεται πλειοδότης, αυτό λέει ο νόμος» 
απάντησε στο edolio5 κρατικός αξιωματούχος 
που χειρίζεται μερικά από τα κρατικά «φιλέ-
τα». Ήδη η πιάτσα μιλά για 4 - 5 πρόσωπα που 
νοικιάζουν ότι πετάει και κολυμπάει προκει-
μένου σιγά - σιγά να μπορούν να δικαιολογή-
σουν τα κοντέινερ με τα πακτωμένα 500ευρα 
που έχουν στην διάθεση τους. Αυτούσια ανα-
δημοσίευση από το edolio5.blogspot.com

Τα «φιλέτα» του δημοσίου και το ξέπλυμα μαύρου χρήματος! Πολυτελή εστιατόρια και χλιδάτες παραλίες που οι διαχειρι-
στές τους «μπαίνουν μέσα» κάθε μήνα δεκάδες χιλιάδες ευρώ αλλά τα ενοικιάζουν για να ξεπλένουν παράνομα λεφτά.
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Όταν το μπαλάκι των ανεύθυνων μιας υπη-
ρεσίας προσπαθεί να ξεγελάσει το δημο-
σιογραφικό καθήκον. Με την τεχνική του 
προηγούμενου αιώνα στρίβειν δια του αρ-
ραβώνος η ΚΕΔ Πειραιά που έχει προϊστά-
μενο τον μεγάλο και τρανό υπάλληλο του 
δημοσίου συμφέροντος (βεβαίως - βεβαί-
ως) Αριστείδη Κουμούτση μας απάντησε 
δια αντιπροσώπου του (ο αναπληρωτής 
διευθυντής Κουλούκης Δημήτρης) ότι δεν 
είναι αρμόδιος για να μας απαντήσει (!) σε 
ερώτημα που του θέσαμε από το edolio5 
και μας παρέπεμψε στο γραφείο τύπου του 
Υπουργείου Εθνικής Οικονομίας & Οικονο-
μικών. Τα ρεπορτάζ του edolio5 για τις κα-

ραμπινάτες πολεοδομικές αυθαιρεσίες της 
παραλίας που η κυβέρνηση της διαφημίζει 
ως ριβιέρα, η ΚΕΔ που είναι αρμόδια για να 
ενεργοποιήσει τις μπουλτόζες... δεν τα έχει 
δει και κρίνει αφού την ενημερώσαμε για 
αυτά ότι δεν είναι καν αρμόδια να μας απα-
ντήσει. Ο κάθε λογικός δημόσιος υπάλλη-
λος που δεν θέλει να κρυφτεί πίσω από τις 
ευθύνες του αφού πρέπει να δικαιολογήσει 
την μακροχρόνια ανευθυνότητα του, προω-
θεί το δημοσιογραφικό ερώτημα εκεί που 
νομίζει και κατόπιν απαντάει.  Εδώ συμβαί-
νει το παράδοξο. Εμείς δεν ξέρουμε τίποτα! 
Χτυπήστε άλλη πόρτα!  Εμείς ξέρουμε τι 
πρέπει να κάνουμε αλλά θα πρέπει να πά-

ρουμε και απάντηση τι είναι αυτό που ανα-
γκάζει τον προϊστάμενο της ΚΕΔ Πειραιά να 
κάνει τα στραβά μάτια σε παρανομίες με τις 
οποίες κάποιοι οφελούνται δεκάδες εκατ. 
ευρώ κάθε χρόνο ; Αυτούσια αναδημοσίευ-
ση από το edolio5.blogspot.com

«Στη χώρα θανατώθηκαν 18.000 ζώα λόγω 
της πανώλης», ανέφερε ο υπουργός Αγρο-
τικής Ανάπτυξης και Τροφίμων, Κώστας 
Τσιάρας, σημειώνοντας πως εντοπίστηκαν 
πολλά κρούσματα σε διαφορετικά σημεία 
της Ελλάδας.
Ο κ. Τσιάρας μιλώντας στον ΣΚΑΪ για την 
πανώλη των αιγοπροβάτων, δήλωσε ότι 
«μέσω της ιχνηλάτησης καταφέραμε να 
εντοπίσουμε πολλά κρούσματα σε διαφο-
ρετικά σημεία της Ελλάδας. Είναι σημαντικό 
να ξέρει ο κόσμος ότι τα περισσότερα κρού-
σματα τα βρήκαμε εμείς, καθώς και ότι από 
την πρώτη στιγμή εφαρμόσαμε το ευρωπαϊ-
κό πρωτόκολλο με βάση την Οδηγία 687 του 
2020 που προβλέπει συγκεκριμένα μέτρα, 
όπως απαγόρευση κυκλοφορίας και μετακί-
νησης ζώων για 2η συνεχή εβδομάδα. Στη 
χώρα θανατώθηκαν 18.000 ζώα λόγω της 
πανώλης. Αν συγκρίνετε το τι γίνεται στη 
Ρουμανία, όπου θανατώθηκαν μέχρι σήμε-
ρα έως και 230.000 ζώα, θα διαπιστώσετε 
ότι αντιδράσαμε ταχύτατα».
Διαβεβαίωσε ότι η Πολιτεία θα σταθεί δί-
πλα στους κτηνοτρόφους που θανατώθη-
καν τα ζώα τους.
Περί λειψυδρίας
Κάνοντας αναφορά στο ζήτημα της λειψυ-
δρίας στην ύπαιθρο, ο υπουργός εξήγησε 
ότι «η ξηρασία απειλεί την αγροτική παρα-
γωγή, η πραγματικότητα είναι ότι η κλιμα-
τική αλλαγή έχει μεγεθύνει το πρόβλημα», 
ενώ «η κακοκαιρία Daniel ήταν η μεγάλη 

αφορμή στη Θεσσαλία, προκειμένου να δη-
μιουργηθεί ένας μηχανισμός διαχείρισης 
των υδάτινων πόρων».
Παραδέχτηκε ότι το ζήτημα του νερού απο-
τελεί μείζον πρόβλημα, που θα πρέπει να 
το δει κανείς μεσομακροπρόθεσμα, περί-
που 5-6 ετών.
Όπως είπε, «είναι ουτοπία να μιλάμε για 
ολοκλήρωση έργων μέσα σε μόλις 1 χρόνο. 
Ξέρουμε ότι ο υδροφόρος ορίζοντας είναι 
πολύ χαμηλά, έχουμε και τα συχνά πλημμυ-
ρικά φαινόμενα λόγω της κλιματικής αλλα-
γής, δημιουργείται ο Οργανισμός Διαχείρι-
σης Υδάτων Θεσσαλίας, ενώ εξήγγειλα πριν 
12 μέρες και τη σύνθεση ενός αντίστοιχου 
μηχανισμού και στην Κρήτη».
Πανώλη αιγοπροβάτων - Επιστολή Τσιάρα 
προς ΕΕ για πρόσθετη οικονομική στήριξη 
και αποζημιώσεις για τους κτηνοτρόφους. 
Τη λήψη μέτρων για την αποζημίωση των 
κτηνοτρόφων που έχουν πληγεί από την 
πανώλη των μικρών μηρυκαστικών (PPR) 
και την αντιστάθμιση του εισοδήματος που 
θα απωλέσουν, ζητεί με επιστολή του προς 
τον Επίτροπο Γεωργίας και Αλιείας της ΕΕ, J. 
Wojciechowski,  και την Ευρωπαία Επίτρο-
πο Υγείας και Ασφάλειας Τροφίμων, Στέλ-
λα Κυριακίδου, την οποία κοινοποίησε και 
στους 26 ομολόγους του των κρατών μελών 
της ΕΕ, ο υπουργός Αγροτικής Ανάπτυξης 
και Τροφίμων, Κώστας Τσιάρας.
Στην επιστολή του, ο Έλληνας υπουργός 
επισημαίνει ότι η χώρα μας από την πρώ-

τη στιγμή εκδήλωσης της νόσου επέβαλε 
όχι μόνο όλα όσα προβλέπει ο Κανονισμός 
687/2020, αλλά υιοθέτησε και πρόσθετα 
αυστηρά μέτρα για τον περιορισμό και εκρί-
ζωση της νόσου.
Όπως επισημαίνει ο κ. Τσιάρας, το ζήτη-
μα αφορά πολλά κράτη μέλη και αποτελεί 
απειλή με σημαντικές οικονομικές επιπτώ-
σεις για όλη την Ένωση.
Επικαλούμενος την αρχή της αλληλεγγύης, 
o υπουργός τονίζει ότι «αυτή η κοινή πρό-
κληση απαιτεί συντονισμένη και αποτελε-
σματική απάντηση. Είναι επιτακτική ανάγκη 
να συντονίσουμε τις προσπάθειές μας για 
την προστασία και την υποστήριξη της κτη-
νοτροφίας, διασφαλίζοντας τη βιωσιμότητα 
και την ανθεκτικότητά της». Για την εξάλει-
ψη των οικονομικών επιπτώσεων από την 
πανώλη, ο Έλληνας υπουργός υπογραμμίζει 
ότι «δεδομένων των σοβαρών οικονομικών 
επιπτώσεων αυτής της επιδημίας στους 
κτηνοτρόφους μας, πρέπει να ληφθούν μέ-
τρα αποζημίωσης για την υποστήριξη των 
πληγέντων.

«Τι κάνεις Γιάννη ; Κουκιά σπέρνω»! Ο «εξαφανισμένος» προϊστάμενος της ΚΕΔ Πειραιά Αριστείδης Κουμούτσης, οι καρα-
μπινάτες πολεοδομικές αυθαιρεσίες παραλιακών μαγαζιών με τόνους τσιμέντο και η απάντηση που έστειλε στο edolio5.

Τσιάρας για πανώλη: Θανατώθηκαν 18.000 ζώα - Πολλά κρούσματα 
σε διαφορετικά σημεία της Ελλάδας
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Η εξέλιξη αυτή γεννά ερωτηματικά καθώς 
είναι ξεκάθαρο ότι δεν πραγματοποιείται 
χρηστή οικονομική διαχείριση Στα όρια της 
οικονομικής χρεοκοπίας βρίσκεται η ΝΔ 
αφού οι υποχρεώσεις της έχουν εκτιναχθεί 
στα 482 εκατ ευρώ και δημιουργεί έλλειμ-
μα 54 εκατ τον χρόνο. Η εξέλιξη αυτή γεν-
νά ερωτηματικά καθώς είναι ξεκάθαρο ότι 
δεν πραγματοποιείται χρηστή οικονομική 
διαχείριση. Η ΝΔ δεν μπορεί να επικαλείται 
ότι είναι σοβαρό κόμμα και το χρέος της να 
έχει εκτιναχθεί, πρόκειται για εμφανή ανι-
κανότητα διαχείρισης του χρέους ή σκόπι-
μα αυξάνεται αφού η ΝΔ έχει την ανοχή των 
τραπεζών που την χρηματοδοτούν. Ωστόσο 
γεννώνται τα εξής ερωτήματα. 1)Τα δάνεια 
της ΝΔ που ανέρχονται στα 482 εκατ ευρώ 
αφού η πλειοψηφία των υποχρεώσεων 
αυτών είναι δάνεια, εξυπηρετούνται; 2)Η 
Τράπεζα της Ελλάδος τι πρόσθετες προβλέ-
ψεις έχει ζητήσει και δεν αναφερόμαστε 
στην εποχή της μεταβίβασης assets από 

την Αγροτική τράπεζα. Αναφερόμαστε στο 
νέο χρέος που δημιουργεί η ΝΔ κάθε χρόνο 
ύψους 54 εκατ ευρώ όπως δείχνει η λογιστι-
κή κατάσταση 2023. 3)Εάν εξυπηρετούνται 
μπορεί η ΝΔ να ενημερώσει την κοινωνία σε 
ποια διαπραγμάτευση έχει έρθει η ΝΔ ειδι-
κά με την Πειραιώς στην οποία υπάγονται 
τα περισσότερα δάνεια και λόγω Αγροτικής 
Τράπεζας; 4)Τα δάνεια αυτά τα οποία είναι 
αδύνατο να αποπληρωθούν γιατί δεν με-
ταφέρθηκαν σε εταιρίες διαχείρισης NPEs 
όπως – κακώς – των περισσότερων ελλή-
νων πολιτών; 5)Από το ύψος της κρατικής 
χρηματοδότησης μπορεί να μας πει η ΝΔ τι 
ποσό κατευθύνεται στην εξυπηρέτηση του 
χρέους της που έφθασε το μισό δισεκατομ-
μύριο ευρώ; 6)Ένα κόμμα που έχει αποτύχει 
οικονομικά στην πράξη όπως δείχνουν τα 
οικονομικά στοιχεία θα σώσει την Ελλάδα;
Στην ίδια ακριβώς αποτυχημένη θέση βρί-
σκεται και το ΠΑΣΟΚ καθώς αδυνατεί να 
εξυπηρετήσει τις δανειακές υποχρεώσεις 
7)Εάν η ΝΔ ήταν τράπεζα η Κεντρική Τρά-
πεζα και η ΕΚΤ θα είχε επιβάλλει καθεστώς 
resolution δηλαδή εξυγίανσης, όπως στην 
Αγροτική τράπεζα και το Ταχυδρομικό Τα-
μιευτήριο. Θα έσπαγε σε καλή και κακή 
ΝΔ και θα ενεργοποιείτο η διαδικασία του 
bail in δηλαδή των καταθετών και στην πε-
ρίπτωση της ΝΔ των ψηφοφόρων θα πλή-

ρωναν τα χρωστούμενα της χρεοκοπημένης 
ΝΔ. 8)Το ζήτημα με την ΝΔ δεν είναι μόνο 
οικονομικό. Η ΝΔ με οικονομικούς όρους 
έχει χρεοκοπήσει. Υπάρχει και το ηθικό ζή-
τημα. Μπορεί ένα κόμμα που κυβερνάει να 
έχει αποτύχει παταγωδώς στην διαχείριση 
των οικονομικών του και ταυτόχρονα να 
ευαγγελίζεται ότι μπορεί να διασφαλίσει 
την πρόοδο της Ελλάδος και να μειώσει το 
δημόσιο χρέος το οποίο… δεν μειώνεται. 9)
Παραπλανούν σκόπιμα όσοι λένε ότι μει-
ώνεται το ελληνικό δημόσιο χρέος. Είναι 
ψέμα. Το χρέος της Κεντρικής Διοίκησης 
βρίσκεται στα 405 δισεκ. και αδυνατεί να 
μειωθεί όπως και το χρέος της Γενικής Κυ-
βέρνησης στα 356 δισεκ. αδυνατεί να μει-
ωθεί. Τα κράτη έχουν εφεύρει τον λόγο 
χρέους προς ΑΕΠ λέγοντας ότι με σταθερό 
χρέος αλλά αυξανόμενο ΑΕΠ… ο λόγος αυ-
τός μειώνεται οπότε όλα καλά. Αυτό είναι 
εγκληματικό λάθος γιατί κανείς δεν αγγίζει 
την αδυναμία μείωσης του κρατικού χρέους 
σε απόλυτα μεγέθη; Το θέμα είναι η Ελ-
λάδα να μειώνει το χρέος σε απόλυτα με-
γέθη… αλλά πως αφού ενώ μειώνονται τα 
δάνεια στα 300 δισεκ. με τα repos 52 δισεκ. 
αυξάνονται οι εκδόσεις ομολόγων στα 105 
δισεκ. οπότε το τελικό χρέος να παραμένει 
στάσιμο… Δηλαδή φαύλος κύκλος Αυτό δεν 
ονομάζεται χρηστή διοίκηση…

Η ΝΔ στα όρια της οικονομικής χρεοκοπίας με εκτίναξη χρεών στα 482 εκατ – Δημιουργεί έλλειμμα 54 εκατ τον χρόνο

Αναμένεται η ιατροδικαστική εξέταση η 
οποία θα ρίξει φως στα αίτια του θανάτου 
του μωρού. Ανείπωτη τραγωδία σημειώθη-
κε το μεσημέρι της Δευτέρας (5/8) καθώς 
ένα βρέφος 15 μηνών μεταφέρθηκε νεκρό 
από συγγενείς του στο νοσοκομείο της Αμα-
λιάδας. Όπως αναφέρει ο πρόεδρος της ΠΟ-
ΕΔΗΝ Μιχάλης Γιαννάκος η πρώτη εκτίμηση 
είναι ότι πιθανόν πέθανε από εισρόφηση, 
με το ιατρικό προσωπικό να δίνει τη δική 
του μάχη προκειμένου να μπορέσει να επα-
ναφέρει το βρέφος στη ζωή. «Οι συνάδελ-
φοι του νοσοκομείου Αμαλιάδας σήμερα το 
μεσημέρι έζησαν μία τραγωδία. Αγοράκι 15 
μηνών μεταφέρθηκε νεκρό από συγγενείς 

του στο νοσοκομείο» τόνισε ο κ. Γιαννάκος 
και πρόσθεσε: «Οι γιατροί, το νοσηλευτικό 
προσωπικό έκαναν ότι μπορούσαν, πολύ 
παραπάνω από ότι προβλέπει το πρωτό-
κολλο αλλά δεν κατάφεραν να το επαναφέ-
ρουν. Παραμένει στο νεκροθάλαμο και θα 
μεταφερθεί για ιατροδικαστική εξέταση. Η 
εκτίμηση είναι ότι πιθανόν πέθανε από εισ-
ρόφηση. Οι συνάδελφοι είναι σοκαρισμέ-
νοι». Σύμφωνα με το patrisnews, το βρέφος 
μεταφέρθηκε περίπου στη 1:00 μεσημέρι 
της Δευτέρας, από τη μητέρα του στο νοσο-
κομείο της πόλης με την ίδια να ενημερώ-
νει σε κατάσταση σοκ τους γιατρούς πως το 
παιδί της «δεν ανέπνεε». Για περισσότερη 
από μιάμιση ώρα το ιατρικό και νοσηλευτι-
κό προσωπικό του Νοσοκομείου της Αμαλι-
άδας, κατέβαλε υπεράνθρωπες προσπάθει-
ες για να επαναφέρουν το μικρό αγοράκι 
στη ζωή, χωρίς ωστόσο αποτέλεσμα. Η σπα-
ρακτική ανάρτηση γιατρού Την ίδια ώρα, 
συγκλονίζει η ανάρτηση γιατρού του νοσο-

κομείου Αμαλιάδας για το βρέφος. «Γιατί 
μας έφυγες Άγγελέ μου; Επί μιάμισι ώρα 
κόντρα σε χρόνους, κανόνες, αρχές, παλεύ-
αμε να δούμε ένα σημάδι ζωής σου, για να 
συνεχίσουμε, ακόμα, να παλεύουμε και για 
μια ζωή ακόμα, αν χρειαζόνταν, αρκεί να 
γυρνούσες πίσω. Μάταια.... Εγώ, η Χαρά, 
η Ατζελίνα, η Νίκη, η Ζωή, η Γιώτα, όλοι 
μας δώσαμε τον αγώνα μας. Ήταν αγώνας 
ζωής για σένα αγγελούδι μου, αλλά, κατέ-
ληξε μάταιος, και μαύρος, για όλους μας...» 
έγραψε ο Βαγγέλης Δημητρόπουλος και 
πρόσθεσε: «Γιατί αστέρι μου, μας μαύρισες 
τις ψυχές. Είμαστε όλοι πρώτα γονείς, και 
μετά γιατροί,νοσηλευτές και κλαίμε! Γιατί; 
Πανούργε Χάρε τι ζήλεψες από το αγγελού-
δι 15μηνων!! Καλό ταξίδι άγγελέ μου... Δεν 
θα ξεχάσουμε ποτέ το αγγελικό, ήσυχο γα-
λήνιο, γελαστό, ατάραχο, προσωπάκι σου, 
ως αρμόζει σε ενα Αγγελούδι... Συλλυπητή-
ρια στους γονείς σου, και στην οικογένειά 
σου, από όλους εμάς».

Τραγωδία στην Αμαλιάδα: «Γιατί έφυγες Άγγελέ μου;» - Η σπαρακτική ανάρτηση γιατρού για το 15 μηνών βρέφος
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Σκηνές ροκ στη ση-
μερινή συνεδρία-
ση του νέου ΔΣ του 
ΑΠΕ, με την Πρόε-
δρο της ΕΣΗΕΑ να 
κραυγάζει και να 
απειλεί πως μα-
θεύτηκε η μυστι-
κή τροποποίηση 

του καταστατικού του Εθνικού Πρακτορεί-
ου Ειδήσεων που με τον τρόπο αυτό παύει 
να είναι ειδησεογραφικός οργανισμός και 
να μεταβάλλεται σε κερδοσκοπική εται-
ρία  θυγατρική του Μεγάρου Μαξίμου. Στο 
πλευρό της στάθηκε ο πρόεδρος της ΠΟΕΣΥ 
δηλώνοντας ότι θα τα ψηφίσει όλα αυτά, 
χωρίς δεύτερη κουβέντα. Την αντίθεση στις 
κυβερνητικές μεθοδεύσεις χειραγώγησης 

εξέφρασαν ο καθηγητής Α. Σκαμνάκης και 
η εκπρόσωπος των εργαζομένων  Ματίνα 
Μπάλτα. Σε θέση μιας κυρίας -πολιτευτού 
της ΝΔ, που παραιτήθηκε, τοποθετήθηκε η 
θεατρολόγος κ. Χριστίνα-Δήμητρα Συναρέλ-
λη από το ιδιαίτερο γραφείο του κυβερνητι-
κού εκπροσώπου Π Μαρινάκη και ανέλαβε 
καθήκοντα Διευθύνουσας Συμβούλου!… Η 
παράσταση μόλις αρχίζει….

ΚΕΔ: “Με την ψήφο της προέδρου της ΕΣΗΕΑ και του προέδρου της ΠΟΕΣΥ καταργείται από 
πρακτορείο ειδήσεων το ΑΠΕ”

Απαγορεύεται η χορηγία προγραμμάτων 
που αφορούν ανήλικους «από επιχειρή-
σεις, των οποίων κύρια δραστηριότητα εί-
ναι η παρασκευή ή η διάθεση τσιγάρων, 
αντικειμένων σχετικών με το κάπνισμα που 
διανέμονται ή πωλούνται από κατασκευα-
στές προϊόντων καπνού, άλλων προϊόντων 
καπνού, καθώς και ηλεκτρονικών τσιγάρων 
και περιεκτών επαναπλήρωσης», σύμφω-

να με το Σχέδιο του ΕΣΡ. Επιπλέον, απα-
γορεύεται η χορηγία σε ειδησεογραφικά 
προγράμματα και προγράμματα πολιτικής 
επικαιρότητας καθώς και τρέιλερ. Τα δελτία 
καιρού και τα αθλητικά δελτία εξαιρούνται 
από την απαγόρευση. Επίσης, δεν επιτρέπε-
ται η χορηγία προγραμμάτων από πολιτικά 
κόμματα και πολιτικά πρόσωπα. Ανήλικοι 
και διαφήμιση: Ναι μεν… αλλά Σε σχέση με 
τους ανήλικους «απαγορεύεται η χορηγία 
προγραμμάτων που απευθύνονται ειδικά 
σε αυτούς από επιχειρήσεις, των οποίων 
κύρια δραστηριότητα είναι η παρασκευή ή 
η διάθεση αλκοολούχων ποτών» και ακόμη 
«η χορηγία προγραμμάτων που μεταδίδουν 
σχολικές διοργανώσεις ή άλλες διοργανώ-
σεις ανήλικων». Απαγορεύεται ακόμη η εμ-

φάνιση συμβόλων του χορηγού κατά τη δι-
άρκεια προγραμμάτων που απευθύνονται 
ειδικά σε ανήλικους, προγραμμάτων θρη-
σκευτικού περιεχομένου και ντοκιμαντέρ. 
Αντιθέτως, «είναι θεμιτή η εμφάνιση του 
συμβόλου του χορηγού κατά την έναρξη 
και το τέλος των εν λόγω προγραμμάτων». 
Τέλος, το Σχέδιο του ΕΣΡ αναφέρει πως «τα 
προγράμματα που δέχονται χορηγία από 
επιχειρήσεις, των οποίων οι δραστηριότη-
τες περιλαμβάνουν την παρασκευή ή τη δι-
άθεση φαρμάκων ή θεραπευτικών αγωγών  
μπορούν να προωθούν το όνομα ή την ει-
κόνα της επιχείρησης,  αλλά όχι συγκεκρι-
μένα φάρμακα ή θεραπευτικές αγωγές που 
διατίθενται στην Ελλάδα μόνο με ιατρική 
συνταγή».

Σχέδιο ΕΣΡ: Εκτός χορηγιών εκπομπών κόμματα, πολιτικά πρόσωπα και καπνικά προϊόντα

Σοκ στη Νέα Ιωνία. Ένας νέος άνδρας έπε-
σε από τον 4ο όροφο πολυκατοικίας στην 
οδό Κυρίλλου, λίγα λεπτά πριν τις 3 το με-
σημέρι. Σύμφωνα με πληροφορίες των Γε-
γονότων, ο άνδρας “προσγειώθηκε” πάνω 
στο καπό ενός τζιπ που ήταν παρκαρισμένο 
στον δρόμο. Περίοικοι που αντιλήφθηκαν 
την πτώση, έσπευσαν να καλέσουν ασθε-

νοφόρο του ΕΚΑΒ που μετέφερε τον άνδρα 
στο Νοσοκομείο, όπου οι γιατροί διαπίστω-
σαν ότι έχει υποστεί σοβαρά κατάγματα 
στα χέρια και τα πόδια, ωστόσο δεν κρίθηκε 
αναγκαίο να διασωληνωθεί. Στο σημείο με-
τέβη η αστυνομία που διερευνά τις συνθή-
κες κάτω από τις οποίες βρέθηκε στο κενό ο 
άτυχος άνδρας.

Σοκ στη Νέα Ιωνία Βόλου – Άνδρας έπεσε από τον 2ο όροφο πολυκατοικίας
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Όλοι γνώριζαν το τι γινόταν μέσα στην ΕΤΑΔ 
και τα εκατομμύρια που χόρευαν κάτω από 
τα γραφεία που υπέγραφαν αόρατες συμ-
βάσεις μίσθωσης από διευθυντικά στελέχη 
με ιδιώτες. Τα ίδια διευθυντικά στελέχη συ-
νεργάζονταν με ιδιώτες – μερικοί από τους 
οποίους είχαν συλληφθεί 49 φορές στο πα-
ρελθόν για κλοπές, διαρρήξεις, σωματικές 
βλάβες, κατοχή ναρκωτικών κ.λπ. – προκει-
μένου να εκμεταλλεύονται για προσωπικό 
όφελος κρατικά ακίνητα. Οι εν λόγω επίορ-
κοι υπάλληλοι εκχωρούσαν δημόσια ακίνη-
τα σε ημετέρους ή σε άτομα που τους έδιναν 
«ιδιωτικά» μεγάλα χρηματικά ποσά Οι ίδιοι 
και οι ιδιώτες συνεργοί τους, όταν συνα-
ντούσαν εμπόδια στις παράνομες μεθοδεύ-
σεις τους από έντιμους συναδέλφους τους, 
προχωρούσαν σε ξυλοδαρμούς, εμπρη-
σμούς ΙΧ αλλά και σε αποστολές σφαιρών 
στα σπίτια τους με απειλητικές αναφορές. 
«Είναι η τελευταία φορά που γιορτάζεις 
το όνομά σου, χρόνια πολλά, περίμενε το 
δώρο μου από κοντά» έγραφαν τα μέλη του 
κυκλώματος σε ένα από αυτά τα μηνύματα 
που είχαν στείλει σε υπάλληλο της ΕΤΑΔ 
που έφερνε αντιρρήσεις σε όλα αυτά που 
έβλεπε. Λίγες μέρες αργότερα ο υπάλληλος 
ξυλοκοπήθηκε άγρια έξω από το σπίτι του.  
Τα εντυπωσιακά αυτά στοιχεία περιέχονται 
στη δικογραφία για τη μαφία της ΕΤΑΔ που 
αναδείχθηκε ύστερα από πολύμηνη έρευνα 
του Τμήματος Δίωξης Εκβιαστών της Ασφά-
λειας Αττικής κατόπιν του ξυλοδαρμού, 
στις αρχές Ιουνίου, στην οδό Σωρού στο 
Μαρούσι, ενός 47χρονου υπευθύνου βρα-
χυχρόνιων μισθώσεων της ΕΤΑΔ. Από την 
περαιτέρω έρευνα προέκυψε ότι δράστης 
ήταν ένας 19χρονος που σχετίζεται με ιδιώ-
τες που είχαν υπενοικιάσει χώρο πάρκινγκ 
από την ΕΤΑΔ σε ολυμπιακές εγκαταστάσεις 
και είχαν επαφές με επίορκους υπαλλήλους 
της εν λόγω Εταιρείας. Εις βάρος του συλ-
ληφθέντος - το όνομα του στην διάθεση του 
edolio5 - είχαν σχηματισθεί 33 δικογραφίες 
μέσα σε πέντε χρόνια για κλοπές, σωματι-
κές βλάβες, απόπειρες αρπαγής ανηλίκου 
και για ενδοοικογενειακή βία. Το θύμα της 
επίθεσης – με σφυρί – στην κατάθεσή του 
ανέφερε ότι η επίθεση είναι πιθανό να 
σχετίζεται με την ενασχόλησή του με τρεις 

υποθέσεις μισθώσεων – σε ακίνητο της Ζα-
κύνθου, σε πάρκινγκ του Παλαιού Φαλήρου 
και του Αμαρουσίου – για τις οποίες είχαν 
παρουσιαστεί προβλήματα σχετικά με την 
απόδοσή τους μετά τη λήξη της μίσθωσής 
τους. Τα στελέχη της Δίωξης Εκβιαστών ει-
σήλθαν στα άδυτα της ΕΤΑΔ και εστίασαν το 
ενδιαφέρον τους σε επιστολή που άφησε 
άγνωστος στις 27 Ιουνίου σε παγκάκι στην 
Πλατεία Συντάγματος αφού πρώτα είχε τη-
λεφωνήσει στην δίωξη Εκβιαστών και τους 
είχε ενημερώσει για το μέρος που θα το 
βρουν, αλλά και σε προηγηθέν πόρισμα δι-
εθνούς εταιρείας ορκωτών λογιστών που 
είχε εξετάσει τα πεπραγμένα στο εσωτερικό 
της ΕΤΑΔ.  Οπως μνημονεύεται σε έγγραφο 
της ΕΛ.ΑΣ., «το Τμήμα Βραχυχρόνιων Μι-
σθώσεων είναι αρμόδιο για παραχωρήσεις 
ακινήτων του Δημοσίου για σύντομο χρο-
νικό διάστημα (μικρότερο του ενός έτους) 
που αφορούν συνήθως ολιγοήμερες εκδη-
λώσεις. Ομως, λόγω των μικρών χρονικών 
περιθωρίων, η έγκριση της μίσθωσης γίνε-
ται χωρίς διαγωνισμό αλλά με συμφωνία 
μισθωτή – ΕΤΑΔ, χωρίς αυστηρό πλαίσιο». Η 
εσωτερική έρευνα του διεθνούς ελεγκτικού 
οίκου, που ολοκληρώθηκε με πόρισμα που 
συντάχθηκε στις 22 Μαρτίου, ξεκίνησε κα-
τόπιν καταγγελιών ιδιωτών για παράνομες 
ενέργειες δύο απομακρυνθέντων στελεχών 
της ΕΤΑΔ, ανάμεσά τους και μια γυναίκα 
με διευθυντική θέση. Οι εν λόγω επίορκοι 
υπάλληλοι εκχωρούσαν δημόσια ακίνητα 
σε ημετέρους ή σε άτομα που τους έδιναν 
«ιδιωτικά» μεγάλα χρηματικά ποσά ή τους 
προσλάμβαναν με αμοιβή στις εταιρείες 
τους. Στο πόρισμα σημειώνεται, επίσης, 
ότι «κατά τον έλεγχο για τα έτη 2022-2023 
εντοπίστηκαν επτά εκδηλώσεις στο Διαδί-
κτυο που σημειώθηκαν σε ολυμπιακό ακί-
νητο στο Φάληρο για τις οποίες δεν είχαν 
εκδοθεί τιμολόγια και δεν έχουν εισπραχθεί 
έσοδα από την ΕΤΑΔ. Ακόμη, υπάρχει λίστα 
16 εκδηλώσεων για τις οποίες έχουν βρε-
θεί εγκρίσεις, έχουν λάβει χώρα, αλλά δεν 
έχουν τιμολογηθεί, με συνολικό ύψος μη τι-
μολογηθέντος ποσού 248.000 ευρώ, ενώ 13 
εκδηλώσεις στον ίδιο χώρο δεν είχαν έγκρι-
ση με συνολικές απώλειες 445.000 ευρώ». 
Στην επιστολή που αφέθηκε στην Πλατεία 

Συντάγματος αναφερόταν χαρακτηριστι-
κά: «Ο Τομέας Βραχυχρόνιων Μισθώσεων 
λειτουργεί με αδιαφάνεια, εκμισθώνει χώ-
ρους και εγκαταστάσεις σε όλη την Ελλάδα 
για δραστηριότητες (φουσκωτά παιχνίδια, 
καφέ, λούνα παρκ, εκθέσεις, πάρκινγκ) χω-
ρίς να δηλώνει πολλές από τις μισθώσεις ή 
με ιδιαίτερα χαμηλά μισθώματα. Η έλλειψη 
ελέγχου αποθράσυνε τους υπαλλήλους του 
Τομέα και έφεραν την ΕΤΑΔ στο ‘μάτι του 
κυκλώνα’. Οι καταγγελίες που έχουν γίνει σε 
Μαξίμου και υπουργεία είναι γνωστές» »Η 
κατάσταση, όμως, εκτροχιάστηκε όταν αρ-
κετοί υπάλληλοι της ΕΤΑΔ εκβιάστηκαν από 
τα κυκλώματα λόγω της επαγγελματικής 
ανάμειξής τους σε θέματα βραχυχρόνιων 
μισθώσεων. Ενα διευθυντικό στέλεχος που 
εξέφρασε αντιρρήσεις για χαμηλό μίσθωμα 
σε χώρο στο Φάληρο εκβιάστηκε με εμπρη-
σμό ΙΧ. Ο επιστάτης του Φαλήρου που ενη-
μέρωσε ότι η σύμβαση του πάρκινγκ (σ.σ.: 
με τους ‘φίλους’ των ύποπτων υπαλλήλων) 
έχει λήξει δέχθηκε εμπρησμό στη μηχανή 
του και κλοπή του ΙΧ του. Ο νέος προϊστά-
μενος των Βραχυχρόνιων Μισθώσεων ήταν 
αυτός που χτυπήθηκε πρόσφατα στο Μα-
ρούσι. Η πλειονότητα των υπαλλήλων έχει 
τρομοκρατηθεί από το σκοτεινό κύκλωμα 
που λειτουργεί εντός και εκτός ΕΤΑΔ». Εξάλ-
λου, στον φάκελο που σχημάτισε η ΕΛ.ΑΣ. 
περιλαμβάνονται και επιχειρηματίες που 
προχωρούσαν στις σχετικές συνεννοήσεις. 
Ενας εξ αυτών, μάλιστα, κατέθεσε ότι οι 
ύποπτοι του έστελναν παραποιημένα έγ-
γραφα που προσομοίαζαν με αποφάσεις 
του ΕΤΑΔ για να του αποσπούν χρήματα, 
ενώ ένας άλλος σημείωσε ότι «τα μέλη του 
κυκλώματος τον πίεζαν για να τους δίνει 
χρήματα για να μην κάνουν ζημιά στο μα-
γαζί του». Αυτούσια αναδημοσίευση από το 
edolio5.blogspot.com

Όλη η δικογραφία! Το κύκλωμα των εκβιαστών - διευθυντών της ΕΤΑΔ, τα πλαστά συμβόλαια μίσθωσης και οι στρατιές 
των φουσκωτών για όποιους υπαλλήλους σήκωναν κεφάλι και μιλούσαν για τις παρανομίες. Η ανώνυμη επιστολή που 
βρήκε η δίωξη Εκβιαστών σε παγκάκι της πλατείας Συντάγματος. «Το Μαξίμου τα γνωρίζει όλα». Ο 19χρονος μπράβος 
για όλες τις δουλειές που εμπλέκεται σε 33 δικογραφίες.
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H Ιστορία της Dole.
Η Dole έχει γίνει συνώνυμο με τις μπανάνες, αλλάζοντας για πάντα τον τρόπο που βιώνουμε αυτό το νόστιμο και θρεπτικό φρούτο. 
Καθώς γιορτάζουμε 125 χρόνια ανάπτυξης, καινοτομίας και δέσμευσης με την καλλιέργεια του εμβληματικού κίτρινου φρούτου, σας 
προσκαλούμε να συμμετάσχετε σε ένα ταξίδι που ανιχνεύει τις ρίζες του παρελθόντος του Dole και ανοίγει το δρόμο για ένα λαμπρότερο 
μέλλον. 1899 – Φυτεύεται ένας σπόρος: Όλα ξεκίνησαν όταν  ο Joseph, ο Felix και η Lucca Vaccaro μαζί με τον Salvador D’Antoni συγκέ-
ντρωσαν τους πόρους τους και άρχισαν να εισάγουν μπανάνες στη Νέα Ορλεάνη από τη La Ceiba της Ονδούρας το 1899 (λίγους μήνες 
πριν ο Jim Dole προσγειωθεί στη Χαβάη).  Ξεκίνησαν την Standard Fruit Company, θέτοντας τα θεμέλια για αυτό που θα γινόταν Dole 
Bananas. Από το Fruit Bowl στο Global Icon: Η Dole δεν παρέδωσε απλώς μπανάνες. βοήθησαν να γίνουν ένα πανταχού παρόν μέρος της 
καθημερινής ζωής: Συνταγές και καμπάνιες μάρκετινγκ: Εμπνεύστε γενιές να απολαμβάνουν τις μπανάνες με αμέτρητους τρόπους. Δια-
τροφική έρευνα και εκπαίδευση: Προώθηση των οφελών για την υγεία αυτής της υπερτροφής. Προγράμματα αειφορίας και κοινωνικά: 
Υποστήριξη αγροτικών κοινοτήτων και περιβαλλοντικών πρωτοβουλιών. Το ταξίδι της Dole σημαδεύτηκε από πρωτοποριακές εξελίξεις. 
Περισσότερα στο https://www.dole.com

www.dole.com

Τριχόπτωση
∆ιάγνωση & Πρόληψη

Ολοκληρωμένα Επιστημονικά προγράμματα
 ∆ιάγνωσης, Πρόληψης & Εξατομικευμένης Θεραπείας κατά της Τριχόπτωσης  

Κεντρικά: Λεωφ. Κηφισίας 348, T.K.: 152 33, Χαλάνδρι

ΧΑΛΑΝ∆ΡΙ          ΝΕΑ ΣΜΥΡΝΗ          ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗ          ΠΑΤΡΑ          ΛΑΡΙΣΑ          HΡΑΚΛΕΙΟ

210 68 28 888 kord.gr

∆ ω ρ ε ά ν  O n l i n e ∆ιάγνωση Τριχόπτωσης

C

M

Y

CM

MY

CY

CMY

K



σελ. 12

11/08/2024

KIFISIA MYKONOS SANTORINI

WWW.FRATI .GR

Νέα προσφορά από το Hayat jewels
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Η μητέρα ήθελε το όνομα της μάνας της και 
ο πατέρας της δικής του -  Η περίπτωση ζεύ-
γους που πήρε διαζύγιο και έφτασε στο ανώ-
τατο δικαστήριο για τη βάφτιση της κόρης 
του και η απόφαση του δικαστηρίου Απαγο-
ρεύεται από το δίκαιο της Πνευμ. Ιδιοκτησίας 
η καθ΄οιονδήποτε τρόπο παράνομη χρήση/
ιδιοποίηση του παρόντος, με βαρύτατες αστι-
κές και ποινικές κυρώσεις για τον παραβάτη 
Εάν οι γονείς -είτε είναι παντρεμένοι είτε δι-
αζευγμένοι- διαφωνούν, καβγαδίζουν, τσα-
κώνονται και αλληλομηνύονται για το ποιο 
όνομα θα δώσουν στο παιδί τους, τον τελικό 
λόγο έχουν τα δικαστήρια, τα οποία αποφα-
σίζουν με αποκλειστικό γνώμονα το βέλτιστο 
συμφέρον του παιδιού. Αυτό αποφάνθηκε ο 
Αρειος Πάγος, καλούμενος να λύσει τη δια-
φωνία γονέων οι οποίοι δύο χρόνια μετά τον 
γάμο τους και ενάμιση μήνα μετά τη γέννη-
ση του παιδιού τους χώρισαν και ο καθένας 
από τους δύο ήθελε να δώσει το όνομα της 
μητέρας του στο νεογέννητο. Παντρεύτηκαν 
τον Σεπτέμβριο του 2014, αλλά η συμβίωσή 
τους δεν ήταν αρμονική από την πρώτη στιγ-
μή. Ωστόσο, έντεκα μήνες μετά, τον Αύγουστο 
του 2015, απέκτησαν ένα κοριτσάκι και ενάμι-
ση μήνα μετά τη γέννηση του παιδιού τους, 
τον Σεπτέμβριο, εκείνη πήρε το μωρό και 
έφυγε εγκαταλείποντας τη συζυγική κατοικία. 
Μετά τη διάσπαση της έγγαμης συμβίωσης, η 
κατάσταση ήταν εκρηκτική. Πλέον των καβγά-
δων και έντονων διενέξεων, υπήρξε και ένα 
διάστημα αλληλομηνύσεων με συχνές επι-
σκέψεις στο Αστυνομικό Τμήμα. Αργότερα, 
με δικαστική απόφαση ανατέθηκε οριστικά 
η επιμέλεια του παιδιού στη μητέρα του, με 
τη συναίνεση και του πατέρα. Ομως, ακολού-
θησε έντονη διαφωνία μεταξύ τους για την 
ονοματοδοσία του παιδιού, ηλικίας σήμερα 
9 ετών. Η διαφωνία προέκυψε καθώς η μη-
τέρα ήθελε να δώσει στο κοριτσάκι το όνομα 
της μητέρας της και από την άλλη πλευρά ο 
πατέρας ήθελε να δώσει το όνομα της δικής 
του μητέρας, κάτι για το οποίο «η εν διαστά-

σει σύζυγός του ήταν αρχικά σύμφωνη, όσο 
ήταν ακόμα μαζί». Ωστόσο, η μητέρα όταν 
το κοριτσάκι έγινε τριών ετών το βάφτισε και 
έδωσε το όνομα της μητέρας της. Μονoμερής 
απόφαση Η έντονη αυτή διαφωνία για την 
ονοματοδοσία της ανήλικης οδηγήθηκε στα 
δικαστήρια, τα οποία κατ’ αρχάς επισήμαναν 
ότι η μονόπλευρη απόφαση της μητέρας να 
δώσει το όνομα που εκείνη επιθυμούσε, «δεν 
απαγορεύει τη μεταβολή του», καθώς «η ονο-
μασία δεν αποτελεί συστατικό στοιχείο του 
μυστηρίου του βαπτίσματος». Δηλαδή, μόνο 
η ονοματοδοσία με το μυστήριο της βάπτισης 
δεν απαγορεύει στα δικαστήρια να αλλάξουν 
το όνομα που δόθηκε, εφόσον αυτό κριθεί 
αναγκαίο. Ενώπιον των δικαστηρίων δόθηκε 
μάχη και η κάθε πλευρά έβγαλε από τη φαρέ-
τρα της ό,τι επιχειρήματα μπορούσε να επικα-
λεστεί για να δώσει το όνομα που επιθυμούσε 
στο παιδί τους. Σύμφωνα, τόσο με το Εφετείο 
όσο και τον Αρειο Πάγο, που επικύρωσε την 
εφετειακή απόφαση, «αποδείχθηκε ότι το τέ-
κνο αποκαλείται με το δοθέν σε αυτό όνομα 
“Ε.” σχεδόν εξαρχής από τη μητέρα του και το 
συγγενικό και το κοινωνικό της περιβάλλον και 
στη συνέχεια και στον παιδικό σταθμό, που 
παρακολουθεί από το έτος 2017, με συνέπεια 
να το έχει ήδη συνηθίσει ως μέρος της ταυτό-
τητάς του». Αντίθετα, από την πλευρά του πα-
τέρα αποκαλούσαν το κοριτσάκι με το όνομα 
της γιαγιάς «Α.» μόνο ο ίδιος και «οι συγγενείς 
του στο πλαίσιο της αραιής προσωπικής επι-
κοινωνίας που έχουν μαζί του». Οι δικαστές 
επισημαίνουν ότι η λύση που πρότεινε ο πατέ-
ρας για διπλή ονοματοδοσία «Ε.-Α.», δηλαδή 
να δοθούν στο παιδί και τα δύο ονόματα των 
γιαγιάδων του, «δεν κρίνεται ενδεδειγμένη, 
εν όψει του κινδύνου που εγκυμονεί για την 
ομαλή διαμόρφωση του χαρακτήρα και της 
προσωπικότητας του ανηλίκου, καθόσον θε-
ωρείται βέβαιο ότι καθένας εκ των διαδίκων 
(ενόψει μάλιστα και των ιδιαίτερα κακών με-
ταξύ τους σχέσεων) θα επιμένει να αποκαλεί 
το τέκνο με το όνομα της δικής του προτιμήσε-
ως». Το τρίτο όνομα Επιπρόσθετα, αναφέρε-

ται στην απόφαση του Α2 Τμήματος του Αρεί-
ου Πάγου, «η επιλογή ενός τρίτου ονόματος 
και όχι ενός εκ των “Ε.” ή “Α.”, προς διασφάλι-
ση της οποιασδήποτε ασυμφωνίας και έριδας 
μεταξύ του μητρικού και πατρικού περιβάλ-
λοντος, όπως ο πατέρας προτείνει, δεν κρίνε-
ται ότι είναι προς το συμφέρον του τέκνου, 
αφού θα είναι δύσκολο γι’ αυτό να αποκοπεί 
πλήρως από το όνομα “Ε.” που έχει συνηθίσει 
και ταυτίσει με την έως τώρα διαμορφωθείσα 
προσωπικότητά του». Σύμφωνα με το Οικογε-
νειακό Δίκαιο, υπογραμμίζουν οι αρεοπαγί-
τες, προκύπτει ότι: α)η μέριμνα για το ανήλικο 
τέκνο (γονική μέριμνα) αποτελεί καθήκον και 
δικαίωμα των γονέων του και ότι κάθε απόφα-
ση αυτών σχετικά με την άσκηση της γονικής 
μέριμνας πρέπει να αποβλέπει στο βέλτιστο 
συμφέρον του τέκνου, και β) περιεχόμενο της 
γονικής μέριμνας αποτελεί και η ονοματοδο-
σία του ανηλίκου περί της οποίας οι γονείς 
αποφασίζουν από κοινού. Σε περίπτωση δε 
που αυτοί διαφωνούν και το συμφέρον του 
τέκνου επιβάλλει να ληφθεί απόφαση, απο-
φασίζει το δικαστήριο. Κατά συνέπεια, ο Αρει-
ος Πάγος έκρινε ότι τυχόν αντικατάσταση του 
ονόματος που δόθηκε στην ανήλικη με αυτό 
που ζητάει η πλευρά του πατέρα «δεν είναι 
προς το συμφέρον του τέκνου, καθόσον θα 
του δημιουργήσει σοβαρή σύγχυση στην ταυ-
τότητά του». Τελικά, αποφάνθηκε ο Αρειος 
Πάγος ότι «το αληθινό και βέλτιστο συμφέρον 
του ανήλικου επιβάλλει τον ορισμό του δοτέ-
ου ονόματος αυτού», δηλαδή αυτό που του 
έδωσε η μητέρα του, «Ε.». Ο πατέρας της ανή-
λικης ζητούσε από τον Αρειο Πάγο να αναι-
ρεθεί η εφετειακή απόφαση που τάχθηκε με 
τις θέσεις της μητέρας, αλλά οι αρεοπαγίτες 
απέρριψαν ως αβάσιμους όλους τους ισχυρι-
σμούς του και επικύρωσαν την απόφαση του 
Εφετείου, ενώ του επέβαλαν και δικαστικά 
έξοδα ύψους 1.800 ευρώ.

Όταν ο... Άρειος Πάγος γίνεται νονός
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Δεν χρειάζεται να έχει σπουδάσει κανείς πυ-
ρηνική φυσική για να καταλάβει την προφανή 
εξαγορά της σιωπής του επιχειρηματία Γιάννη 
Λαβράνου από το Μέγαρο Μαξίμου με την 
παραπομπή του - προς το πάρον - για πλημέλ-
λημα (σχετικά με την υπόθεση των υποκλο-
πών), ενώ τα αδικήματα θα μπορούσαν να 
χαρακτηριστούν κακουργηματικά και να επι-
σύρουν καθείρξης έως 10 ετών. Ας δούμε 
όμως τα πως και γιατί έγινε αυτή η «συνναλα-
γή» μεταξύ Λαβράνου και κυβέρνησης και 
πώς πέφτουν στα «μαλακά» οι κατηγορούμε-
νοι επιχειρηματίες Μπίτζιος, Λαβράνος, Ντί-
λιαν, Χάμου. Η εισαγγελέας του Αρείου Πά-
γου, Γεωργία Αδειλίνη αφού πρόλαβε να 
διαβάσει σε τρεις εργάσιμες ημέρες το πόρι-
σμα των 300 σελίδων που συνέταξε ο αντει-
σαγγελέας του Αρείου Πάγου, Αχιλλέας Ζή-
σης, ο οποίος διενεργούσε τους τελευταίους 
εννέα μήνες την προκαταρκτική εξέταση για 
τις υποκλοπές αποφάσισε αυτά που ήδη είναι 
γνωστά και γελάει όλος ο νομικός κόσμος. 
Από ό,τι φαίνεται η έμπειρη ανώτατη δικαστι-
κή λειτουργός δεν διάβασε(;) επαρκώς τα συ-
μπεράσματα της έρευνας του κ. Ζήση στο τέ-
λος του πορίσματος, εκεί που διατυπώνονται 
αδιανόητοι ισχυρισμοί. Το edolio5 έχοντας 
διαβάσει το πόρισμα, αποκαλύπτει σήμερα 
γιατί μόνος του ο αντεισαγγελέας τινάζει το 
πόνημά του στον αέρα και γιατί η υπόθεση 
δεν μπορεί σε καμία περίπτωση να αρχειοθε-
τηθεί, καθώς πλέον εγείρονται σοβαρά ζητή-
ματα ακυρότητας του πορίσματος που σύμ-
φωνα με πληροφορίες θιγόμενοι θα 
προσφύγουν στην δικαιοσύνη με τέτοιο τρό-
πο που δεν θα μπορεί να κάνει διαφορετικά 
ως προς την έκδοση δικαστικής απόφασης 
που θα επαναφέρει τα νομικά αδικήματα 
στην πραγματική τους διάσταση. Σύμφωνα με 
το πόρισμα, ο τέσσερις (4) μηνυόμενοι επιχει-
ρηματίες, Φέλιξ Μπίτζιος, Σάρα Αλεξάνδρα 
Χάμου, Ταλ Ντίλιαν και Γιάννης Λαβράνος 
«εγκατέστησαν σε δύο περιπτώσεις τηλεφω-
νικών αριθμών (της Αρτεμις Σίφορντ και του 
Θανάση Κουκάκη) και επιχείρησαν να εγκατα-
στήσουν το κατασκοπευτικό λογισμικό 
Predator σε άλλους 114 τηλεφωνικούς αριθ-
μούς που ανήκουν σε διάφορα φυσικά πρό-
σωπα μεταξύ των οποίων οι Νίκος Ανδρουλά-
κης, Χρήστος Σπίρτζης κα, με σκοπό οι ίδιοι ή 
άλλοι να πληροφορηθούν το περιεχόμενο 
τηλεφωνικής συνδιάλεξης μεταξύ αυτών και 

τρίτων. Γράφει το πόρισμα: »Στην συγκεκρι-
μένη περίπτωση τα links που είχαν λάβει και 
είχαν ανοίξει οι Αρτεμις Σίφορντ και Θανάσης 
Κουκάκης ήταν το “emvolio.gov.gr” και 
blogspot.edolio.gr. ενώ οι υπόλοιποι αποδέ-
κτες δεν άνοιξαν τα links που έλαβαν. Με την 
πράξη τους αυτοί οι κατηγορούμενοι είχαν 
σκοπό οι ίδιοι ή άλλοι να πληροφορηθούν το 
περιεχόμενο τηλεφωνικής συνδιάλεξης μετα-
ξύ των παθόντων Αρτεμις Σίφορντ και Θανά-
ση Κουκάκη με τρίτους ενώ στις λοιπές 114 
περιπτώσεις επιχείρησαν να πληροφορηθούν 
το ίδιο, το έγκλημά τους ωστόσο στην τελευ-
ταία περίπτωση δεν ολοκληρώθηκε για λό-
γους ανεξάρτητους από τη θέλησή τους ενό-
ψει του ότι οι υπόλοιποι πλην των ανωτέρω 
δύο-αποδέκτες δεν άνοιξαν ποτέ τα links που 
έστειλαν»! (σελ. 284-286 του πορίσματος) Τι 
ισχυρίζεται εδώ ο κ. Ζήσης; Οτι στην Ελλάδα 
με Predator μολύνθηκαν μόνο οι Θανάσης 
Κουκάκης και Αρτεμις Σίφορντ! Ολοι οι άλλοι 
(υπουργοί της κυβέρνησης, αρχηγός ΓΕΕΘΑ, 
γενικοί γραμματείς, γενικοί διευθυντές 
υπουργείων, δημοσιογράφοι, επιχειρηματί-
ες, εισαγγελείς) δεν άνοιξαν τα λινκ επιμόλυν-
σης. Το προφανές ερώτημα είναι πώς είναι 
δυνατόν να γνωρίζει ο κ. Ζήσης ότι όλοι αυτοί 
(μιλάμε για 87 φυσικά πρόσωπα) δεν πάτη-
σαν τα λινκ; Η απάντηση είναι ότι σε καμία 
περίπτωση δεν μπορεί. Ο κ. Ζήσης ως γνω-
στόν δεν κάλεσε τους στόχους του Predator 
να καταθέσουν σε μια από τις πολλές παρα-
λείψεις της έρευνάς του. Οι μοναδικοί για 
τους οποίους επιβεβαιώνει ότι μολύνθηκαν 
με Predator είναι αυτοί που κατέθεσαν αυτο-
βούλως. Να σημειώσουμε ότι ο Αχχιλέας Ζή-
σης βασίζεται σε αυτούς που κατέθεσαν μη-
νύσεις και όχι στους υπόλοιπους.  Επιπλέον, ο 
αντεισαγγελέας του Αρείου Πάγου έχει στα 
χέρια του το πόρισμα της Ανεξάρτητης Αρχής 
Προστασίας Προσωπικών Δεδομένων το 
οποίο αναφέρει ξεκάθαρα πως τουλάχιστον 
σε 16 τηλέφωνα (burner phones) υπήρξε επι-
μόλυνση. Ηταν τα δοκιμαστικά τηλέφωνα στα 
οποία χρησιμοποιήθηκε το Predator από τους 
υπαλλήλους της Ιntellexa πριν σταλεί στους 
πραγματικούς στόχους. Οπως ανέφερε εκείνο 
το πόρισμα, «πάνω από 120 μηνύματα πιθα-
νολογείται ότι έχουν σταλεί για λόγους δοκι-
μής προς αταυτοποίητα κινητά προσωρινής, 
σύντομης χρήσης (“burner phones”)». Αυτοί 
οι 16 τηλεφωνικοί αριθμοί περιλαμβάνονται 

στους 114 αριθμούς που αναφέρει το πόρι-
σμα του Αρείου Πάγου. Είχαν επιμολυνθεί. Το 
«έγκλημα» έχει τελεστεί. Σύμφωνα με έγγρα-
φα της ΑΠΔΠΧ, θύμα του Predator έπεσε πλη-
θώρα πολιτειακών παραγόντων, επιχειρημα-
τιών, δημοσιογράφων κ.ά. Μέσα σε αυτούς 
συγκαταλέγονται πρόσωπα όπως ο νυν αντει-
σαγγελέας του Αρείου Πάγου Χρήστος Μπαρ-
δάκης, ο αρχηγός ΓΕΕΘΑ Κωνσταντίνος Φλώ-
ρος, πλήθος υπουργών (Δένδιας, Χατζηδάκης, 
Θεοδωρικάκος, Χρυσοχοΐδης, Γεραπετρίτης, 
Γεωργιάδης, Πλεύρης κ.ά.), ο πρώην επίτρο-
πος Δημήτρης Αβραμόπουλος, στελέχη της 
ΕΛ.ΑΣ., γενικοί διευθυντές υπουργείων, ο δη-
μοσιογράφος Άρης Σπίνος κ.ά. Δεν κλήθηκε 
κανένας τους (ούτε από τον κ. Ζήση ούτε από 
τους πρωτοδίκες), ενώ όλοι διαχειρίζονταν 
και διαχειρίζονται υψίστης σημασίας θέματα. 
Ο Αρης Σπίνος κλήθηκε σύμφωνα με όσα εί-
ναι γνωστά ως μάρτυρας επειδή έχει καταθέ-
σει μήνυση. Το άρθρο 146 του Ποινικού Κώδι-
κα με τίτλο «Παραβίαση μυστικών της 
Πολιτείας» αναφέρει πως «όποιος με πρόθεσή 
του και παράνομα παραδίδει ή αφήνει να περι-
έλθουν στην κατοχή ή τη γνώση άλλου έγγρα-
φα, σχέδια ή άλλα πράγματα ή ειδήσεις που τα 
συμφέροντα της πολιτείας ή των συμμάχων 
της επιβάλλουν να τηρηθούν απόρρητα απέ-
ναντι σε ξένη κυβέρνηση, τιμωρείται με κά-
θειρξη μέχρι δέκα ετών». Είναι προφανές πως 
η παραβίασή ιδιωτικών συνομιλιών υπουργών 
της κυβέρνησης ή του αρχηγού ΓΕΕΘΑ αποτε-
λούν παραβίαση μυστικών της Πολιτείας και 
διώκονται ως κακούργημα, ενώ επιβαρυντικές 
είναι και οι διατάξεις του άρθρου 148 του Π.Κ. 
περί κατασκοπίας. Αν είχαν εξεταστεί όλοι οι 
στόχοι του Predator και βέβαια τα κινητά τους, 
όπου θα αποδεικνυόταν η επιμόλυνση ορισμέ-
νων εξ αυτών με το παράνομο λογισμικό, τότε 
οι κατηγορούμενοι επιχειρηματίες Λαβράνος, 
Μπίτζιος, Ντίλιαν και Χάμου πιθανότατα δεν 
θα αντιμετώπιζαν σήμερα πλημμελήματα 
αλλά πολύ σοβαρά κακουργήματα (με ποινές 
κάθειρξης έως 10 ετών). Με απλά λόγια, ο κ. 
Ζήσης υποστηρίζει πως οι παραπάνω στάθη-

Το Μέγαρο Μαξίμου αγόρασε την σιωπή Λαβράνου με αντάλλαγμα την δικογραφία με τα εικονικά τιμολόγια €52 εκατ. ! 
Το πόρισμα της εισαγγελίας του Αρείου Πάγου που τον ρίχνει στα μαλακά και η αναφορά του στο πλαστό «edolio5» που 
χρησιμοποίησε το παρακράτος για να παρακολουθήσει το «σύμπαν».
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καν... τυχεροί γιατί όλοι οι στόχοι δεν έπεσαν 
–υποτίθεται– στην παγίδα τους. Αφήνει δε 
ανοιχτό το ενδεχόμενο οι 4 κατηγορούμενοι να 
ενήργησαν για λογαριασμό «τρίτων», χωρίς να 
αναφέρει τίποτα παραπάνω. Υπενθυμίζεται 
ότι ο νυν υπουργός Εθνικής Αμυνας Νίκος Δέν-
διας στις 16 Μαΐου 2023 ως υπουργός Εξωτε-
ρικών είχε δηλώσει: «Δεν διανοούμαι ότι κά-
ποιος επιχείρησε να με παρακολουθήσει. Εάν 
κάποιος διανοήθηκε να προσπαθήσει να με 
παρακολουθήσει, αυτό είναι κακούργημα όχι 
μόνο στην Ελλάδα αλλά σε μια σειρά χωρών 
του πλανήτη, γιατί δεν συνομιλώ μόνο εντός 
της χώρας». Μετά από όλα αυτά, υπάρχουν 
άραγε ακόμα αμφιβολίες ότι το συγκεκριμένο 
πόρισμα του Αρείου Πάγου, το οποίο άρχισε 
να συντάσσεται από τον περασμένο Απρίλη, 
όταν δηλαδή ο κ. Ζήσης δεν είχε καν ολοκλη-
ρώσει τις μαρτυρικές καταθέσεις, «αναντίλε-
κτα» είναι ανεπαρκές και άκυρο; Γιατί όμως η 
κυβέρνηση δέχτηκε να κάνει τέτοια συνναλαγή 
με το «μαύρο πρόβατο» που λέγεται Γιάννης 
Λαβράνος ; Η απάντηση είναι προφανής και 
αφορά την σιωπή και την γνώση που έχει επί 
όλων όσων γνωρίζει για την πολυετή παρακο-
λούθηση που πλέον και με πόρισμα της εισαγ-
γελίας του καταλογίζεται η ευθύνη. Εκτός από 
το να πέσει στα μαλακά ζήτησε κάτι άλλο ο Λα-
βράνος από την κυβέρνηση ; Ζήτησε! Δύσκολα 
μαθαίνουμε τα έχει βρει η ομάδα λογιστών και 
δικηγόρων που έχει επιφορτισθεί να τα βγάλει 
πέρα με τα φορολογικά αδικήματα του Γιάννη 
Λαβράνου. Μετά το πόρισμα καταπέλτη της 
Υπηρεσίας Ερευνών και Διασφάλισης Δημοσί-
ων Εσόδων (ΥΕΔΕΕ) της Ανεξάρτητης Αρχής Δη-
μοσίων Εσόδων (ΑΑΔΕ), που εστάλη στο 2ο 
Ελεγκτικό Κέντρο και στην Οικονομική Εισαγγε-
λία και αφορά στα εικονικά τιμολόγια δεκάδων 
εκατομμυρίων ευρώ που είχε εκδώσει η εται-
ρεία του Λαβράνου, ΕΛΕΚΤΡΟΥΜ ΤΕΚΝΟΛΟ-
ΤΖΙΣ, έχουν πάρει σειρά οι άλλες δύο εταιρείες 
του πρωταγωνιστή των υποκλοπών, η Ιονική 
Τεχνολογική και η Krikel που υπολογίζονται σε 
52 εκατ. ευρώ. Ωστόσο, το μεγάλο αγκάθι είναι 
η ΕΛΕΚΤΡΟΥΜ ΤΕΚΝΟΛΟΤΖΙΣ, διότι πλέον έχει 
πιστοποιηθεί από τις φορολογικές αρχές όλο 
το διάστημα 2013-2015, οπότε η εταιρεία έκο-
βε ασταμάτητα εικονικά τιμολόγια. Η διοίκησή 
της δεν ασκείτο από τους πλαστούς Ιταλούς δι-
αχειριστές που είχε φυτεύσει ο Λαβράνος, 
αλλά υποκρυπτόμενος ήταν ο ίδιος ο επιχειρη-
ματίας. Αυτό αποδείχθηκε διότι ο Λαβράνος 
ήταν απρόσεκτος. Βλέπετε στο επίμαχο διά-
στημα εκδόθηκαν επιταγές για την πληρωμή 
εικονικών τιμολογίων στο όνομα του ίδιου του 
Λαβράνου. Και όπως με πληροφορούν, αντί-

γραφα αυτών των επιταγών βρίσκονται ήδη 
στα χέρια των εισαγγελέων. Αλλά σε μια περίο-
δο που η διοίκηση της ΕΛΕΚΤΡΟΥΜ ΤΕΚΝΟΛΟ-
ΤΖΙΣ είχε δήθεν περάσει στους πλαστούς Ιτα-
λούς, ο Λαβράνος βρέθηκε να υπογράφει 
εικονικές συμβάσεις για έργα που ποτέ δεν 
έγιναν και για τα οποία εκδόθηκαν εν συνεχεία 
εικονικά τιμολόγια πολλών εκατομμυρίων 
ευρώ. Με αυτά και με άλλα, ο Λαβράνος έχει 
φέρει σε δυσχερή θέση τους λογιστές του, οι 
οποίοι το τελευταίο διάστημα, αναγκάζονται 
να συντάσσουν απαντητικά υπομνήματα προς 
τη φορολογική διοίκηση για να δικαιολογή-
σουν τα αδικαιολόγητα και αναζητούν ευήκοα 
ώτα για να ακούσουν τον πόνο του πελάτη 
τους. Όπως μαθαίνουμε ακόμα και η παρέα 
των πρόθυμων εφοριακών που έχει συνεργα-
στεί και στο παρελθόν με την ομάδα των λογι-
στών του Λαβράνου δεν απαντάει πλέον στα 
τηλέφωνα αφού προτιμάει να κάνει καλοκαιρι-
νές διακοπές εκτός φυλακών Κορυδαλλού. Όλα 
κάποτε τελειώνουν όσο και αν κάποιοι προ-
σπαθούν το δευτερόλεπτο να γίνει έτος! Το 
edolio5 σας είχε ενημερώσει με προγενέστερο 
ρεπορτάζ πως η Υπηρεσία Ερευνών και Δια-
σφάλισης Δημοσίων Εσόδων Αττικής (ΥΕΔΔΕ 
Αττικής) επέδωσε προσωρινό φύλλο ελέγχου 
στον πρωταγωνιστή του σκανδάλου των υπο-
κλοπών επιχειρηματία Γιάννη Λαβράνο, για ει-
κονικά τιμολόγια αξίας άνω των 52 εκατ. ευρώ 
που είχε εκδώσει η ΕΛΕΚΤΡΟΥΜ ΤΕΚΝΟΛΟΤΖΙΣ, 
εταιρεία του Λαβράνου, μεταξύ 2013 και 2015. 
Λήπτης των εν λόγω εικονικών τιμολογίων ήταν 
συστημική τράπεζα. Άλλωστε, η Τράπεζα δια-
δραμάτισε κομβικό ρόλο για να τεκμηριωθεί 
πως ο Λαβράνος ήταν ο υποκρυπτόμενος Διευ-
θύνων Σύμβουλος της ΕΛΕΚΤΡΟΥΜ, καθώς στα 
γραφεία της έγινε η κατάσχεση συμβάσεων 
που είχε συνομολογήσει η ΕΛΕΚΤΡΟΥΜ με την 
Τράπεζα το 2013, το 2014 και το 2015 και τις 
οποίες υπέγραφε ο ίδιος ο Λαβράνος. Σύμφω-
να με το ρεπορτάζ, το προσωρινό φύλλο ελέγ-
χου επιδόθηκε στην οδό Φοίβου στην Εκάλη, 
στην οικία του Παναγιώτη Καραλή, που είναι ο 
λογιστής του Γιάννη Λαβράνου.  Παράλληλα, 
το φύλλο ελέγχου επιδόθηκε και σε δημοτικό 
υπάλληλο του Δήμου Αθηναίων, στη βάση του 
τύπου που ακολουθείται όταν ο φορολογού-
μενος δεν δηλώνει έδρα κατοικίας. Ωστόσο, 
δεν επιδόθηκε στην οδό Πατριαρχείου στο 
Ηράκλειο, που είναι το πατρικό του Γιάννη 
Λαβράνου και η έδρα που δήλωνε ότι ήταν εκ-
πρόσωπος της ΕΛΕΚΤΡΟΥΜ ΤΕΚΝΟΛΟΤΖΙΣ. 
Στα τέλη Δεκεμβρίου, ο λογιστής του Λαβρά-
νου, ο Παναγιώτης (Τάκης) Καραλής απάντη-
σε στην ΥΕΔΔΕ Αττικής πως ο πελάτης του δε 

γνώριζε τίποτα για εικονικά τιμολόγια. Η εφο-
ρία ωστόσο, η οποία εδώ και πολύ καιρό δια-
θέτει ακράδαντα στοιχεία για την φοροκλοπή 
του Λαβράνου και των συνεργών του, οριστι-
κοποίησε το φύλλο ελέγχου και το έστειλε στο 
2ο Ελεγκτικό Κέντρο προκειμένου να προχω-
ρήσει στις βεβαιώσεις φόρων και προστίμων 
και στα διασφαλιστικά μέτρα υπέρ του Δημο-
σίου. Παράλληλα, το δικαστικό τμήμα της 
ΥΕΔΔΕ Αττικής έστειλε την υπόθεση στον Οι-
κονομικό Εισαγγελέα Παναγιώτη Καψιμάλη, 
προκειμένου να προχωρήσει στην ποινική δι-
ερεύνηση της υπόθεσης. Εδώ τα πράγματα 
αρχίζουν και χάνονται και κανένας δεν ξέρει 
σε πιο συρτάρι έχουν καταχωνιαστεί τα πορί-
σματα! Εδώ αρχίζει η προσπάθεια της κυβέρ-
νησης να συγκαλύψει τα πάντα με όποιον 
τρόπο μπορεί.  Είναι άγνωστο εάν αυτή τη 
στιγμή που μιλάμε η υπόθεση έχει πάει και 
στην Αρχή για το Ξέπλυμα Χρήματος, όπου 
ήδη βρίσκονται κι άλλες υποθέσεις που αφο-
ρούν στον Γιάννη Λαβράνο. Να σημειώσουμε 
ότι ο Χρήστος Μπαρδάκης, σημερινός αντιει-
σαγγελέας του Αρείου Πάγου, την περίοδο 
ελέγχου των εικονικών τιμολογίων του Λα-
βράνου ήταν προϊσταμένος της δίωξης οικο-
νομικού εγκλήματος και διαφθοράς αλλά 
ταυτόχρονα και... παρακολουθούμενος από 
το Predator. Αυτό προκύπτει από επίσημο έγ-
γραφο! Μήνυση πάντως από όσο μπορούμε 
να γνωρίζουμε μέχρι σήμερα δεν έχε υποβά-
λει. Αυτό που σας αποκαλύπτουμε σήμερα 
είναι ότι εκτός από την Έκθεση της εφορίας 
για τα εικονικά τιμολόγια, στο γραφείο του Οι-
κονομικού Εισαγγελέα φέρεται να έχει πάει 
και μια έκθεση της Interpol που αφορά τόσο 
στον Λαβράνο, όσο και πρόσωπα του στενού 
του οικογενειακού περιβάλλοντος αλλά και θα-
μώνες του γνωστού εστιατορίου Nolita του 
Στασινόπουλου στο Ψυχικό που απαρτίζουν 
την «αμαρτωλή παρέα» που τελευταία όμως 
δεν πολύ συχνάζει στο ίδιο τραπέζι όπως πα-
λιά. Την ίδια ώρα η οικονομική αστυνομία σύμ-
φωνα με απόλυτα διασταυρωμένες πληροφο-
ρίες του ιστολογίου μας διεξάγει έρευνα για 4 
πρόσωπα που συχνάζουν στο συγκεκριμένο 
εστιατόριο «ξεφυλλίζοντας» εξονυχιστικά το 
πόθεν έσχες τους, γεγονός που τους οδήγησε 
να αναβάλουν κάποιες προγραμματισμένες 
αγορές που είχαν εξαγγείλει μάλιστα και με 
δελτία τύπου! Από όλες αυτές τις εξελίξεις μπο-
ρούμε να πούμε ότι το σύστημα, που επί μία 
δεκαετία προστάτευε τον Λαβράνο, συνεχίζει 
να το κάνει και σήμερα με υψηλή εντολή... για 
ευνοήτους λόγους. Αυτούσια αναδημοσίευση 
από το edolio5.blogspot.com
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Η υπόθεση αυτή μπορεί σε λίγες μέρες να 
αποτελεί παρελθόν από τις στήλες της ειδη-
σεογραφίας αλλά ενέχει την λειτουργία ενός 
παρακράτους που για προεκλογικούς λόγους 
και προς όφελος της κυβέρνησης έστησε 
χορό πάνω στον τάφο ενός δημοσιογράφου 
με την κοινωνία να χειροκροτά αμέριμνη. Η 
«σχολή δημοσιογραφίας» που το edolio5 
υπηρετεί, μπορεί να αισθάνεται περίσια αξι-
οπρέπεια που με το δημόσιο λόγο του από 
την πρώτη στιγμή με συνεχή (46) ρεπορτάζ 
και αναρτήσεις είχε καταδείξει τον προθάλα-
μο του «φιάσκου» που είχε στηθεί όπως - 
όπως η συγκεκριμένη δικογραφία 20 μέρες 
πριν τις εκλογές και 2 χρόνια μετά την εν ψυ-
χρώ εκτέλεση του Γιώργου Καραϊβάζ έξω 
από το σπίτι του.  «Στείλτε κατηγορουμένους 
στο εδώλιο και ας αποδείξουν αυτοί την αθο-
ώτητα τους» έλεγε η κυβερηντική εντολή 
όπως μας την είχε μεταφέρει στο edolio5 αξι-
ωματικός - χειριστής της δικογραφίας που 
επέμενε στους ανωτέρους του ότι «... θα 
εκτεθούμε ανεπανόρθωτα - Η αθώωση των 
αδερφών Λάλα είναι δεδομένη και η υπηρε-
σία μας θα υποστεί πλήγμα αξιοπιστίας»  
Έπρεπε όμως πάση θυσία 20 μέρες πριν τις 
εκλογές η Ελληνική κοινωνία να εμπεδώσει 
ένα ψευδεπίγραφο πέπλο ασφάλειας και να 
οδηγηθεί στις κάλπες επικροτώντας την δή-
θεν επιτυχία της ΕΛΑΣ με ανταπόδωση στην 
ψήφο υπέρ της κυβέρνησης και κάποιες προ-
αγωγές αξιωματικών για τα λαβράκια που 
έπιασαν. Αθωώθηκαν λόγω αμφιβολιών οι 
δύο κατηγορούμενοι για τη δολοφονία του 
δημοσιογράφου, Γιώργου Καραϊβάζ, αδέλ-
φια Γιάννης και Στράτος Λάλας. Όπως φάνη-
κε, το Μικτό Ορκωτό Δικαστήριο δεν υιοθέ-
τησε την πρόταση της Εισαγγελέως, η οποία 
είχε ζητήσει την καταδίκη των δύο αδερφών, 
ηλικίας 41 και 49 ετών και αντιστάθηκε στην 
«κυβερνητική εντολή» που είχε κινητοποιή-
σει διεθνείς οργανώσης δημοσιογράφων με 
πληρωμένα τα έξοδα διαμονής τους στην Ελ-
λάδα που βρισκόντουσαν στην αίθουσα του 
δικαστηρίου και κάθε λίγο και λιγάκι οι συνή-

γοροι για την στήριξη της κατηγορίας αναφε-
ρόντουσαν στην ύπαρξη τους. Το edolio5 πα-
ρακολούθησε την δίκη σε όλες τις 
συνεδριάσεις από την πρώτη στιγμή με 2 συ-
ντάκτες όπου αντάλλασαν απόψεις μετά το 
πέρας της ακροαματικής διαδικασίας κάθε 
ημέρα.Πέρα των έντονων αμιφοβολιών που 
ήταν διάχυτες για την συμμετοχή των 2 αδερ-
φών στην εκτέλεση αυτή, το γεγονός της διά-
τρητης δικογραφίας βρισκόταν καθημερινά 
στον φακό προσοχής των συνηγόρων υπερά-
σπισης των κατηγορουμένων (Ευτύχης Αλιγι-
ζάκης , Μοροζίνης Ιωάννης , Αθανασία Σταυ-
ρή) όπου με τεκμηριωμένα επιχειρήματα 
κονιορτοποίησαν τις πανομοιότυπες καταθέ-
σεις των 3 αστυνομικών από το τμήμα αν-
θρωποκτονιών που κατέθεσαν ως μάρτυρες 
και επέδειξαν με βεβαιότητα ότι στο εδώλιο 
κάθονται οι δολοφόνοι του δημοσιογράφου! 
Ο 49 ετών μεγαλύτερος αδελφός Στράτος 
Λάλας κρίθηκε από το δικαστήριο αθώος 
κατά πλειοψηφία 5 προς 2. Κατά της αθώω-
σης ψήφισαν ο πρόεδρος και μία σύνεδρος. 
Ο μικρότερος αδελφός, 41 ετών Γιάννης Λά-
λας κηρύχθηκε αθώος με πλειοψηφία 6 προς 
1. Κατά τάχθηκε σύνεδρος, η ίδια που μειο-
ψήφησε με τον πρόεδρο και για τον πρώτο 
κατηγορούμενο, η οποία έκρινε υπέρ της 
ενοχής.  Υπέρ της αθωώτητας του Γιάννη 
Λάλα ψήφισε και ο πρόεδρος ενώ και οι 4 
ένορκοι ψήφισαν για την αθώωση και των 2. 
Αξίζει να αναφερθεί ότι η ακροαματική δια-
δικασία μπορεί να αποτελέσει μνημείο δικα-
στικής ελευθερίας και τήρησης κάθε δικονο-
μικού κανόνα αφού και οι 2 πλευρές των 
συνηγόρων έδωσαν συγχαρητήρια τόσο 
στον πρόεδρο όσο και στους πάρεδρους 
αλλά και ενόρκους για την ενδελεχή προσο-
χή σε κάθε στοιχείο που ήταν υπό κρίση.  
Αυτό πάντως που πρέπει επίσης  να παρατη-
ρήσουμε όπως έχει αναρτήσει σε σχετικό ρε-
πορτάζ το edolio5 είναι τα κατευθηνόμενα 
δημοσιεύματα μιας παρακρατικής μηχανής 
που μια μέρα πριν την δίκη για να δημιουρ-
γήσαν κλίμα ενοχής διοχέτευσαν παντού την 
«είδηση» ότι βρέθηκε 1 εκατ. ευρώ στους 
τραπεζικούς λογαριασμούς των φερόμενων 
εκτελεστών και αυτά αποτελούσαν την αμοι-
βή για το συμβόλαιο θανάτου, γεγονός που 
καυτηρίασε το edolio5 και ούτε ένα ΜΜΕ 
από τα δεκάδες που υιοθέτησαν αυτό το κα-
τευθηνόμενο ψέμα δεν είπε ούτε σε μονό-

στηλο ότι έκανε λάθος. Το edolio5 δεν αισθά-
νεται κάμια δημοσιογραφική δικαίωση για 
την αξιοπρέπεια του δημόσιου λόγου του, 
παρά το γεγονός ότι από την στιγμή που χτί-
στηκε αυτή η δικογραφία έγραφε για το χρο-
νικό ενός φιάσκου που έρχεται, αφού οι δο-
λοφόνοι του δημοσιογράφου φυσικοί και 
ηθικοί κυκλοφορούν ελεύθεροι και προφα-
νώς ετοιμάζουν την επόμενη ενέργεια τους 
σε βάρος της ελευθεροτυπίας. Το παρελθόν 
του Γιώργου Καραϊβάζ και οι διαδρομές που 
ακολουθούσε, προσπαθώντας για την καθη-
μερινή του οικονομική και επαγγελματική 
επιβίωση είχε πολλά στραβοπατήματα, που 
στο όνομα της «συντεχνιακής αλληλεγγύης» 
δεν αναδείχθηκαν μην τυχόν και διασαλευτεί 
η μνήμη ενός νεκρού και οδηγήθηκαν στην 
αγιοποίηση ενός «διαβόλου» που το μόνο 
που κατάφεραν τελικά είναι να μείνουν στο 
απυρόβλητο και ασύλληπτοι οι πραγματικοί 
δολοφόνοι. Όταν όμως ερευνάς μια δολοφο-
νία αυτού του επιπέδου τίποτα δεν πρέπει 
να μένει κρυφό αν επιθυμείς να φτάσεις στα 
ονόματα του λευκού κολάρου που έδωσαν 
την εντολή στον παρακρατικό μηχανισμό να 
μισθώσει ένα «πληρωμένο πιστόλι» που είχε 
την βεβαιότητα ότι θα μείνει εκτός κάδρου 
ευθηνών αφού για αυτό φρόντισαν όσοι 
έγραψαν άρον - άρον μια δικογραφία με 
εντολή... σταύρωσον αυτόν! Ο τότε υπουρ-
γός προστασίας του Πολίτη Τάκης Θεοδωρι-
κάκος με ανάρτηση στο X ζητούσε από το 
edolio5... να ζητήσουμε συγνώμη επειδή 
γράφαμε ρεπορτάζ και αναρτήσεις για τα 
κενά της δικογραφίας που δεν μπορούν να 
οδηγήσουν σε συλλήψεις. Τώρα ποιος πρέ-
πει να ζητήσει συγνώμη και από ποιον ; Δια-
βάστε μερικά ρεπορτάζ από τα 46 που ανήρ-
τησε συνολικά το edolio5 επιμένωντας από 
την πρώτη στιγμή για την δικογραφία - «φιά-
σκο». Δολοφονία Καραϊβάζ! Οι 10 +1 λόγοι 
για τους οποίους ΔΕΝ θα εξιχνιαστεί ούτε 
αυτό το «συμβόλαιο» της Greek Mafia! Ερω-
τήσεις και απαντήσεις για όσους... δεν φο-
βούνται να ξέρουν. Η Δολοφονία Καραϊβάζ 
και η... «αγιοποίηση ενός διαβόλου»! Το πα-
ρελθόν, οι φιλίες, οι συναντήσεις και η προ-
στασία που νόμιζε ότι είχε από τους... δολο-
φονημένους φίλους του. Ποιοι ήθελαν νεκρό 
τον Καραϊβάζ! Οι σχέσεις που είχε με τον 
σκληρό υπόκοσμο και τα «χειρουργεία» που 
έκανε σε αξιωματικούς της ΕΛ.ΑΣ.! Η δικο-

Η δίκη Καραϊβάζ και η δικαιοσύνη που αντιστάθηκε στο στημένο «φιάσκο» του κυβερνητικού παρακράτους με το «λευκό κο-
λάρο»! Με συντριπτική πλειοψηφία ενόρκων και δικαστών αθωώθηκαν τα αδέλφια Στράτος και Γιάννης Λάλας που η ΕΛΑΣ 
είχε «χρεώσει» ως εκτελεστές του δημοσιογράφου. Τα πληρωμένα ρεπορτάζ και η αξιοπρέπεια της δημοσιογραφίας.
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Το τι έγινε πριν λίγες μέρες στο γνωστό 
Attraxx στο Γκάζι δεν έχει προηγούμενο.
Εκεί βρέθηκε για μια ακόμη φορά ο γνω-
στός δήμαρχος παραλιακής πόλης Αττικής 
μαζί με έναν φίλο του, για να πιουν το κα-
θιερωμένο ποτάκι τους και να «ψωνίσουν» 
ότι είναι πρόχειρο. Όπως μας είπε ο φίλος 
που τους είδε μαζί με τον τοπάρχη δεν ήταν 
το «επίσημο» αγόρι του. Προφανώς θα χό-
ρευε στο παραλιακό club όπου βρίσκεται 
στην περιοχή στην οποία δημαρχεύει το 
λιγερόκορμο αγόρι. Έτσι βρήκε ελεύθερη 
νύχτα προφανώς ο μπερμπάτης και μαζι με 
έναν φίλο του τις ίδιας συνομοταξίας έκα-
ναν μπαρότσαρκα. Έλα όμως που λίγη ώρα 
αργότερα εμφανίστηκε και το άτριχο αγό-
ρι...! Σχόλασε νωρίς το μαγαζί ή έκανε έφο-
δο για να δει που είναι ο άντρας του ; - εδώ 
μην ζητάτε διευκρινίσεις για τους ρόλους 
γιατί είναι μπερδεμένοι -. Μόλις τον είδε 
εκεί άρχισε τα τσιρίγματα και τα «...μωρή 

θα σε ξεμαλλιάσω» και τα παρόμοια που 
λένε σε αυτές τις περιπτώσεις. Η μια κου-
βέντα έφερε την άλλη και άρχισαν να φω-
νάζουν δυνατά για τα λεφτά που θα μοιρα-
στούν από την προκαταβολή των €500.000 
που πήρε ο δημαρχάκος για να εξοντώσει 
έναν επιχειρηματία που δραστηριοποιείται 
στον δήμο του και να κλείσει το μαγαζί που 
έχει προκειμένου να το πάρει ένας άλλος 
που έχει πάρε - δώσε με εισαγώμενες γυ-
ναίκες. Η συνολική αμοιβή για την δουλειά 
αυτή είναι 2 εκατ. ευρώ, όπως μου λένε οι 

κακές γλώσσες που μιλούν με τον χορευτή. 
«Εγώ σου τον γνώρισα τον [...]» φώναζε ο 
χορευτής (ανέφερε το όνομα του επιχειρη-
ματία που έδωσε τα χρήματα). «Δεν μου 
έχεις δώσει ούτε μισό ευρώ από τα 500.000 
χιλιάρικα που σου έδωσε. Θα πάω και θα 
τα πω όλα στον [...]» ανέφερε το όνομα δη-
μοσιογράφου που ομοιάζει το επιθετό του 
με πουλί που ανήκει στην τάξη των Στρου-
θιόμορφων. Όλο το μαγαζι είχε γυρίσει και 
τους άκουγε όπου έμαθε μέχρι και τις απι-
στίες που είχε κάνει το ψηλό αγόρι σε ένα 
υπηρεσιακό ταξίδι στο εξωτερικό πριν λίγες 
εβδομάδες που πήγε με υπάλληλο του δή-
μου του. Τα ουρλιαχτά και οι σπρωξιές έδι-
ναν και έπαιρναν μέχρι που έφυγε ο τοπάρ-
χης μόνος του αφού ο φίλος που έιχε πάει 
μαζί του έκατσε πίσω για να περάσει την 
υπόλοιπη νύχτα με τον χορευτή και ο ένας 
να παρηγορήσει τον άλλον. Αυτούσια ανα-
δημοσίευση από το edolio5.blogspot.com

Άγριος καυγάς «κραγμένου» μέχρι το μεδούλι παραλιακού τοπάρχη της Αττικής με τον χορευτή εραστή του! Ο τσακωμός 
στο gay bar Attraxx, οι απιστίες που έφεραν ουρλιαχτά και σπρωξιές και το μερίδιο από τα €500.000 προκαταβολή που 
ζητάει το άτριχο κουνιστό αγόρι.

γραφία που εμπλεκόταν και η δίκη του δολο-
φονημένου αρχινονού, που κατέθεσε ως 
μάρτυρας υπεράσπισης. Η δίκη για την δολο-
φονία Καραϊβάζ φτάνει στο τέλος! Στο απυ-
ρόβλητο το «λευκό κολάρο» που δολοφόνη-
σε τον δημοσιογράφο με «συμβόλαιο 
θανάτου» και ανοίγει σαμπάνιες να γιορτά-
σει την υπερδύναμη του. Η εισαγγελέας πρό-
τεινε την ενοχή των 2 φερόμενων εκτελε-
στών. Η δίκη για την εκτέλεση Καραίβάζ και... 
οι δολοφόνοι που δεν κάθονται στο εδώλιο! 
Ο απολογίες των 2 κατηγορουμένων και το 
σκοτεινό παρακράτος που έμεινε στο απυρό-
βλητο επειδή η ΕΛΑΣ βιάστηκε να κλείσει 
όπως - όπως την δικογραφία για προεκλογι-
κό όφελος της κυβέρνησης. Η δίκη Καραϊβάζ 
και το CD που βρέθηκε με τις επαφές που 
είχε ο δημοσιογράφος με Γρηγόρη Δημητρι-
άδη, αρχηγό ΕΛΑΣ και διοικητή ΕΥΠ αλλά 
δεν... «ανοίγει»! Η δολοφονία Κοντογιώργη 
που «μπήκε σφήνα» στην εκτέλεση που έγι-
νε στον Άλιμο και το SMS ενός αγνώστου που 
χρησιμοποιήθηκε από την ΕΛΑΣ για να «κλεί-
σει» όπως - όπως μια ακόμη σκληρή δικο-
γραφία της Greek Mafia. Ο ξάδερφος «πιτσι-
ρικάς» που γκρέμισε το αφήγημα της ΕΛΑΣ 
και το υλικό από 300 κάμερες που δεν μπήκε 
ποτέ στην δικογραφία. Δίκη δολοφονίας Κα-
ραϊβάζ! Η συνομιλία - φωτιά που «χρεώθη-
κε» στον έναν εκ των 2 φερόμενων εκτελε-

στών, αλλά είχε ως συνομιλητές 
επιχειρηματία νυχτερινού κέντρου και 
έγκλειστου στις φυλακές Δομοκού που συμ-
μετείχε στην απαγωγή Παναγόπουλου. Οι 
πραγματογνώμονες που «θρυμμάτισαν» 
τους ισχυρισμούς του κατηγορητηρίου για 
την παρουσία του φερόμενου εκτελεστή 
Γιάννη Λάλα την ωρα της ενέδρας στον Αλί-
μο. Η διαρκής παρακολούθηση του δημοσιο-
γράφου από την ΕΥΠ και η εισαγγελική διά-
ταξη. Τα Copy Paste της δημοσιογραφίας και 
οι «πληροφορίες» της ΕΛΑΣ! Το ανύπαρκτο 1 
εκατ. ευρώ που δόθηκε για την εκτέλεση Κα-
ραϊβάζ, τα ταυτόχρονα δημοσιεύματα, η 
δίκη που εξελίσσεται και οι δικαστές του Μι-
κτού Ορκωτού Εφετείου που ψάχνουν ποιοι 
και πως μοίρασαν την «είδηση». Η δίκη για 
την δολοφονία του Καραϊβάζ και το φιάσκο 
μιας δικογραφίας! Οι δύο κατηγορούμενοι 
με μόνη «απόδειξη» το σωματότυπο τους (!) 
και οι μάρτυρες αστυνομικοί που πέφτουν 
σε αντιφάσεις και τα ρίχνουν στους ανωτέ-
ρους τους με «Δεν ξέρω - Δεν θυμάμαι - Έτσι 
μου είπαν». Η προεκλογική βιασύνη της κυ-
βέρνησης για να «γράψει» μια επιτυχία και 
όσα ειπώθηκαν σε 2 συνεδριάσεις. Τα ψεύτι-
κα μεγάλα λόγια της ΕΛΑΣ! Η εξιχνίαση (;) - 
φούσκα της δολοφονίας Καραϊβαζ και ο ανα-
κριτής που πήρε «μετάθεση» από την 
υπόθεση επειδή αρνιόταν να κάνει συλλή-

ψεις - παρωδία. Μια δίκη χωρίς στοιχεία που 
θα διασύρει τους «διαφημιστές» της στο δι-
καστήριο. Τα 2 τρανταχτά ονόματα του υπο-
κόσμου στο διαβιβαστικό της ασφάλειας για 
να γίνει η δικογραφία πιο «φανταχτερή». 
«Θα εκτεθούμε ανεπανόρθωτα» λένε στο 
edolio5 ανώτατοι αξιωματικοί της ΕΛΑΣ! Η 
«κούφια» δικογραφία για την δολοφονία Κα-
ραϊβάζ, οι 2 προφυλακίσεις και η άρνηση του 
ανακριτή να εκδώσει ένταλμα σύλληψης για 
«αρχινονό της νύχτας» ως ηθικό αυτουργό. 
Η δολοφονία του Καπετανάκη και η φωτο-
γραφία του εκτελεστή που είναι γνωστή ενώ 
αυτός παραμένει «άγνωστος». Οδηγείται σε 
φιάσκο η δικογραφία - «έκθεση ιδεών» για 
την σύλληψη των 2 αδελφών Λάλα που 
εμπλέκονται στις δολοφονίες Καραϊβάζ και 
Κοντογιώργη! Ο ανακριτής αρνείται να εκδώ-
σει εντάλματα σύλληψης (λόγο έλλειψης 
στοιχείων) για 3 πρόσωπα που ζητάει η ΕΛΑΣ 
προκειμένου να κάνει πιο φανταχτερή την 
υπόθεση. Μέχρι τις εκλογές θα γίνουν συλ-
λήψεις και θα «χρεώσουν» την δολοφονία 
Καραϊβάζ σε 2 «συνήθεις υπόπτους» της 
ΕΛΑΣ που έχουν τον ρόλο «εκτελεστή»! Η 
προσαγωγή τους στο παρελθόν που δεν απέ-
δωσε, η «εκλογική σωτηρία» της κυβέρνη-
σης και οι «πόντοι» στο ψηφοδέλτιο για τον 
Θεοδωρικάκο. Αυτούσια αναδημοσίευση 
από το edolio5.blogspot.com
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«Ιδιωτικές» ευθύνες και απουσία ευθύνης 
της ΕΥΠ, αναφέρει ο εισαγγελέας. Ποινικές 
ευθύνες για την υπόθεση των τηλεφωνικών 
παρακολουθήσεων μόνο σε τέσσερα φυσι-
κά πρόσωπα- ιδιώτες  (σ.σ εκπροσώπους ή 
ιδιοκτήτες εταιριών ) εντοπίζει ο Αντεισαγ-
γελέας του Αρείου Πάγου Αχ. Ζήσης στο 
πόρισμα των 286 σελίδων. Το εισαγγελικό 
πόρισμα δεν «βλέπει» καμία σχέση –  σύν-
δεση της ΕΥΠ και της Αντιτρομοκρατικής 
Υπηρεσίας, με το δίκτυο παράνομων παρα-
κολουθήσεων μέσω του κακόβουλου λογι-
σμικού Predator. Σύμφωνα με πληροφορί-
ες, ο Αντεισαγγελέας του Αρείου Πάγου στο 
πόρισμά του αναλύει τους λόγους για τους 
οποίους αποσυνδέει το Predator από τις νό-
μιμες επισυνδέσεις της ΕΥΠ.  Σύμφωνα με 
το πόρισμα, οι τέσσερις εμπλεκόμενοι επι-
χείρησαν να παραβιάσουν το απόρρητο των 
τηλεφωνικών επικοινωνιών σε 116 περι-
πτώσεις αλλά μόνο σε δύο περιπτώσεις το 
Predator πέτυχε τον στόχο του και «μόλυ-
νε» τα κινητά τηλέφωνα. Πρόκειται για τις 
τηλεφωνικές συσκευές του δημοσιογράφου 
Θανάση Κουκάκη και της Άρτεμης Σίφορντ. 
Για τους υπολοίπους, μεταξύ των οποίων 
και ο πρόεδρος του ΠΑΣΟΚ, Νίκος Ανδρου-
λάκης, ο σκοπός του Predator δεν επετεύ-
χθη, αφού οι παραλήπτες των παραπλανη-
τικών μηνυμάτων δεν πάτησαν το σχετικό 
link ενεργοποίησης του κακόβουλου λογι-
σμικού. Όπως σημειώνεται στο πόρισμα, 
από την εισαγγελική έφοδο στην ΕΥΠ και το 
συμπέρασμα των πραγματογνωμόνων προ-
έκυψε ότι από τα 116 άτομα που έλαβαν 
μήνυμα από το Predator μόνο τα 28 είχαν 
κατά καιρούς παρακολουθηθεί από την ΕΥΠ. 
Αυτό αντιστοιχεί σε ένα ποσοστό 24% κοι-
νών προσώπων, στοιχείο που σύμφωνα με 
πληροφορίες δεν οδήγησε τον κ.Ζήση στο 
συμπέρασμα περί σύνδεσης ΕΥΠ-Predator 
και κοινού κέντρου παρακολουθήσεων. 
Επιπλέον, όπως σημειώνεται στο πόρισμα, 

την περίοδο 2020-2023 η ΕΥΠ προχώρησε 
σε περίπου 15 χιλιάδες άρσεις απορρήτου 
τηλεφωνικών συνδέσεων, επομένως το πο-
σοστό των 28 κοινών στόχων πέφτει στο 1%. 
Έτσι, με βάση αυτές τις αναλογίες το εισαγ-
γελικό πόρισμα αποσυνδέει το κακόβουλο 
λογισμικό από τις επισυνδέσεις της ΕΥΠ, 
για τις οποίες υπήρξε πειθαρχικός έλεγχος, 
όμως δεν προέκυψε ουδεμία ευθύνη της 
Εισαγγελέως της ΕΥΠ Β.Βλάχου, καθώς όλες 
κρίθηκαν νόμιμες. Επιπλέον, για τον τότε 
διοικητή της ΕΥΠ Παναγιώτη Κοντολέοντα 
στο πόρισμα αναφέρεται, ότι δεν είχε γνώ-
ση παράνομων παρακολουθήσεων, το ίδιο 
και για τον Γρηγόρη Δημητριάδη, για τον 
οποίο αναφέρεται, ότι ουδέποτε είχε σχε-
τική ενημέρωση ούτε οποιαδήποτε γνώση. 
Ειδικότερα, για τον Γρηγόρη Δημητριάδη, 
στο πόρισμα αναφέρεται ότι: «Ορίστηκε Γε-
νικός Γραμματέας του Πρωθυπουργού τον 
Ιούλιο του 2019 και στη συνέχεια, με την 
υπ’ αριθμ. 344 (ΦΕΚ Β’ 2659/18.06.2021) 
Απόφαση του Πρωθυπουργού, του δίδε-
ται Εξουσιοδότηση να υπογράφει «Με 
εντολή Πρωθυπουργού» έγγραφα, πράξεις 
και αποφάσεις που αφορούν μεταξύ των 
άλλων διαδικαστικά θέματα του Συντονι-
στικού Συμβουλίου Διαχείρισης Πληροφο-
ριών της Ε.ΥΠ. κ,λπ. Ουδέποτε δε τον ενη-
μέρωσε ο Διοικητής ή κάποιος άλλος για 
επισυνδέσεις κάποιου προσώπου , αλλά 
και γενικότερα δεν είχε ενημέρωση για την 
έκδοση Εισαγγελικών Διατάξεων νόμιμης 
επισύνδεσης, για ποια πρόσωπα αφορούν 
οι διατάξεις, χρονικά διαστήματα αυτών, 
τους λόγους έκδοσης αυτών και γενικότερα 
για όλη τη διαδικασία που προηγείται της 
έκδοσης εισαγγελικής διάταξης». Για τους 
τέσσερις εμπλεκόμενους, το εισαγγελικό 
πόρισμα αναφέρει: «Αφενός επιχείρησαν 
χωρίς σχετικό δικαίωμα αυτών, χωρίς δηλ. 
τη ρητή συναίνεση του νόμιμου δικαιούχου 
και κατά παράβαση του μέτρου προστασί-

ας να αποκτήσουν πρόσβαση σε 
μέρος ή στο σύνολο συστήματος 
πληροφοριών ή σε ηλεκτρονικά 
δεδομένα των παθόντων κατά 
την έννοια του άρθρου 13 στοιχ. 
στ’και ζ ΠΚ, και αφετέρου σε δύο 
άλλες περιπτώσεις επιχείρησαν 
χωρίς σχετικό δικαίωμα αυτών 
και κατά παράβαση του μέτρου 
προστασίας απέκτησαν πρό-
σβαση σε μέρος ή στο σύνολο 

συστήματος πληροφοριών η σε ηλεκτρονι-
κά δεδομένα των παθόντων.  Συγκεκριμένα: 
εγκατέστησαν σε δύο περιπτώσεις τηλεφω-
νικών αριθμών (της Άρτεμης Σίφορντ και 
του Αθανασίου Κουκάκη) και επιχείρησαν 
να εγκαταστήσουν το κατασκοπευτικό λο-
γισμικό predator σε άλλους 114 τηλεφωνι-
κούς αριθμούς, που ανήκουν σε διάφορους 
συνδρομητές, φυσικά και νομικά πρόσωπα, 
μεταξύ των οποίων και οι μηνυτές Νικόλα-
ος Ανδρουλάκης, Χρήστος Σπίρτζης, Μαρία 
Σακαλή Ζώη, Ρούσσου Αγγελική, Παναγιώ-
της Ζαρκάδας και Ιωάννης Αναστασάκος, με 
σκοπό να αποκτήσουν πρόσβαση σε μέρος 
ή στο σύνολο συστήματος πληροφοριών ή 
σε ηλεκτρονικά δεδομένα των παθόντων 
κατά την παραπάνω έννοια, η δε εγκατά-
σταση του πιο πάνω κατασκοπευτικού λογι-
σμικού γίνεται μέσω αποστολής sms (ή και 
άλλου μηνύματος π. χ. μέσω εφαρμογών) 
στους αριθμούς κινητού τηλεφώνου των 
αποδεκτών που δεν απαιτεί κατ’ανάγκη 
άμεση επαφή του μέσου με τη σύνδεση ή 
συσκευή, με τον ειδικότερο τρόπο που ανα-
φέρεται στην υπο. στοιχ.Α κατηγορία. Στην 
προκειμένη περίπτωση τα links που είχαν 
λάβει και είχαν ανοίξει η Άρτεμις Σίφορντ 
και ο Αθανάσιος Κουκάκης ήταν αντίστοιχα 
τα «emvolio-gov.gr» και «blogspot.edolio.
com», ενώ οι υπόλοιποι αποδέκτες μηνυ-
μάτων δεν άνοιξαν τα links που έλαβαν. Με 
την πράξη τους αυτή οι κατηγορούμενοι 
απέκτησαν χωρίς τη ρητή συναίνεση των 
νόμιμων δικαιούχων, πρόσβαση σε μέρος 
ή στο σύνολο συστήματος πληροφοριών η 
σε ηλεκτρονικά δεδομένα των παθόντων 
Άρτεμις Σίφορντ και Αθανασίου Κουκάκη, 
ενώ στις λοιπές 114 περιπτώσεις επιχείρη-
σαν να αποκτήσουν πρόσβαση σε μέρος ή 
στο σύνολο συστήματος πληροφοριών η 
σε ηλεκτρονικά δεδομένα των παθόντων, 
το έγκλημά τους όμως στην τελευταία πε-
ρίπτωση δεν ολοκληρώθηκε για λόγους 
ανεξάρτητους από τη θέλησή τους, εν όψει 
του ότι οι υπόλοιποι- πλην των ανωτέρω 
δύο- αποδέκτες δεν άνοιξαν τα links που 
έλαβαν».

Παρακολουθήσεις: Το σκεπτικό του εισαγγελικού πορίσματος
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Είναι η μοναδική φορά που Πρύτανης πανε-
πιστημίου εν ενεργεία καθαιρείται από την 
πλειοψηφία των καθηγητών του συμβουλίου 
διοίκησης. Ο «εμφύλιος» που ξέσπασε στο 
Πανεπιστήμιο Δυτικής Αθήνας με την κατάθε-
ση πρότασης δυσπιστίας κατά του πρύτανη Π. 
Καλδή, έχει σαν αφορμή την αγορά εκ μέρους 
του ΠΑΔΑ ενός παλαιού ξενοδοχείου στην πε-
ριοχή του Σκαραμαγκά, το οποίο η διοίκηση 
Καλδή προόριζε για την ανάπτυξη δραστηρι-
οτήτων του Ιδρύματος. Η πρόταση δυσπιστί-
ας σε βάρος από 6 εκ των 11 μελών του Συμ-
βουλίου Διοίκησης, με αφορμή την πρόθεσή 
του να αγοράσει ξενοδοχείο με τίμημα 8,5 
εκατομμύρια για τις ανάγκες του Πανεπιστη-
μίου, αίτημα για το οποίο, το Ελεγκτικό Συνέ-
δριο έχει ήδη αποφανθεί αρνητικά. Η σύγκλη-
τος αποφάσισε την άμεση καθαίρεσή του και 
τον ορισμό προσωρινού διαδόχου του, μέχρι 
να κινηθούν οι διαδικασίες για νέο Πρύτανη. 
Προσωρινά καθήκοντα πρύτανη ανατέθηκαν 
από το Συμβούλιο στην Καθηγήτρια κ. Κλειώ 
Σγουροπούλου. Σύμφωνα με έχουν γίνει γνω-
τά  η καθηγήτρια Ευσταθία Παπαγεωργίου, 
που συνυπέγραψε την πρόταση δυσπιστίας, 
δήλωσε ότι «το συγκεκριμένο κτίριο, το οποίο 
βρίσκεται σε μία κακόφημη περιοχή (sic) και 
είχε λειτουργήσει ως ξενοδοχείο ημιδιαμονής, 
εκτός από ακατάλληλο – καθώς αντιμετωπίζει 
πολλά προβλήματα στατικής επάρκειας – εί-
ναι και υπερτιμημένο. Πιο συγκεκριμένα, ο 
Πρύτανης του ΠΑΔΑ εξέφρασε την πρόταση 
να αγοραστεί έναντι 8,5 εκατομμυρίων ευρώ, 

ενώ η αντικειμενική του αξία είναι 3.700.000. 
Επιπλέον, δεν υπάρχει διαπιστωμένη στατική 
επάρκεια του κτιρίου, ούτε πολεοδομικός φά-
κελος, καθώς ο φάκελος φέρεται να έχει χαθεί 
στην Πολεοδομία. Το κυριότερο ζήτημα είναι 
πως, το Ελεγκτικό Συνέδριο έχει αποφανθεί 
αρνητικά και δεν επιτρέπει την υπογραφή της 
σύμβασης με τον ανάδοχο. Εν τω μεταξύ, έχει 
δημιουργηθεί το ερώτημα του γιατί το ΠΑΔΑ 
χρειάζεται ένα τέτοιο κτίριο, ενώ θα μπορού-
σε συνεργαστεί με κάποιο υφιστάμενο ξενο-
δοχείο. «Εμείς, ζητούμε την επανάληψη του 
διαγωνισμού ή τη ματαίωση αυτού, ώστε να 
διοχετευθούν τα χρήματα σε έρευνα και και-
νοτομία – εκεί που πραγματικά χρειάζεται, 
δηλαδή», λέει η κα Παπαγεωργίου. Διαβάστε 
την πρόταση δυσπιστίας Στο μεταξύ, μέλη του 
Συμβουλίου Διοίκησης αναφέρουν πως παρά 
τα επανειλημμένα έγγραφα αιτήματα για ενη-
μέρωση σχετικά με την πορεία του φακέλου 
στο Ελεγκτικό Συνέδριο, δεν υπήρχε καμία 
ανταπόκριση από πλευράς Πρύτανη. Οι ίδιες 
πηγές υπογραμμίζουν ότι, αν και υπάρχει θέμα 
έλλειψης μελέτης στατικής επάρκειας του κτι-
ρίου, ο Πρύτανης το παρέκαμψε. «Πέρασε 
το θέμα από το Συμβούλιο Διοίκησης με την 
υπόσχεση ότι εφόσον υπογραφεί η σύμβαση, 
θα έκανε τη μελέτη στατικής επάρκειας εκ των 
υστέρων. Με αυτό τον τρόπο, απέσπασε τις 
θετικές ψήφους των μελών. Τους ξεγέλασε, 
δηλαδή», υποστηρίζουν. Η υπόθεση έφτασε 
στο απροχώρητο, όταν η ανάδοχος εταιρεία με 
επιστολή της προειδοποίησε το Συμβούλιο Δι-

οίκησης ότι εάν δεν απαντήσει εντός μία ημέ-
ρας ότι τελικά θα προχωρήσει με την αγορά 
του ξενοδοχείου, θα κάνει αγωγή για διαφυγό-
ντα κέρδη ύψους 2 εκατομμυρίων. «Την επο-
μένη της επιστολής, ο Πρύτανης Καλδής έθεσε 
θέμα στο Συμβούλιο για αλλαγή της σύνθεση 
της επιτροπής στο Ελεγκτικό, που είχε απορρί-
ψει το θέμα για το ίδιο κτίριο. Γι’αυτό το λόγο, 
προχωρήσαμε στην Πρόταση Δυσπιστίας, 
ακολουθώντας όλους τους τύπους σε σχέση 
με τη διαδικασία», εξηγεί η Καθηγήτρια Πα-
παγεωργίου, προσθέτοντας: «Αν παραμείνει 
στη θέση του Πρύτανη, το πανεπιστήμιό μας 
τελείωσε. Βάλτωσε». Πάντως ο ίδιος απαντώ-
ντας στις βολές εναντίον του, αναφέρει πως 
οι υπογράφοντες την πρόταση «επικαλούνται 
θέματα δήθεν εύρυθμης λειτουργίας του Συμ-
βουλίου» και καλεί το σύνολο της πανεπιστη-
μιακής κοινότητας, του οποίου η προσπάθεια 
«προσβάλλεται και αδικείται» σε μία πορεία 
«ενότητας και συμπερίληψης». Ενάντια στον 
πρύτανη, Παναγιώτη Καλδή κατέθεσαν αιτιο-
λογημένη Πρόταση Δυσπιστίας έξι από τα 11 
συνολικά μέλη του Συμβουλίου Διοίκησης του 
Πανεπιστημίου Δυτικής Αττικής. Στη συνεδρί-
αση αποφασίστηκε, επίσης, ότι τα καθήκοντα 
του μεταβατικού Πρύτανη αναλαμβάνει η 
καθηγήτρια Κλειώ Σγουροπούλου. Αυτούσια 
αναδημοσίευση από το edolio5.blogspot.com

Το ξενοδοχείο για «ζευγαράκια» στο Σκαραμαγκά και η καθαίρεση του Πρύτανη Καλδή! Η προσπάθεια να το αγοράσει 
με 8,5 εκατ. ευρώ για τις ανάγκες του πενεπιστημίου Δυτικής Αθήνας ενώ η αντικειμενική του αξία δεν ξεπερνά τα 3,5 
εκατομμύρια ευρώ.

Το παιδί ζήτησε να μεταφερθεί σε ίδρυμα 
για να γλιτώσει - Οι γονείς συνελήφθησαν 
Σε καταγγελία κατά των γονιών της προχώ-
ρησε μια 10χρονη στον Ασπρόπυργο., κατη-
γορώντας τους για ξυλοδαρμό και επαιτεία 
και ζητώντας να μεταφερθεί σε ίδρυμα για 
να γλιτώσει. Όλα συνέβησαν την περασμέ-
νη Τρίτη, σύμφωνα με το Star, λίγο πριν τις 
οκτώ το βράδυ. Η 10χρονη πήγε μόνη της με 
λεωφορείο στο Αστυνομικό Τμήμα Ασπρο-
πύργου. «Οι γονείς μου με αναγκάζουν να 
βγαίνω σε επαιτεία σε καταστήματα στο κέ-

ντρο του Ασπρόπυργου. Με πηγαίνουν άλ-
λοτε με το αυτοκίνητο και άλλοτε πηγαίνω 
με τα πόδια. Τα χρήματα που παίρνω στη 
συνέχεια μου τα παίρνουν και όταν τους 
λέω ότι δε θέλω να πάω με χτυπάνε. Επίσης 
με χτυπάνε και για άλλες ασήμαντες αφορ-
μές» υποστήριξε το κοριτσάκι. Και συνέχι-
σε, δίνοντας αρκετές λεπτομέρειες: «Ανα-
γκάζομαι να είμαι όλη ημέρα κάτω από 
τον καυτό ήλιο και ήρθα σήμερα εδώ γιατί 
δεν αντέχω άλλο». Άμεσα ενημερώθηκε η 
Εισαγγελία Ανηλίκων που διέταξε τη μετα-
φορά του παιδιού στο Νοσοκομείο Παίδων. 
Εκεί παραμένει μέχρι σήμερα και έχει δίπλα 
της και ψυχολόγο από το «Χαμόγελο του 
Παιδιού». Οι γονείς συνελήφθησαν με τρεις 
κατηγορίες, ανάμεσα στις οποίες είναι και 

έκθεση ανηλίκου σε κίνδυνο.
Ασπρόπυργος: 10χρονη κατήγγειλε ότι οι γονείς της την χτυπούσαν και την έβαζαν να ζητιανεύει - «Δεν αντέχω άλλο»
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Ο απόηχος της αθώωσης των 2 αδελφών για 
την δολοφονία Καραϊβάζ, που οδηγήθηκαν 
χωρίς στοιχεία στο εδώλιο, μόνο και μόνο για 
να επωφεληθεί προεκλογικά η κυβέρνηση 
φέρνει στον αφρό του ρεπορτάζ αιτίες και 
αφορμές των μεθοδεύσεων της ΕΛΑΣ.  Οι δο-
λοφονίες Παπαχρήστου και Μάλαμα φίλων 
του Γιώργου Καραϊβάζ, που ο πρώτος τον βο-
ηθούσε και οικονομικά όπως προκύπτει από 
το πόρισμα της ΕΥΠ, που ήταν αντικείμενο δί-
κης και συντάχθηκε ύστερα από πολύμηνη 
παρακολούθηση αξιωματικών της ΕΛΑΣ και 
επισυνδέσεις κινητών τηλεφώνων επί πολ-
λούς μήνες, μεταξύ των οποίων και του Καρα-
ϊβάζ. Όταν επί εποχής Ρουμπάτη ως διοικητή 
της ΕΥΠ δόθηκε στην δημοσιότητα με no-
paper η είδηση για την έκθεση-πόρισμα της 
υπηρεσίας που αποτελούσε το αποτέλεσμα 
πολύμηνης παρακολούθησης επίορκων αστυ-
νομικών, την εμπλοκή δικηγόρων, του Καραϊ-
βάζ αλλά και επιχειρηματιών που διατηρού-
σαν επαφές με τον υπόκοσμο είχε γίνει χαμός.  
Η δίκη αυτή ολοκληρώθηκε με την αθώωση 
των κατηγορουμένων για τα αδικήματα πλη-
μελληματικού χαρακτήρα που κατηγορού-
νταν. Εκκρεμεί τώρα η έκδοση βουλεύματος 
για τα κακουργήματα και η παραπομπή τους 
ή όχι σε δίκη. Ο Καραϊβάζ είχε κληθεί ως ύπο-
πτος να απολογηθεί αλλά η δολοφονία του 
τον πρόλαβε.  Ένα πυκνό πλέγμα αστυνομι-
κών, δικηγόρων, επιχειρηματιών και «νονών» 
της Αθηναϊκής νύχτας, που διακινούσαν τερά-
στια χρηματικά ποσά από προστασία κατα-
στημάτων και παράνομων, τυλίχτηκαν σε 70 
σελίδες μια απόρρητης έκθεσης της ΕΥΠ. Την 
έκθεση το edolio5 την έχει στην διάθεση του. 
Οι κατηγορίες που αποδόθηκαν ήταν η κάλυ-
ψη παρανόμων λεσχών, οίκων ανοχής, διακί-
νησης λαθραίων προϊόντων, αλλά και εκβιά-
σεις, με πρωταγωνιστές στελέχη υπηρεσιών 
Ασφαλείας, και κεντρικό πρόσωπο τον αποκα-
λούμενο «τραπεζίτη της νύχτας», Δημήτρη 
Μάλαμα, ο οποίος δολοφονήθηκε τον Οκτώ-

βριο του 2019 στο Χαϊδάρι. Μάλιστα από την 
δικαστική έρευνα που κατέληξε στην στοχο-
ποίηση των συγκεκριμένων προσώπων, υπο-
λογίζεται ότι τα κέρδη της οργάνωσης αυτής 
έφτανε το 1.000.000 ευρώ μηνιαίως. Όπως 
προκύπτει από το πόρισμα της ΕΥΠ ο δημοσι-
ογράφος Καραϊβάζ έπαιρνε €1000 τον μήνα 
από τον Μάλαμα.  Όλα ξεκίνησαν από μια 
άκρως απόρρητη έρευνα της Εθνικής Υπηρε-
σίας Πληροφοριών, που ξεκίνησε το 2014 και 
ολοκληρώθηκε τον Δεκέμβριο του 2016, οπό-
τε και διαβιβάστηκε στην Εισαγγελία του 
Αρείου Πάγου όλο το υλικό που είχε συγκε-
ντρωθεί, και αποτελούνταν από εκατοντάδες 
παρακολουθήσεις τηλεφωνικών επικοινωνι-
ών και ανταλλαγής μηνυμάτων, φωτογραφι-
κή καταγραφή συναντήσεων διαφόρων προ-
σώπων που ήταν ήδη υπό παρακολούθηση, 
αλλά και πληροφοριακά δελτία σχετικά με την 
δράση ολόκληρου του κυκλώματος αλλά και 
την συμμετοχή σε αυτό των προσώπων που 
προέκυπταν από την έρευνα. Η έρευνα αυτή 
έγινε από την ΕΥΠ επί εποχής Ρουμπάτη και 
όχι από κάποια υπηρεσία της Ελληνικής Αστυ-
νομίας, διότι -όπως αναφέρουν καλά ενημε-
ρωμένες πηγές στο edolio5 οι πρώτες ενδεί-
ξεις που υπήρχαν έδειχναν ότι υπήρχε 
διείσδυση του κυκλώματος σε πολλές υπηρε-
σίες της Ελληνικής Αστυνομίας, με αποτέλε-
σμα να υπάρχει φόβος διαρροής και αποκά-
λυψης.Επιπλέον όμως υπήρχε και το 
παρελθόν όπου οι υπηρεσίες της ΕΛ.ΑΣ. έκα-
ναν επίσης μυστικές έρευνες για την δράση 
του στελέχους της Ε.Υ.Π. Δρακάκακη Βασίλη 
που υπηρετούσε στην διεύθυνση δίωξης ορ-
γανωμένου εγκλήματος της Ελληνικής μυστι-
κής υπηρεσίας,για την συμμετοχή του στην 
κάλυψη κυκλωμάτων λαθρομεταναστών,ό-
που τελικά για την υπόθεση αυτή αθωώθηκε.  
Στην έκθεση αυτή έχουν καταγραφεί τα ονό-
ματα αξιωματικών της Αστυνομίας που όλο 
αυτό το χρονικό διάστημα υπηρέτησαν σε 
εξαιρετικά κομβικές υπηρεσίες όπως η Αντι-
τρομοκρατική, η Ασφάλεια Αττικής, η Οικονο-
μική Αστυνομία, η Διεύθυνση Αλλοδαπών, 
αλλά και σε Υποδιευθύνσεις και Τμήματα 
Ασφαλείας περιοχών που συγκέντρωναν με-
γάλο αριθμό παράνομων καζίνο, οίκων ανο-
χής αλλά και μεγάλων κέντρων διασκέδασης 
που επίσης κάλυπταν τα μέλη του κυκλώμα-
τος έτσι ώστε να μην ελέγχονται ποτέ, ή στην 
χειρότερη περίπτωση να ειδοποιούνται για 

επικείμενους ελέγχους, όπως αναφέρεται στο 
πόρισμα της Δικαστικής Έρευνας. Μόνο σε 
μία διετία καταγράφηκαν από την ΕΥΠ 350 οί-
κοι ανοχής, 250 «στούντιο» με ανάλογες υπη-
ρεσίες και 300 παράνομα καζίνο, μόνο στο 
Λεκανοπέδιο της Αττικής, οι ιδιοκτήτες των 
οποίων πλήρωναν από 300 μέχρι και 7.000 
ευρώ το μήνα προκειμένου να έχουν την 
αστυνομική κάλυψη. Σε ότι αφορά στην λει-
τουργία του κυκλώματος, στα έγγραφα της 
δικογραφίας αναφέρεται ότι μέλη του πλησί-
αζε τους ιδιοκτήτες των καταστημάτων και 
των επιχειρήσεων, τους πρόσφεραν την προ-
στασία έναντι των συγκεκριμένων αμοιβών, 
και στις περιπτώσεις που κάποιοι από αυτούς 
δεν δέχονταν, ενεργοποιούνταν οι επίορκοι 
αστυνομικοί που προχωρούσαν άμεσα σε 
ελέγχους και συλλήψεις στα καταστήματα 
αυτά. Την συγκέντρωση των χρημάτων αυτών 
αναλάμβαναν συνεργάτες του Δημήτρη Μά-
λαμα ο οποίος στην συνέχεια μοίραζε τα μηνι-
αία ποσά που έπαιρναν τα στελέχη των κρατι-
κών υπηρεσιών που «κάλυπταν» τους πελάτες 
του κυκλώματος, αναφέρεται επίσης στο ίδιο 
έγγραφο. Ξεχωριστό ρόλο είχε ο δημοσιογρά-
φος του STAR Γιώργος Καραιβάζ όπου σύμ-
φωνα με την έκθεση της ΕΥΠ ζητούσε από αξι-
ωματικούς να κάνουν τα στραβά μάτια σε 
«δουλειές» του Μάλαμα ,έναντι φυσικά αμοι-
βής. Στην έκθεση περιλαμβάνονται συνομιλί-
ες από την επισύνδεση που είχε κάνει η ΕΥΠ 
στο κινητό τηλέφωνο Καραϊβάζ.  Οι συνήγο-
ροι υπεράσπισης των κατηγορούμενο στην 
δίκη έθεσαν ζητήματα ακυρότητας της διαδι-
κασίας, ειδικότερα για τις απομαγνητοφωνη-
μένες συνομιλίες, παρακολουθήσεις κ.λ.π., 
αφού αφενός οι υπάλληλοι της Ε.Υ.Π. που κα-
τάρτισαν το «πληροφοριακό σημείωμα» δεν 
έχουν την ιδιότητα του ανακριτικού υπαλλή-
λου και αφετέρου οι «Αδιάφθοροι» που χειρί-
στηκαν τελικά την υπόθεση δεν συνέταξαν, 
όπως επιβάλλεται από τις δικονομικές διατά-
ξεις τις σχετικές ανακριτικές εκθέσεις απομα-
γνητοφώνησης. Αυτό ήταν και το μεγάλο μυ-
στικό που από την πρώτη στιγμή φαινόταν και 
οδηγούσε στην αθώωση των κατηγορουμέ-
νων. Είναι αμφίβολο μέχρι σήμερα αν η ΕΥΠ 
ήθελε να οδηγηθούν στο εδώλιο αξιωματικοί 
της ΕΛΑΣ και ιδιώτες για να διασυρθούν ή να 
καταδικαστούν. Επιπλόν, ο Προϊστάμενος της 
Υπηρεσίας των Εσωτερικών Υποθέσεων (που 
χειρίστηκε την υπόθεση) δεν εμφανίστηκε 

Οι 3 δολοφονημένοι φίλοι του Καραϊβάζ και τα κινητά τηλέφωνα που χάθηκαν! Οι επαφές του δημοσιογράφου με την 
ελίτ αφρόκρεμα του Ελληνικού υποκόσμου και οι ταυτόχρονες συνομιλίες του με την ηγεσία της ΕΛΑΣ και της ΕΥΠ. Οι 
φιλίες που τον πρόδωσαν, τα «μαύρα λεφτά» που έπαιρνε και ο διπλός ρόλος που είχε.
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στο Δικαστήριο επικαλούμενος έκτακτους 
υπηρεσιακούς λόγους. Την ίδια ώρα για να 
προσγειωθούμε στο σήμερα, στα «αζήτητα» 
παραμένουν τα SMS των δύο κινητών τηλε-
φώνων του απότακτου αστυνομικού των 
ΕΚΑΜ Σπύρου Παπαχρήστου. Πρόκειται για 
τον αστυνομικό που δολοφονήθηκε την 1η 
Μαΐου 2018 έξω από την ταβέρνα Κρητικός 
στην Παιανία και ο οποίος διέθετε ισχυρούς 
δεσμούς με μέλη της Greek mafia, όπως προ-
έκυπτε από έρευνα της Εθνικής Υπηρεσίας 
Πληροφοριών (ΕΥΠ) που διαβιβάστηκε στη 
Δικαιοσύνη. Για τον Παπαχρήστου ο Καραϊ-
βάζ είχε γράψει ότι ήταν φίλος του και πληρο-
φοριοδότης του. Oπως αποκαλύπτει σήμερα 
το edolio5, έξι χρόνια μετά την ανεξιχνίαστη 
μέχρι σήμερα δολοφονία Παπαχρήστου και 
τέσσερα χρόνια από τότε που τα κινητά τηλέ-
φωνα διαβιβάστηκαν στη Διεύθυνση Εγκλη-
ματολογικών Ερευνών (ΔΕΕ) της ΕΛΑΣ για επε-
ξεργασία, το περιεχόμενό τους ακόμη δεν έχει 
διαβιβαστεί στη Δικαιοσύνη. Είναι πράγματι 
εντυπωσιακή η στάση της ΕΛΑΣ όταν πρόκει-
ται για επικοινωνίες (SMS, κλήσεις κ.λπ.) δο-
λοφονηθέντων προσώπων που σχετίζονταν 
με την Greek mafia και παράλληλα διέθεταν 
και ισχυρές επαφές με στελέχη της ΕΛΑΣ.  Το 
καλοκαίρι του 2020 διαβιβάστηκαν στη ΔΕΕ 
της ΕΛΑΣ με εντολή του υπουργού Προστασί-
ας του Πολίτη Μιχάλη Χρυσοχοΐδη τα δύο κι-
νητά τηλέφωνα που είχε στην κατοχή του ο 
Σπ. Παπαχρήστου. Επί δύο χρόνια τα κινητά 
του βρίσκονταν σε κάποιο συρτάρι στη ΓΑΔΑ, 
δίχως ποτέ να σταλούν προς εξέταση, παρά το 
γεγονός ότι η ΕΛΑΣ διερευνούσε τη δολοφο-
νία Παπαχρήστου. Σύμφωνα με δημοσιεύμα-
τα της εποχής, αστυνομικοί που είχαν αναλά-
βει την εξιχνίαση της δολοφονίας 
Παπαχρήστου είχαν δεχτεί πιέσεις να μην 
προχωρήσουν σε άρση απορρήτου στα δύο 
κινητά του τηλέφωνα. Να σημειώσουμε πως 
όπως προέκυψε, από την επίσημη λίστα πα-
ρακολουθήσεων του Predator η αστυνομικός 
Πηνελόπης Μηνιάτη που ήταν αρμόδια για 
την εξιχνίαση του περιεχόμενου του κινητού 
τηλεφώνου αυτού αλλά και άλλων ήταν υπό 
παρακολούθηση. Στις 10 Μαΐου 2021 αρχίζει 
η πολύμηνη επισύνδεση του τηλεφώνου της , 

τότε υποστρατήγου και διευθύντριας της Υπο-
διεύθυνσης Βιολογικών και Βιοχημικών Εξε-
τάσεων και Αναλύσεων της Ελληνικής Αστυ-
νομίας. Στην υποδιεύθυνση αυτή είχε βρεθεί 
επίσης το κινητό του δολοφονημένου δημοσι-
ογράφου Γιώργου Καραϊβάζ, αλλά και άλλων 
που είχαν πέσει από σφαίρες αγνώστων δρα-
στών. Ο λόγος ποιος ήταν άραγε ; Πληροφορί-
ες του edolio5 αναφέρουν, ότι υπήρχε «ανη-
συχία», να μην αποκαλυφθούν τυχόν σχέσεις 
αστυνομικών με μέλη της Greek mafia ή επα-
φές του δολοφονηθέντoς Παπαχρήστου με 
πολιτικά πρόσωπα και επιχειρηματίες. Αλλω-
στε ο Παπαχρήστος, για όσους γνωρίζουν 
πρόσωπα και πράγματα περιγράφεται ως το 
άτομο που εξασφάλιζε τις απαιτούμενες ισορ-
ροπίες, έχοντας ισχυρά ερείσματα στην αστυ-
νομία, διασυνδέσεις με τον υπόκοσμο και 
επαφές με επιφανείς επιχειρηματίες, πολιτι-
κούς, ακόμη και την Εκκλησία. Το 2021, λίγο 
μετά τη δολοφονία του δημοσιογράφου Γιώρ-
γου Καραϊβάζ, η ΕΛΑΣ διαβίβασε τη δικογρα-
φία που είχε σχηματίσει για τη δολοφονία 
του Παπαχρήστου στην εισαγγελία. Θα περί-
μενε κανείς ότι μέσα στη συγκεκριμένη δικο-
γραφία θα περιλαμβανόταν και το περιεχόμε-
νο των SMS που είχαν βρεθεί στα κινητά 
τηλέφωνά του. Κάτι τέτοιο δεν συνέβη. Σύμ-
φωνα με πληροφορίες του edolio5  η δικογρα-
φία δεν περιείχε SMS και επικοινωνίες από τα 
κινητά του Παπαχρήστου. Άρα από που μι-
λούσε ο Καραϊβάζ με τον φίλο του ; Να θυμί-
σουμε ότι στην δίκη με τους φερόμενους 
εκτελεστές του το CD με τις επαφές Καραϊβάζ 
που παρέδωσε η ασφάλεια στο δικαστήριο 
«δεν διαβαζόταν» αφού ήταν κλειδομένο με 
ειδικό λογισμικό. Ενώ η έδρα κατέγραφε τα 
αναγνωστεα, “διαβάστηκε” σχετικό έγγραφο, 
στο οποίο υπήρχαν επαφές του Καραιβαζ 
στην εφαρμογή WhatsApp. Η έδρα ανέγνωσε 
σε αυτό το όνομα Δημητριάδης , που παραπέ-
μπει στον πρώην διευθυντή του πρωθυπουρ-
γικού γραφείου Γρήγορη Δημητριάδη, το όνο-
μα Κοντολέων, που επίσης παραπέμπει στον 
πρώην διοικητή της ΕΥΠ Παναγιώτη Κοντολέ-
οντα, το όνομα του πρώην αρχηγού της αστυ-
νομίας Καραμαλακη και άλλων προσώπων. 
Πως είναι δυνατόν ο αρχηγός της ΕΥΠ και της 

ΕΛΑΣ να μιλάει με έναν δημοσιογράφο όταν 
αυτός βρίσκεται υπό παρακολούθηση από 
την ΕΥΠ και έχει κληθεί να καταθέσει ως ύπο-
πτος για την ελεγχόμενη και ενδεχόμενη συμ-
μετοχή σε εγκληματική οργάνωση ; Τι συζήτη-
ση μπορεί να κάνει ο διοικητής της ΕΥΠ και ο 
αρχηγός της ΕΛΑΣ με έναν δημοσιογράφο ; 
Τρία χρόνια μετά οι εισαγγελείς δεν έχουν 
ακόμη λάβει υλικό με τις επικοινωνίες Παπα-
χρήστου. Ούτε στο πλαίσιο της συγκεκριμέ-
νης δικογραφίας αλλά ούτε και ξεχωριστά. 
Μάλιστα σύμφωνα με πληροφορίες του 
edolio5 υψηλόβαθμος αξιωματικός της ΕΛΑΣ 
έχει παραπεμφθεί σε δίκη για παράβαση κα-
θήκοντος επειδή δεν απεστάλη το περιεχόμε-
νο των επικοινωνιών στη Δικαιοσύνη. Οπως 
φαίνεται η ΕΛΑΣ ακολουθεί συγκεκριμένο μο-
τίβο όταν πρόκειται για υποθέσεις που πιθα-
νόν μπορεί να οδηγήσουν στην αποκάλυψη 
σχέσεων μεταξύ αστυνομικών και μελών της 
Greek mafia. Περίεργα όμως είναι όσα συνέ-
βησαν στα κινητά τηλέφωνα δύο δολοφονη-
θέντων μελών της Greek mafia. Eνας από αυ-
τούς ήταν ο Δημήτρης Μάλαμας, ο 
επονομαζόμενος και «ταμίας». Ο Μάλαμας 
φέρεται να συνδεόταν με τον Παπαχρήστου. 
O Μάλαμας ήταν επίσης φίλος του Καραϊβάζ. 
Τον Οκτώβριο του 2019 ο Μάλαμας δολοφο-
νήθηκε με καλάσνικοφ μέσα στο αυτοκίνητό 
του στο Χαϊδάρι. Ωστόσο, τα κινητά του τηλέ-
φωνα δεν βρέθηκαν στον τόπο της δολοφονί-
ας. Τα κινητά τελικά βρέθηκαν, άγνωστο πως 
και από που και έφτασαν στην ΕΛΑΣ εβδομά-
δες μετά τη δολοφονία «με τρόπο που ποτέ 
δεν αποκαλύφθηκε. Στις δύο συσκευές διαπι-
στώθηκαν “παρεμβάσεις” και “απουσίες” 
στις διαδικτυακές εφαρμογές επικοινωνίας 
που χρησιμοποιούσε ο Μάλαμας».vΚάτι ανά-
λογο συνέβη και με το κινητό τηλέφωνο του 
Δημήτρη Καπετανάκη, γνωστού ως «Καπέ», ο 
οποίος δολοφονήθηκε τον Δεκέμβριο του 
2020. Το κινητό του τηλέφωνο επίσης εξαφα-
νίστηκε, για να καταλήξει στην ΕΛΑΣ αρκετές 
ημέρες μετά και αφού είχε υποστεί παρεμβά-
σεις.vΣε μια από τις δίκες του Καπετανάκη ο 
Καραϊβάζ ήταν μάρτυρας υπερασπίσεως. Αυ-
τούσια αναδημοσίευση από το edolio5.
blogspot.com
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Μακριά από το όνομα του εμπόρου όπλων 
Σταύρου Κομνόπουλου στάθηκε το πόρισμα 
της εισαγγελίας για την υπόθεση των υποκλο-
πών, αλλά και οποιασδήποτε αναφοράς από 
τα ΜΜΕ.  Το όνομα του είχε ακουστεί ξόσφαλ-
τσα και με τις Offshore του Καρατζαφέρη όταν 
είχε αποκαλυφθεί εκ μέρους του η κατοχή 
τους. Τότε δεν είχε προκύψει καμία σχέση του 
Κομνόπουλου με τα χρήματα που βρέθηκαν 
εκεί.  Ούτε μια φορά δεν αναφέρεται στο 286 
σελίδων πόρισμα του Αντεισαγγελέα του 
Αρείου Πάγου Αχιλλέα Ζήση για την υπόθεση 
των υποκλοπών το όνομα του εμπόρου όπλων 
Σταύρου Κομνόπουλου ή τα ονόματα των 
εταιρειών του, RAFNAR και ΚΕΣΤΡΕΛ, που 
έχουν πρωταγωνιστήσει στο σκάνδαλο ήδη 
από το 2020. Ο Κομνόπουλος και οι εταιρείες 
του RAFNAR και ΚΕΣΤΡΕΛ μεσολάβησαν προ-
κειμένου να δημιουργηθεί η υποδομή του 
Predator στην Ελλάδα, διευκολύνοντας τόσο 
την εγκατάσταση της Intellexa στην περιοχή 
του Ελληνικού, όσο και τη διαμονή των ισραη-
λινής καταγωγής προγραμματιστών της στα 
νότια προάστια των Αθηνών. Είναι ενδεικτικό 
πως σε τουλάχιστον τρεις καταθέσεις προς τις 
εισαγγελικές αρχές υποδείχθηκε ο ειδικός ρό-
λος του Σταύρου Κομνόπουλου στην υπόθεση 
των υποκλοπών, ενώ και ο ίδιος στην κατάθε-
ση του παραδέχθηκε πως συνδέεται με πολυ-
ετή γνωριμία με τον μέτοχο της Intellexa Φέ-
λιξ Μπίτζιο. Δεδομένου ότι ο 78χρονος 
Σταύρος Κομνόπουλος είναι έμπορος όπλων 
και δεδομένου ότι με το Predator παρακολου-
θήθηκε και η ηγεσία των Ενόπλων Δυνάμεων, 
μάρτυρες υπέδειξαν επίμονα στον κ. Ζήση τον 
ρόλο του στην υπόθεση, με τους δημοσιογρά-
φους Θανάση Κουκάκη και Βασίλη Λαμπρό-
πουλο να έχουν καταθέσει μεταξύ 2022 και 
2024, τόσο στους Εισαγγελείς Πρωτοδικών 
όσο και στον Αντεισαγγελέα του Αρείου Πά-
γου πλήθος στοιχείων που αποτελούν και μέ-
ρος της δικογραφίας. Τα στοιχεία αυτά, δεί-
χνουν την ευρύτερη σχέση Κομνόπουλου, 
Μπίτζιου και Λαβράνου, αλλά αποδεικνύουν 
παράλληλα, πως και οι τρείς τους είχαν λό-
γους να παρακολουθούν συγκριμένους στό-
χους, που είτε χειριζόντουσαν αμυντικές προ-
μήθειες, διαγωνισμούς και συμβάσεις, είτε 
χειριζόντουσαν δικαστικές τους υποθέσεις, 

είτε ερευνούσαν δημοσιογραφικά τους δια-
γωνισμούς και τις συμβάσεις για συστήματα 
ασφαλείας και αμυντικά συστήματα, στους 
οποίους εμπλέκονταν οι επιχειρηματίες. Σύμ-
φωνα με ιδιωτικό συμφωνητικό που αποτελεί 
υλικό της δικογραφίας, η Intellexa προκειμέ-
νου να ενοικιάσει τα γραφεία της στο Ελληνι-
κό απαιτήθηκε να παρασχεθεί εγγύηση, την 
οποία έδωσε η εταιρεία RAFNAR, που συνδέ-
εται άμεσα με την ΚΕΣΤΡΕΛ του Σταύρου Κο-
μνόπουλου. Πως πιστοποιείται αυτό; Από το 
γεγονός ότι δηλώναν την ίδια έδρα στη Λ. Κη-
φισίας και ότι εκείνη την περίοδο αντιπρόε-
δρος της ΚΕΣΤΡΕΛ του κ. Κομνόπουλου, ήταν ο 
συγγενής του, κ. Παναγιώτης Ταμβακίδης, ο 
οποίος ακριβώς την ίδια περίοδο ήταν διαχει-
ριστής και μέτοχος της εταιρείας RAFNAR. Το 
συμφωνητικό μεταξύ RAFNAR και Intellexa για 
την εγγύηση ενοικίασης των γραφείων της τε-
λευταίας το Ελληνικό. Πέρα από τα αποτελέ-
σματα της δημοσιογραφικής έρευνας που 
απέδειξαν τη σχέση Κομνόπουλου-Intellexa 
στο κομμάτι της εγγύησης του ακινήτου, ώστε 
να εγκατασταθεί η εταιρεία στην Ελλάδα, ση-
μαντικό ήταν και μέρος της κατάθεσης του δη-
μοσιογράφου του Βήματος και των Νέων, Βα-
σίλη Λαμπρόπουλου, ο οποίος αναφέρθηκε 
στο ζήτημα. Πιο συγκεκριμένα, στην κατάθε-
ση που έδωσε ενώπιον της Εισαγγελέως Πρω-
τοδικών Αθηνών Αγγελικής Τριανταφύλλου ο 
δημοσιογράφος υπογράμμισε μεταξύ άλλων 
τα εξής: «Σύμφωνα με ορισμένες πληροφορί-
ες από πηγή που δεν θέλω να κατονομάσω με 
επίκληση δημοσιογραφικού απορρήτου ο κ 
ΣΑΧΑΚ ΑΒΝΙ (σ.σ. ο ισραηλινός «εκπρόσω-
πος» του Predator στην Ελλάδα) συνάντησε 
αρχικά στην Ελλάδα τον επιχειρηματία, γνω-
στό μεσάζοντα επί σειρά ετών στην πώληση 
οπλικών συστημάτων, κ. ΣΤΑΥΡΟ ΚΟΜΝΟ-
ΠΟΥΛΟ που πιθανολογώ ότι θα μπορούσε να 
υποβοηθήσει την έρευνα σας ή άλλος συνερ-
γάτης του». »Ο κ. ΚΟΜΝΟΠΟΥΛΟΣ ας σημειω-
θεί ότι ασχολήθηκε, σύμφωνα με τις πηγές 
μου, μόνο για το σκέλος της προμήθειας του 
συστήματος με τα βιομετρικά στοιχεία κι αρ-
γότερα αποσύρθηκε χωρίς συμμετοχή σε 
οποιαδήποτε ύποπτη ενέργεια. Ο κ. ΚΟΜΝΟ-
ΠΟΥΛΟΣ φέρεται να είχε πολύχρονη συνεργα-
σία με ισραηλινούς επιχειρηματίες και να είχε 

παλαιότερη σχέση με πολιτικούς από την συ-
γκεκριμένη χώρα». Επαφές »Σύμφωνα με 
μαρτυρίες προσώπων που προέκυψαν στην 
πορεία της έρευνας μου κι επίσης επί του πα-
ρόντος δεν θέλω να κατονομάσω, ο κ ΚΟ-
ΜΝΟΠΟΥΛΟΣ συνέστησε στον κ ΑΒΝΙ για την 
προώθηση των επιχειρηματικών σχεδίων του, 
τον επιχειρηματία ΦΕΛΙΞ ΜΠΙΤΖΙΟ που ήταν 
πρώην διευθύνων σύμβουλος της κεντρικής 
θυγατρικής εταιρείας του αμερικανικού ομί-
λου Libra στην Ελλάδα και τον οποίο γνώριζε 
πολλά χρόνια». »Η πρόταση να έλθουν σε 
επαφή οι κ.κ. ΑΒΝΙ και ΜΠΙΤΖΙΟΣ φαίνεται να 
υπήρξε επειδή ο δεύτερος γνώριζε επί πολλά 
έτη τον επιχειρηματία κ. ΓΙΑΝΝΗ ΛΑΒΡΑΝΟ 
που είχε πωλήσει το σύστημα ψηφιακών επι-
κοινωνιών Tetra —Sepura στην ΕΛΑΣ.Ο κ. Φ. 
ΜΠΙΤΖΙΟΣ έδινε διαρκώς παρόν στα γραφεία 
της εταιρείας «KRIKEL» τα οποία βρίσκονταν 
κοντά στα γραφεία ταυ ΟΤΕ στο Μαρούσι». 
»Η εταιρεία ΚRΙΚΕL φέρεται να έχει αναλάβει 
την συντήρηση του συστήματος TETRA στην 
ΕΛΑΣ και ανήκει ουσιαστικά στον κ ΛΑΒΡΑΝΟ 
. Η επιλογή για επαφή με τον κ. ΛΑΒΡΑΝΟ, 
μέσω του κ. ΜΠΙΤΖΙΟΥ για την προώθηση των 
επιχειρηματικών σχεδίων του κ. ΑΒΝΙ φαίνε-
ται να υπήρξε γιατί ο ΓΙΑΝΝΗΣ ΛΑΒΡΑΝΟΣ 
ήταν επί πολλά χρόνια στενός φίλος του τότε 
Γενικού Γραμματέα του Πρωθυπουργικού 
Γραφείου κ. ΓΡΗΓΟΡΗ ΔΗΜΗΤΡΙΑΔΗ…». Ας 
έρθουμε σε ένα άλλο πρόσωπο που έχει άμε-
ση σχέση με την υπόθεση. Τον Ρότεμ Φάρκας, 
Ισραηλινό με ουγγρική υπηκοότητα. Πρόκει-
ται για ειδικό στη δημιουργία spyware, τον 
ιδρυτή της εταιρείας Cytrox και τον άνθρωπο 
που έφτιαξε το λογισμικό παρακολούθησης 
Predator. Ο Φάρκας εγκαταστάθηκε στην Αθή-
να το 2020 και διέμενε σε ένα διαμέρισμα επί 
της οδού Πρωτέως 1 στο Παλαιό Φάληρο, το 
οποίο ανήκει στην πρώην βουλευτίνα της ΝΔ 
Γεωργία Μαρτίνου. Το γεγονός ότι το σπίτι 
ανήκει στην κα. Μαρτίνου αποδεικνύεται από 
το ότι το δηλώνει η ίδια στη δήλωση πόθεν 

Η κατάθεση - φωτιά που τον κατονομάζει! Το πόρισμα του Αχιλλέα Ζήση για τις υποκλοπές που «ξέχασε» τον 78χρονο 
έμπορο όπλων Κομνόπουλο και τον ρόλο του Ισραηλινού «μπροστινού» Σαχάκ Αβνί. Οι εταιρείες RAFNAR και ΚΕΣΤΡΕΛ 
που έγιναν «βάση» για τις διευκολύνσεις του Predator στην Ελλάδα και την εγκατάσταση της Intellexa στο Ελληνικό. Η 
φιλία του κυρ Σταύρου με τον Φέλιξ Μπίτζιο, οι κοινωνικές σχέσεις με τον Γιάννη Λαβράνο και το διαμέρισμα της βου-
λευτίνας Γεωργίας Μαρτίνου.
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έσχες της. Παράλληλα, η διαμονή του Ρότερμ 
Φάρκας εκεί επιβεβαιώθηκε από τις μαρτυρί-
ες κατοίκων της ίδιας πολυκατοικίας. Την πο-
ρεία του Ρότεμ Φάρκας από τη Βόρεια Μακε-
δονία έως εδώ την είχε αναδείξει 
αποκαλυπτική έρευνα του Inside Story. Το μι-
σθωτήριο στην Εφορία για το σπίτι που νοί-
κιαζε ο Ρότεμ Φάρκας, όπου φαίνεται η εται-
ρεία ΚΕΣΤΡΕΛbΗ σχέση Φάρκας-Κομνόπουλου 
εντοπίζεται ακριβώς εκεί, καθώς το μισθωτή-
ριο συμβόλαιο του σπιτιού στο οποίο διέμενε 
ο «πατέρας του Predator», το πλήρωνε η ΚΕ-
ΣΤΡΕΛ, η οποία ανήκει στον κ. Κομνόπουλο. Το 
γεγονός αυτό επιβεβαιώνεται τόσο από την 
μαρτυρία του ατόμου που διαχειρίζεται το 
ακίνητο, όσο και από την κατάθεση του σχετι-
κού μισθωτηρίου στην εφορία. Απόκρυψη 
Στις 19 Δεκεμβρίου του 2022 ο κ. Κομνόπου-
λος πέρασε το κατώφλι της Εισαγγελέως Πρω-
τοδικών Αθηνών Αγγελικής Τριανταφύλλου, η 
οποία τότε μαζί με άλλους δύο εισαγγελείς 
έτρεχε την έρευνα του σκανδάλου. Σε αυτή 
την κατάθεση ο Κομνόπουλος απέκρυψε πως 
η ΚΕΣΤΡΕΛ ήταν εκείνη που παρείχε στέγη 
στον δημιουργό του Predator Ρότεμ Φάρκας 
και πως ήταν εκείνη που μέσω της RAFNAR εγ-
γυήθηκε για την εγκατάσταση της Intellexa 
στο Ελληνικό. Ειδικότερα, όταν ρωτήθηκε από 
την εισαγγελέα ο κ. Κομνόπουλος, απάντησε 
σχετικά: -Γνωρίζετε τους Ισραηλινούς επιχει-
ρηματίες Σαχακ Αβραάμ Αβνί και Τάλ Ντίλιαν;. 
Δεν τους γνωρίζω. -Έχετε συνεργαστεί ποτέ με 
εταιρείες αυτών ή με άλλες εταιρίες εδρεύου-
σες στο Ισραήλ;. Με τους ίδιους δεν έχω συ-
νεργαστεί. Από όσο θυμάμαι, είχα συνεργα-
στεί πριν πολλά χρόνια με κάποιες ισραηλινές 
εταιρείες, μεταξύ των οποίων η ΕΙΒΙΤ, για τον 
εκσυγχρονισμό των αεροσκαφών, η TADIRAN 
και η ΕιΟΡ. -Τον κ. Φέλιξ Μπίτζιο, πως τον γνω-
ρίζετε; Τον γνωρίζω πολλά χρόνια. Θέλαμε να 
συνεργαστούμε σε επιχειρήσεις φωτοβολταϊ-
κών. Αυτό έγινε πριν από δεκαπέντε χρόνια 
περίπου. Ωστόσο, δεν συνεργαστήκαμε ούτε 
σε αυτόν τον τομέα ούτε σε άλλον. Τον κ. Λα-
βράνο τον γνωρίζετε; Κοινωνικά μόνο. Είχαμε 
συναντηθεί σε μία κοινωνική εκδήλωση. Δεν 
έχω ποτέ συνεργαστεί μαζί του ούτε έχουμε 
προσωπικές σχέσεις. Είναι προφανές λοιπόν 
από τις απαντήσεις που έδωσε ο επιχειρημα-
τίας, ότι απέκρυψε πως συνεργάσθηκε με τον 
Φέλιξ Μπίτζιο στην εγκατάσταση της Intellexa 
στο Ελληνικό και για την παροχή στέγης στον 
Ρότεμ Φάρκας, βασικό προγραμματιστή και 
δημιουργό του Predator και ιδρυτή της εται-
ρείας Cytrox. Το πιο εντυπωσιακό όμως όλων, 

είναι το γεγονός ότι στο πόρισμα του κ. Αχιλ-
λέα Ζήση δεν γίνεται πουθενά λόγος ούτε για 
τον Σταύρο Κομνόπουλο, ούτε για τον Ρότεμ 
Φάρκας, ούτε για την εταιρεία ΚΕΣΤΡΕΛ. Σαν 
να μην υπήρξαν ποτέ. Ενώ έχουν εξαιρετικά 
κομβικό ρόλο στο σκάνδαλο. Είναι σημαντικό 
εδώ να υπενθυμίσουμε ότι η δημοσιογραφι-
κή έρευνα που έγινε στο πλαίσιο των δραστη-
ριοτήτων των επιχειρηματιών Λαβράνου και 
Μπίτζιου, «σκόνταφτε» διαρκώς και στο όνο-
μα του κ. Κομνόπουλου Για παράδειγμα σύμ-
φωνα με έρευνα της «Εφημερίδας των Συντα-
κτών» οι κ.κ. Λαβράνος και Μπίτζιος φέρονται 
να είχαν επαφές με μέλη της οικογένειας του 
κ. Κομνόπουλου και σε άλλες περιπτώσεις δι-
αγωνισμών του δημοσίου, αξίας πολλών εκατ. 
ευρώ. Ο λόγος για τον διαγωνισμό για τις νέες 
ταυτότητες αλλά και για το Εθνικό Κέντρο Επι-
χειρήσεων Κυβερνοασφάλειας. Οι διαγωνι-
σμοί αυτοί ακυρώθηκαν στην πορεία κι αφού 
προηγουμένως είχε ξεσπάσει το σκάνδαλο 
των υποκλοπών και είχαν ξεκινήσει οι δημοσι-
ογραφικές ερωτήσεις για την εμπλοκή των εν 
λόγω στη διαδικασία. Ενδεικτικά, συγγενικό 
πρόσωπο του Σταύρου Κομνόπουλου βρί-
σκουμε στο διαγωνισμό που είχε προκηρύξει 
η κυβέρνηση για τις ταυτότητες. Συγκεκριμέ-
να, τον γαμπρό του, Νώντα Πασχαλίδη, πρώ-
ην CEO της Kestrel Information Systems και 
την περίοδο εκείνη, CEO της NEUROSOFT, θυ-
γατρικής του ΟΠΑΠ. Ο διαγωνισμός για τις 
ταυτότητες που προκηρύχθηκε αρχικά το 
2018 από τον ΣΥΡΙΖΑ, με αρχικό ύψος 335 
εκατ. ευρώ, εν συνεχεία ματαιώθηκε και επα-
ναπροκηρύχθηκε από την κυβέρνηση της 
Νέας Δημοκρατίας εκτοξευόμενος στα 515 
εκατ. ευρώ. Τελικά, ο διαγωνισμός ακυρώθη-
κε την 1η Σεπτεμβρίου 2022, ημέρα που λόγω 
των υποκλοπών παραιτήθηκε ο γενικός γραμ-
ματέας του υπουργείου Προστασίας του Πο-
λίτη, Κώστας Τσουβάλας. Η NEUROSOFT δεν 
απαντάται μόνον στον ακυρωμένο -πλέον- δι-
αγωνισμό για τις ταυτότητες, αλλά και στο δι-
αγωνισμό για τη δημιουργία του Εθνικού Κέ-
ντρου Επιχειρήσεων Κυβερνοασφάλειας. Ο 
διαγωνισμός για τη δημιουργία του Εθνικού 
Κέντρου Επιχειρήσεων Κυβερνοασφάλειας, 
ύψους 40,4 εκατ. ευρώ, υλοποιήθηκε από το 
Κέντρο Τεχνολογικής Υποστήριξης, Ανάπτυ-
ξης και Καινοτομίας (ΚΕΤΥΑΚ) της ΕΥΠ. Στον 
διαγωνισμό για το έργο των 40,4 εκατ. ευρώ 
είχαν κατέβει δύο κοινοπραξίες. Εκείνη της 
Cosmote (κοινοπρακτικά με δύο εταιρείες τε-
χνολογίας) και η κοινοπραξία των Vodafone, 
ΙΒΜ και NEUROSOFT. Τελικά και για λόγους 

που ενδεχομένως σχετίζονται με το σκάνδαλο 
των υποκλοπών, ο διαγωνισμός κατέληξε στη 
Vodafone χωρίς ωστόσο να μετέχει στο σχήμα 
η NEUROSOFT. Έρευνα της «Εφημερίδας των 
Συντακτών» έχει αναδείξει και το πώς ο Πανα-
γιώτης Ταμβακίδης, στέλεχος της ΚΕΣΤΡΕΛ και 
ανιψιός του Σταύρου Κομνόπουλου, σε συ-
νεργασία με τον Φέλιξ Μπίτζιο και Γιάννη Λα-
βράνο προσπαθούσαν να επικουρήσουν την 
προσπάθεια της κινεζικής Huawei να αποκτή-
σει προσβάσεις στην ελληνική κυβέρνηση και 
στην Ελληνική Αστυνομία, με απώτερο στόχο 
προφανώς να εξασφαλίσει μελλοντικά συμ-
βόλαια και να αναπτύξει κρίσιμες υποδομές 
της χώρα μας. Ο Παναγιώτης Ταμβακίδης εί-
ναι αδελφός του Θοδωρή Ταμβακίδη, που την 
επίμαχη περίοδο ήταν γενικός τεχνικός διευ-
θυντής της Huawei στην Ελλάδα (σήμερα εί-
ναι Vice Managing Director South East Europe 
στην κινεζική εταιρεία). Αν και όλα τα παρα-
πάνω στοιχεία είχαν εισφερθεί εγκαίρως στον 
Αντεισαγγελέα του Αρείου Πάγου Αχιλλέα 
Ζήση, εκείνος επέλεξε να αφήσει εκτός κά-
δρου τον Σταύρο Κομνόπουλο, αλλά και τον 
Ρότεμ Φάρκας, κάτι που εγείρει πλήθος ερω-
τημάτων για τους λόγους και τις σκοπιμότητες 
της απόφασης αυτής. «Κάναμε εξυπηρέτηση 
και όχι δωροδοκία». Η παλαιότερη περιπέ-
τεια με την δικαιοσύνη του Κομνόπουλου εί-
ναι ακόμη νοπή. Σε αυτή την υπερασπιστική 
γραμμή είχαν κινηθεί οι 2 επιχειρηματίες 
απολογούμενοι ενώπιον του ανακριτή Γαβρι-
ήλ Μαλλή για τις κατηγορίες του ξεπλύματος 
μαύρου χρήματος και της δωροδοκίας, που 
αφορά στη διακίνηση «μαύρου» χρήματος 
ύψους 5,5 εκατ. ευρώ όπως έλεγε η αρχική 
δικογραφία που αφορούσε εξοπλισμούς. Τα 
χρήματα -σύμφωνα με τη Δικαιοσύνη -διακι-
νήθηκαν προς τρίτα πρόσωπα, προκειμένου η 
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γαλλική εταιρεία Eurocopter να αναλάβει την 
προμήθεια των ελικοπτέρων Super Puma. 
Από την έρευνα που διενήργησαν οι εισαγγε-
λείς κατά της Διαφθοράς Αντώνης Ελευθεριά-
νος και Πόπη Παπανδρέου, προέκυψε πως 
ποσό ύψους 1,65 εκατ. ευρω έφτασε από την 
εταιρία ιδιοκτησίας τους Malwern, σε off 
shore του προέδρου του ΛΑΟΣ Γιώργου Καρα-
τζαφέρη. Αμέσως μετά τις μαραθώνιες απο-
λογίες τους, ανακριτής και εισαγγελέας τότε 

αποφάσισαν να αφήσουν ελεύθερους τους 
δυο κατηγορούμενους, επιβάλλοντας τους 
εγγυοδοσία ύψους 250.000 ευρώ στον καθέ-
να, αλλά και απαγόρευση εξόδου από τη 
χώρα. Οι δυο μεσάζοντες για την προμήθεια 
των ελικοπτέρων αλλά και του πυραυλικού 
συστήματος Exocet, σύμφωνα με πληρηφορί-
ες στις απολογίες τους στον ανακριτή αρνή-
θηκαν τις κατηγορίες που αντιμετωπίζουν και 
υποστήριξαν πως δεν έχουν διαπράξει καμία 

αξιόποινη πράξη. Να επισημάνουμε ότι κατά 
την δικαστική διαδικασία στο ακροατήριο οι 
Κομνόπουλος και Τσάτσος δεν βρέθηκαν ποτέ 
κατηγορούμενοι ούτε τους κατονόμασε στην 
απολογία του ο Καρατζαφέρης πως του έδω-
σαν χρήματα. Αντίθετα, είχε ονοματίσει άλλα 
πρόσωπα - γιατροί κλπ - πως του δάνεισαν 
λεφτά για να αγοράσουν μετοχές του τηλεο-
πτικού του σταθμού.   Αυτούσια αναδημοσί-
ευση από το edolio5.blogspot.com

Ο Διονύσης Κυνηγαλάκης καταγγέλει στο 
protothema.gr τι συνέβη όταν θέλησε να 
μισθώσει την Ακτή Βουλιαγμένης για ένα 
μεγάλο μουσικό event Το modus operandi 
των μελών του κυκλώματος παράνομων μι-
σθώσεων που δρούσε εντός της ΕΤΑΔ και 
αποδομήθηκε έπειτα από επισταμένη έρευ-
να του Τμήματος Εκβιαστών της ΕΛ.ΑΣ. πε-
ριγράφει ένα από τα θύματα της συμμορίας 
στο «ΘΕΜΑ». Τα μέλη της ομάδας, μεταξύ 
των οποίων και δύο υπάλληλοι, στην αρχή 
παρουσιάζονταν στο υποψήφιο θύμα τους 
φιλικοί. «Φορούσαν» το χαμόγελό τους, μι-
λούσαν ευγενικά, δήλωναν σίγουροι για το 
αποτέλεσμα και το καλούσαν «να προχωρή-
σει και να μην φοβάται τίποτα». Για χρήματα 
ούτε λόγος. «Αυτά στο τέλος μην ανησυχείς, 
είμαστε εμείς εδώ» διαβεβαίωναν με αυτά-
ρεσκο ύφος. Ο ενδιαφερόμενος πείθονταν, 
έκλεινε τις συνεργασίες, νοίκιαζε εξοπλι-
σμό και ένιωθε σίγουρος όλα θα κυλήσουν 
ομαλά. Ο καιρός περνούσε και λίγο πριν την 
πραγματοποίηση της -προγραμματισμένης 
θεωρητικά- εκδήλωσης το κόλπο αποκαλυ-
πτόταν. Το θύμα δέχονταν ένα τηλέφωνο το 
οποίο τον ειδοποιούσε πως για να πραγμα-
τοποιηθεί το event θα πρέπει να καταβλη-
θούν χρήματα -άμεσα και μετρητά. Ως επικε-
φαλής και συντονίστρια της φάμπρικας που 
είχε στηθεί εμφανίζεται μία 49χρονη, πρώην 
τομεάρχης, καθώς και ένας συνομήλικός της, 
στέλεχος του Τμήματος Βραχυχρόνιων Μι-
σθώσεων. Κλείσιμο
Όπως προέκυψε από την έρευνα της ΕΛ.ΑΣ. 
οι δύο κατηγορούμενοι «έλυναν και έδεναν» 
στην ΕΤΑΔ παρέχοντας παράνομες μισθώ-
σεις ακινήτων -φυσικά με... το αζημίωτο-, 
ενώ διοργάνωναν και εκδηλώσεις φαντά-
σματα τις οποίες δεν δήλωναν ποτέ βάζο-
ντας τα έσοδα «στην τσέπη». Έσοδα που, 
σύμφωνα με τις Αρχές, προσεγγίζουν και 
ξεπερνούν τις 400.000 ευρώ. Οι πρακτικές 
τους θύμιζαν «μαφία» αν αναλογιστεί κα-

νείς ότι, όπως διαπίστωσαν τα στελέχη του 
Εκβιαστών, τα μέλη της ομάδας βρίσκονταν 
πίσω από την άγρια επίθεση με σφυρί που 
είχε γίνει σε βάρος ενός 47χρονου υπαλλή-
λου της ΕΤΑΔ που είχε ασχοληθεί με τις προ-
βληματικές μισθώσεις. Υπό τον φόβο της 
αποκάλυψης της δράστης τους φέρονται να 
συνεργάστηκαν με έναν 19χρονο και να τον 
έβαλαν να επιτεθεί με σφυρί στον 47χρονο 
τη στιγμή που έβγαινε από το σπίτι του στο 
Μαρούσι. Το θύμα αμέσως μετά την επίθε-
ση μετέβη στα Επείγοντα του «ΚΑΤ» όπου 
διαγνώστηκε με κάκωση κεφαλής συνεπεία 
άμεσου πλήγματος με βαρύ αντικείμενο. 
«Μου ζήτησαν 50.000 ευρώ μετρητά» Εν-
δεικτική και αποκαλυπτική της δράσης του 
κυκλώματος είναι η μαρτυρία ενός νεαρού 
διοργανωτή εκδηλώσεων που φέρνει σήμε-
ρα στο φως το protothema.gr. Ο κ. Διονύσης 
Κυνηγαλάκης «πιάστηκε» όπως καταγγέλλει 
επωνύμως στα δίχτυα της συμμορίας όταν 
θέλησε να μισθώσει την Ακτή Βουλιαγμένης 
προκειμένου να διοργανώσει ένα μεγάλο 
μουσικό event στις 15 Ιουλίου 2023. Στην 
αρχή όλα κυλούσαν καλά. Ο κ. Κυνηγαλάκης 
ήρθε σε επαφή με την 49χρονη και τότε επι-
κεφαλής του αρμόδιου τμήματος η οποία, 
χωρίς να έχει υπογραφεί κανένα σχετικό 
έγγραφο, τον διαβεβαίωσε ότι όλα θα πάνε 
καλά προτρέποντάς τον μάλιστα να προετοι-
μαστεί για την εκδήλωση. «Μην σε νοιάζουν 
αυτά, άστα σε μένα» του απάντησε όταν 
ρωτήθηκε για την έκδοση του μισθωτηρίου. 
Στην ερώτηση πόσο θα κοστίσει η μίσθωση η 
απάντηση ήταν περίπου η ίδια. «Αυτά θα τα 
βρούμε στο τέλος. Εσύ προχώρα με την εκ-
δήλωση». Έτσι και έγινε. Τα πράγματα άρχι-
σαν να «στραβώνουν» λίγο πριν την πραγμα-
τοποίηση του event. Η μέρα της εκδήλωσης 
έφθανε, αυτά που αγνοούνταν όμως ήταν τα 
έγγραφα της μίσθωσης. Τότε ήταν που ο κ. 
Κυνηγαλάκης άρχισε να λαμβάνει τηλέφωνα 
αλλά και μηνύματα στα οποία γινόταν λό-

γος για χρήματα που θα έπρεπε να δοθούν 
άμεσα προκειμένου η εκδήλωση να πραγ-
ματοποιηθεί. Όπως του είπε χαρακτηριστι-
κά η 49χρονη μία ημέρα πριν την εκδήλωση, 
δηλαδή στις 14 Ιουλίου, το κόστος για τη μί-
σθωση της Ακτής Βουλιαγμένης ανερχόταν 
σε 100.000 ευρώ συν 24% ΦΠΑ. Μάλιστα 
του ζήτησε άμεσα τις 50.000 ευρώ και τον 
προέτρεψε τηλεφωνικά να τα δώσει μετρη-
τά. Ο κ. Κυνηγαλάκης αντέδρασε και ζήτησε 
η συναλλαγή να γίνει διατραπεζικά. Τελικά η 
49χρονη αναγκάστηκε να το δεχθεί. Έτσι μία 
ημέρα πριν το event ο διοργανωτής κατέβα-
λε μέσω τραπέζης 50.000 ευρώ και ανέμενε 
το μισθωτήριο. Αλλά εις μάτην. Έκπληκτος 
διαπίστωσε, όπως λέει, ότι η «έγκριση για 
την παραχώρηση του χώρου» του παραδό-
θηκε στις 15 Ιουλίου, δηλαδή την ημέρα του 
event, με το σχετικό έγγραφο να αναγράφει 
ως ημερομηνία την 14η Ιουλίου. Δηλαδή 
στις 15 Ιουλίου εκδόθηκε το μισθωτήριο με 
ημερομηνία όπως λέει μία ημέρα πριν. «Δύο 
ημέρες πριν το event με ενημέρωσε τηλεφω-
νικά η 49χρονη για το ποσό που θα πρέπει 
να καταβληθεί για την ενοικίαση της Ακτής. 
Μου λέει 100.000 ευρώ συν ΦΠΑ. Την ρω-
τάω από πού βγαίνει αυτό το ποσό και μου 
λέει ότι εμείς βάζουμε 7.000 άτομα για μπά-
νιο εκείνη την ημέρα και το ποσό που θα χά-
σουμε είναι αυτό και το θέλουμε. Έτσι χύμα 
μου το είπε. Ενώ συνέχεια μου έλεγε να προ-
χωρήσω με την εκδήλωση με πήρε Πέμπτη 
βράδυ και μου είπε ότι αν θέλω να έχω την 
Ακτή της Βουλιαγμένης Σάββατο πρωί -ενώ 
είχα ήδη ξεκινήσει και έστηνα- θα έπρεπε να 
προκαταβάλλω αύριο το πρωί 50.000 ευρώ.

Μου ζήτησαν €50.000 μια ημέρα πριν την εκδήλωση, καταστράφηκα, 
ξεσπά θύμα των υπαλλήλων της ΕΤΑΔ
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Το τρομερό θέαμα αντίκρυσε πρώτος ο σύ-
ζυγος της άτυχης γυναίκας, που ανησύχησε 
καθώς για τουλάχιστον έξι ώρες δεν απα-
ντούσε στις τηλεφωνικές κλήσεις του και 
επέστρεψε στο σπίτι. Ασύλληπτη τραγωδία 
στην Αμαλιάδα, όπου 38χρονη γυναίκα εντο-
πίστηκε νεκρή ενώ κρατούσε στην αγκαλιά 
της το νεογέννητο μωρό της. Σύμφωνα με 
τις πληροφορίες της εφημερίδας «Πατρίς», 
η άτυχη Ιωάννα, μητέρα δύο παιδιών, βρέ-
θηκε νεκρή από τον σύζυγό της χθες νωρίς 
το πρωί. Η τραγωδία έγινε γνωστή το πρωί 
της Τρίτης (06/08) όταν ο σύζυγος της άτυχης 
γυναίκας ανησύχησε καθώς για τουλάχιστον 
έξι ώρες δεν απαντούσε στις τηλεφωνικές 
κλήσεις του. Πάντα με τις ίδιες πηγές, το 

μεγαλύτερο παιδάκι της, ηλικίας δυόμιση 
ετών, ήταν κρυωμένο, με τον μπαμπά του 
να το πηγαίνει για φροντίδα στη γιαγιά 
του και τον ίδιο να φεύγει για τη δουλειά 
και να επικοινωνεί τελευταία φορά με την 
Ιωάννα, περίπου στις 11:30 το βράδυ της 
περασμένης Δευτέρας. Ο σύζυγός της, προ-
σπάθησε αρκετές φορές να επικοινωνήσει 
μαζί της στο τηλέφωνο στη διάρκεια της νύ-
κτας, όμως η άτυχη Ιωάννα δεν απαντούσε, 
με τον ίδιο να καταλαβαίνει πως κάτι κακό 
συμβαίνει, επιστρέφοντας νωρίς χθες το 
πρωί στο σπίτι τους στο Παλούκι, όπου και 
ήρθε αντιμέτωπος με την τραγική αλήθεια. 
Μπήκε στο σπίτι σπάζοντας ένα παράθυρο 
και εντόπισε την άτυχη Ιωάννα, νεκρή, στον 

καναπέ του σπιτιού τους, δίπλα από το μόλις 
λίγων ημερών μωράκι τους, το οποίο σπάρα-
ζε στα κλάματα. Άμεσα στο σημείο κλήθηκε 
τόσο η Αστυνομία, όσο και ασθενοφόρο του 
ΕΚΑΒ όπου και παρέλαβε την 38χρονη και τη 
μετέφερε στο Νοσοκομείο της Αμαλιάδας. 
Ήταν όμως πάρα πολύ αργά, καθώς εκεί οι 
γιατροί, απλά, διαπίστωσαν τον θάνατό της.
Τα ακριβή αίτια του θανάτου της θα γίνουν 
γνωστά μετά και τα αποτελέσματα της νε-
κροψίας-νεκροτομής που θα πραγματοποι-
ηθεί στην Ιατροδικαστική Υπηρεσία Πατρών 
όπου και έχει μεταφερθεί.

Θρήνος για την 38χρονη Ιωάννα – Κρατούσε στην αγκαλιά 
το μωρό της και «έφυγε» ξαφνικά

Η τοκογλυφία επί της τοκογλυφίας! Ότι θα 
παραθέσουμε στο ρεπορτάζ αυτό είναι κα-
ταγεγραμμένο σε καταγγελία - συνέντευξη  
που έχουμε στην διάθεση μας σε οπτικό και 
ηχητικό υλικό. Ένας νεαρός που νόμιζε ότι 
θα κονομήσει κάνωντας τον τοκογλύφο ξε-
κίνησε να δίνει χρήματα σε πρώην παίκτη 
του Survivor ο οποίος με την σειρά του και 
εξαιτίας της δουλειάς που κάνει έρχεται σε 
επαφή με πολύ κόσμο καθημερινά για τους 
οποίους ξέρει τις ανάγκες τους. Τον βοηθά-
ει σε αυτό η άσπρη ποδιά που φοράει. Η 
συμφωνία ήταν ότι έναντι του κάθε ποσού 
που θα έδινε, κάθε Κυριακή θα είσπραττε 
όπως λέει επιστροφή και το ποσού που δά-
νεισε και 10% για τον δανεισμό. Ενώ στην 
αρχή όπως ο ίδιος εξιστορεί όλα κυλούσαν 
περίφημα δηλαδή έδινε και έπαιρνε τα 
συμφωνημένα στη συνέχεια αφού γλυκά-
θηκε, έβαλε στο κόπλο την κοπέλα του ζη-
τώντας της 50.000€ την αδερφή του ζητώ-
ντας της 80.000€ και μια άτυχη υπάλληλο 
του σε μαγαζί που εργάζεται για τον ίδιο να 

του δώσει 50.000€ που η κοπέλα όπως λέει 
ήταν όλες οι οικονομίες της ζωής της για να 
φτιάξει το σπίτι της αφού ετοιμαζόταν να 
παντρευτεί. Επίσης στο κόπλο έβαλε και 
ένα φίλο του όπου του πήρε το ποσό των 
200.000€. Συνολικά διακινήθηκαν μαύρα 
λεφτά ποσού 650.000€ ως κεφάλαιο τοκο-
γλυφίας και υπολογιζόμενης όπως είπε και 
της αμοιβής για την παράνομη δραστηριό-
τητα το ποσό άγγιξε τα 750.000€ μετρητά.  
Όλες οι συναλλαγές χέρι με χέρι έγιναν σε 
δωμάτιο ξενοδοχείου. Στη συνέχεια όπως 
ο ίδιος ισχυρίζεται στην συνέντευξη του 
ως εγγύηση των χρημάτων που είχε δώσει 
πήρε ράβδους χρυσού από τον μεγαλοτο-
κογλύφο με την... άσπρη ποδιά! Κατά περί-
εργο τρόπο όμως  έπεσε θύμα ληστείας και 
οι ράβδοι χάθηκαν κατά την διαδρομή που 
πήγαινε σε ενεχυροδανειστήριο στο κέντρο 
της Αθήνας για να τις εξαργυρώσει μαζί με 
έναν φιλό του. Άγνωστοι τους σταμάτησαν 
και αφού τον σακάτεψαν στο ξύλο έκαναν 
την ληστεία. Ο φίλος του κατά περίεργο τρό-

πο δεν έχει ούτε εκδορή. Ο ίδιος ισχυρίζεται 
ότι η ληστεία προέρχεται από τον φίλο του, 
μεγαλοτοκογλύφο! Σύμφωνα με πληροφο-
ρίες του edolio5 υποβλήθηκε μήνυση εκ μέ-
ρος του σχεδόν πριν 20 μέρες αλλά δεν κα-
τονόμασε κανέναν. Επίσης όπως προκύπτει 
από την μύνηση δεν δήλωσε το είδος της 
ληστείας σε πόσα χρήματα ανταποκρινόταν 
καθώς γίνεται αντιληπτό ότι δεν θα μπο-
ρούσε να δικαιολογήσει το πόθεν - έσχες.  
Μαθαίνουμε ότι στην υπόθεση έχουν μπει 
γνωστοί μπράβοι της Αθήνας προκειμένου 
η μήνυση να αποσυρθεί και το θέμα να μην 
πάρει διαστάσεις. Διδυμότειχο και θα τα πω 
όλα. Εγώ με βιασμό δεν έχω σχέση. Θα πάω 
να παραδοθώ και να τα πω όλα». Αυτούσια 
αναδημοσίευση από το edolio5.blogspot.
com

edolio5.blogspot.com : Ο τοκογλύφος με την άσπρη ποδιά! Πρώην παίκτης του Survivor «επενδύει» χρήματα που μα-
ζεύει από φίλους και γνωστούς που γνώρισε στην καυτή άμμο. Το θύμα (συνάδελφος του) που έχασε €750.000 και οι 
ράβδοι χρυσού που πήρε ως εγγύηση αλλά τις... λήστεψαν.
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Ο 32χρονος τράπηκε σε φυγή όταν ο κόσμος 
βγήκε μπροστά για να την προστατεύσει - Η 
γυναίκα κρύφτηκε κάτω από ένα τραπέζι της 
ταβέρνας καθώς φοβόταν μήπως επιστρέψει 
ο σύντροφός της. Τη στιγμή που η 32χρονη 
κατάφερε να ξεφύγει από τα χέρια του συ-
ντρόφου της ο οποίος την είχε κλειδώσει στο 
διαμέρισμά του στο Διδυμότειχο, την κακο-
ποιούσε και την βίαζε για δύο ολόκληρες 
εβδομάδες, περιγράφει αυτόπτης μάρτυρας 
από το κατάστημα εστίασης στο οποίο έτρε-
ξε η γυναίκα για να ζητήσει βοήθεια. Όλα 
έγιναν το απόγευμα της Παρασκευής, όταν 
η γυναίκα, η οποία περπατούσε μαζί με τον 
32χρονο, είδε τους θαμώνες της ταβέρνας 
και κατάφερε να τρέξει και να τους ζητήσει 
βοήθεια. Όπως λέει ο αυτόπτης μάρτυρας, ο 
άντρας την ακολούθησε και την τράβηξε από 
το χέρι με την γυναίκα να φωνάζει για να την 
αφήσει. «Με δέρνει, θα με σκοτώσει αυτός», 
έλεγε η 32χρονη στους ανθρώπους της τα-
βέρνας, με τα χέρια της να είναι μελανιασμέ-
να και τα σημάδια στο πρόσωπό της από τον 
ξυλοδαρμό της να είναι εμφανή, όπως πε-
ριγράφει ο αυτόπτης μάρτυρας. «Ήμασταν 
σίγουροι ότι πρόκειται για ξυλοδαρμό», ανα-
φέρει χαρακτηριστικά. Οι πελάτες του κατα-
στήματος, χωρίς να χάσουν χρόνο, σηκώθη-
καν από το τραπέζι και μπήκαν μπροστά για 
να βοηθήσουν τη γυναίκα και τότε ο 32χρο-
νος τράπηκε σε φυγή, με τους θαμώνες να 
ειδοποιούν την αστυνομία. Μέχρι να φτά-
σουν οι αστυνομικοί στη ταβέρνα η 32χρονη 
ανέβηκε επάνω σε ένα τραπέζι και έλεγε ότι 
ο συγκεκριμένος άντρας την κρατούσε για 

εβδομάδες κλεισμένη στο σπίτι του και την 
κακοποιούσε, ενώ τους είπε ότι παραλίγο να 
την σκοτώσει. Με το πρόσωπό και τα χέρια 
της να είναι μελανιασμένα, η γυναίκα, όπως 
λέει ο αυτόπτης μάρτυρας, μπήκε κάτω από 
ένα τραπέζι της ταβέρνας καθώς φοβόταν 
μήπως ο 32χρονος επιστρέψει και την εντο-
πίσει, με τους ανθρώπους της ταβέρνας να 
της εξηγούν ότι θα την προστατεύσουν και 
ότι δε χρειάζεται να φοβάται. Την ώρα που 
ο ιδιοκτήτης της ταβέρνας, μαζί με τους πε-
λάτες, της προσέφεραν τις πρώτες βοήθει-
ες μέχρι να φτάσει η αστυνομία, η 32χρονη 
τους αποκάλυψε πως ο άντρας τη χτυπούσε 
ακόμα και με καδρόνι στο κεφάλι και την κα-
κοποιούσε σεξουαλικά. Υπενθυμίζεται ότι ο 
32χρονος συνελήφθη σήμερα το πρωί και σε 
βάρος του έχει σχηματιστεί δικογραφία για 
βιασμό, παράνομη κατακράτηση και ενδο-
οικογενειακή βία. «Την έδειρα πάρα πολύ» 
ομολογεί σε βίντεο στο TikTok ο 32χρονος 
Τον άγριο ξυλοδαρμό της συντρόφου του 
ομολόγησε, με ένα βίντεο που ανήρτησε στο 
TikTok, ο 32χρονος που κατηγορείται ότι την 
είχε φυλακίσει, την κακοποιούσε και την βία-
ζε για δύο ολόκληρες εβδομάδες, μέσα στο 
σπίτι του στο Διδυμότειχο. Ο άντρας που 
συνελήφθη σήμερα το πρωί από την Αστυ-
νομία πριν προλάβει να παραδοθεί, όπως 
έλεγε ότι θα κάνει στα συγκεκριμένα βίντεο, 
αναφέρεται στις στιγμές φρίκης που κατήγ-
γειλε ότι βίωσε η 32χρονη από την Καβάλα, 
στο διάστημα που ήταν στην οικεία του και 
την κακοποιούσε. Στα συνολικά έξι βίντεο 
διάρκειας περίπου 40 λεπτών, ο 32χρονος 
παραδέχεται, μεταξύ άλλων, ότι ξυλοκόπη-
σε την σύντροφό του, λέγοντας χαρακτηρι-
στικά ότι «την έδειρα πάρα πολύ, δεν είναι 
ψέματα. Άλλα την έδειρα πάρα πολύ όταν 
μου είπε ότι θα πάει στην αστυνομία να πει 
ψέματα ότι εγώ βίασα την κόρη μου», ενώ 
αρνείται ότι βίασε την σύντροφό του. Ο ίδιος 
αναφέρει ότι με την γυναίκα γνωρίστηκαν 
από το TikTok και ότι στα μηνύματα που της 
έστελνε απαντούσε ο γιος της καθώς η ίδια 

είναι αγράμματη. Στην πορεία της επικοινω-
νίας τους είχανε συνεννοηθεί, όπως λέει, να 
παντρευτούν και τότε της είπε να πάει από 
την Χρυσούπολη Καβάλας στο Διδυμότειχο 
όπου ζει για να βρεθούνε. «Έμεινε μαζί μου 
ένα μήνα ακριβώς. Πηγαίναμε για ψώνια στο 
Διδυμότειχο, πηγαίναμε και για βόλτες. Αυτή 
η κοπέλα πίνει πολύ όμως. Μετά από πέντε 
μέρες της έφερα το Ευαγγέλιο για να ορκιστεί 
ότι δεν θα ξαναπιεί, γιατί δεν πήγαινε άλλο. 
Αυτή μου είπε ότι δεν μπορεί να το κάνει 
αυτό και μάλιστα μου ζήτησε και χασίς. Της 
είπα ότι αν δεν ορκιστεί ότι δεν θα σταματή-
σει, θα χωρίσουμε και θα φύγει απο το σπί-
τι», αναφέρει. Ο 32χρονος λέει στη συνέχεια 
ότι ζήτησε από την γυναίκα να φύγει από το 
σπίτι του και να γυρίσει στο χωριό της, κα-
θώς διαπίστωσε ότι του έλεγε ψέματα, ενώ 
δίνει τη δική του εκδοχή για όσα έγιναν την 
τελευταία ημέρα. Όπως λέει, περπατούσαν 
στο δρόμο όταν η γυναίκα μπήκε σε μια τα-
βέρνα και άρχισε να φωνάζει πως την κακο-
ποιεί και ζήτησε βοήθεια από τον κόσμο, με 
τον 32χρονο να τρέπεται σε φυγή. Στα επό-
μενα λεπτά του βίντεο, αναφέρεται και στον 
ξυλοδαρμό της συντρόφου του. «Την έδειρα 
πάρα πολύ, δεν είναι ψέματα. Άλλα την έδει-
ρα πάρα πολύ όταν μου είπε ότι θα πάει στην 
αστυνομία να πει ψέματα ότι εγώ βίασα την 
κόρη μου. Με λίγα λόγια εγώ αυτή τη στιγμή 
δεν είμαι στο Διδυμότειχο, είμαι αλλού. Σας 
το ορκίζομαι πως εγώ θα πάω στην αστυνο-
μία, θα πάω στον Εισαγγελέα στο Διδυμότει-
χο και θα τα πω όλα. Εγώ με βιασμό δεν έχω 
σχέση. Θα πάω να παραδοθώ και να τα πω 
όλα», ανέφερε. Στο τελευταίο βίντεο που δη-
μοσίευσε στον λογαριασμό του, φαίνεται η 
32χρονη γυναίκα ξαπλωμένη σε ένα κρεβάτι, 
με τον 32χρονο να ισχυρίζεται ότι είναι μέσα 
στο σπίτι που έμεναν μαζί. Σημειώνεται ότι 
ο 32χρονος συνελήφθη σήμερα το πρωί στο 
Διδυμότειχο όταν οι αστυνομικοί εντόπισαν 
το αυτοκίνητο που οδηγούσε. Σύμφωνα με 
πληροφορίες, ήταν μαζί με τον δικηγόρο του 
και ανέφερε ότι θα πήγαινε να παραδοθεί. 
Σε βάρος του έχει σχηματιστεί δικογραφία 
για βιασμό, παράνομη κατακράτηση και εν-
δοοικογενειακή βία.

Διδυμότειχο: Πώς σώθηκε η 32χρονη από τα χέρια του συντρόφου 
της - «Με δέρνει, θα με σκοτώσει» είπε σε θαμώνες ταβέρνας
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Με αφορμή το πόρισμα του Αρείου Πάγου, 
ο πρόεδρος της Αρχής αναφέρεται στις δι-
αδικασίες, που πρέπει να τηρούνται και στη 
διαφορά της νομότυπης, αλλά μη νόμιμης 
έκδοσης διάταξης. Σε παρέμβασή του ο πρόε-
δρος της Αρχής Διασφάλισης του Απορρήτου 
των Επικοινωνιών (ΑΔΑΕ), Χρήστος Ράμμος 
διατυπώνει ενστάσεις σχετικά με το πόρισμα 
για την υπόθεση των υποκλοπών, που εξέδω-
σε η Εισαγγελία του Αρείου Πάγου. Διευκρι-
νίζοντας το ρόλο της Αρχής, σύμφωνα με τις 
συνταγματικές προβλέψεις, ο κ. Ράμμος σε 
άρθρο του στο syntagmawatch.gr. Παραθέτο-
ντας σειρά νομοθετικών και συνταγματικών 
διατάξεων, ο πρόεδρος της ΑΔΑΕ σημειώνει 
αρχικώς πως «οι εισαγγελικές διατάξεις περί 
άρσεως του απορρήτου των επικοινωνιών για 
λόγους εθνικής ασφάλειας είναι άμα τη εκδό-
σει τους άμεσα εκτελεστές. Δεν μπορεί δηλα-
δή ο πάροχος τηλεπικοινωνιακών υπηρεσιών, 
στον οποίο ανήκει το μέσο για το οποίο έχει 
διαταχθεί η άρση, να αρνηθεί να εκτελέσει 
την σχετική διάταξη. Εκεί εξαντλούνται μεν 
οι έννομες συνέπειες των διατάξεων αυτών 
από την άποψη της εκτελεστότητας τους, 
αλλά το γεγονός της συντελεσθείσας άρσης 
του απορρήτου εις βάρος του θιγέντος πολί-
τη παραμένει και για το μέλλον  ως συνέπεια 
μιας διάταξης». Χρ. Ράμμος: για υποκλοπές: 

Άλλο νομότυπη έκδοση άρσης ή τήρηση νόμι-
μης διαδικασίας. Για το λόγο αυτό αναφέρει 
πως «κατά συνέπεια μια εισαγγελική διάταξη 
που έχει εκδοθεί χωρίς να έχουν τηρηθεί οι 
νόμιμοι όροι ή να  έχει ακολουθηθεί η  νόμιμη 
διαδικασία για την έκδοση της (όπως αυτοί/
αυτή παρατέθηκαν ανωτέρω) νομοτύπως μεν 
εκδόθηκε, και καλώς εφαρμόσθηκε, δεν έχει 
όμως το γενικό τεκμήριο της νομιμότητας». 
Και διευκρινίζει ότι «συγκεκριμένα ο εκδώ-
σας αυτήν εισαγγελικός λειτουργός δεν απαλ-
λάσσεται όμως από το να του ζητηθούν στο 
μέλλον με βάση καταγγελία ή ένδικο μέσο 
οποιουδήποτε μπορεί να θεμελιώσει σχετικό 
έννομο συμφέρον ευθύνες είτε πειθαρχικές, 
είτε αστικές, είτε ακόμη και ποινικές σε περί-
πτωση που διαπιστωθεί από την ΑΔΑΕ (ενερ-
γούσα είτε κατόπιν καταγγελίας ή ερωτήμα-
τος θιγέντος πολίτη, είτε αυτεπαγγέλτως) ότι 
δεν τηρήθηκαν η διαδικασία ή κάποιος όρος  
που απαιτούνται για την έκδοση της επίμα-
χης διάταξης». Σύμφωνα με τον κ. Ράμμο «σε 
μια τέτοια δε  περίπτωση δεν θα μπορούσε 
ο εκδώσας την διάταξη λειτουργός να προ-
βάλλει ένσταση ότι δεν μπορούν  σε καμία 
περίπτωση  να του ζητηθούν ευθύνες, διότι 
η διάταξη είναι καθόλα νόμιμη και  δεν μπο-
ρεί να θεμελιωθεί η όποια ευθύνη για νόμιμη 
πράξη». Οι διαδικασίες που προβλέποντα. 
«Οι πειθαρχικές ευθύνες θα μπορούσαν να 
αναζητηθούν με βάση πειθαρχική διαδικασία 
που θα ήγειρε σε μια τέτοια περίπτωση ο Ει-
σαγγελέας του Αρείου Πάγου. Αστική ευθύνη 
θα ανέκυπτε σε μια τέτοια περίπτωση κατό-
πιν αγωγής θιγέντος από το μέτρο της άρσης 
του απορρήτου, που θα ασκούνταν μετά από 
την γνωστοποίηση σε αυτόν της λήψης του 

μέτρου, συντρεχουσών των προϋποθέσεων 
της διατάξεως της παρ. 7 του άρθρου 4 του 
ν. 5002/22. Στην περίπτωση αυτή ο δικαστής 
της αποζημιώσεως θα έκρινε αν τηρήθηκαν 
οι όροι και η διαδικασία για την λήψη του μέ-
τρου. Θα μπορούσε δε ο εν λόγω δικαστής να 
εκδώσει και προδικαστική απόφαση, για να  
ζητήσει από την ΑΔΑΕ να ελέγξει αν τηρήθη-
καν  οι όροι και η διαδικασία άρσης του απορ-
ρήτου των επικοινωνιών στην συγκεκριμένη 
περίπτωση» λέει ο πρόεδρος της Αρχής. Κατα-
λήγει ότι «τέλος θα μπορούσε οποιοσδήποτε 
έχει έννομο συμφέρον να ζητήσει την ποινική 
δίωξη εισαγγελικού λειτουργού εκδώσαντος 
διάταξη άρσης του απορρήτου των επικοι-
νωνιών του, χωρίς να συντρέχουν οι  νόμιμοι 
όροι και οι προϋποθέσεις, επικαλούμενος την 
διάταξη του άρθρου 259 ΠΚ (παράβαση κα-
θήκοντος)». Η επιβολή επιπλέον πειθαρχικών 
κυρώσεων. Διευκρινίζει ότι «οι πιο πάνω συ-
νέπειες αφορούν μόνο την προσωπική ευθύ-
νη δικαστικού λειτουργού εκδώσαντος διάτα-
ξη άρσης του απορρήτου των επικοινωνιών, 
χωρίς να συντρέχουν οι νόμιμοι προς τούτο 
όροι ή να έχει τηρηθεί η νόμιμη  διαδικασία 
για την έκδοση της, δεν αποκλείουν δε και την 
επιπλέον επιβολή πειθαρχικών κυρώσεων εις 
βάρος της ΕΥΠ ή της ΔΑΕΕΒ (επί τη βάσει του 
άρθρου 11 του ν. 3115/2003) σε περίπτωση 
που θα δυστροπούσαν  ή θα εμπόδιζαν   την 
ελέγχουσα συγκεκριμένη άρση απορρήτου 
των επικοινωνιών για λόγους εθνικής ασφά-
λειας  ΑΔΑΕ  από το να ελέγξει, όπως έχει κατά 
τα ανωτέρω αρμοδιότητα να πράξει, αν συνέ-
τρεξαν στην περίπτωση αυτή οι νόμιμοι  όροι 
και αν τηρήθηκε η  νόμιμη διαδικασία για την 
έκδοση της επίμαχης διάταξης».

Χρ. Ράμμος για υποκλοπές: “Οι εισαγγελικοί λειτουργοί δεν απαλλάσσονται από πειθαρχικές, αστικές 
ή και ποινικές ευθύνες για άρση του απορρήτου” σε περίπτωση μη τήρησης της διαδικασίας

Στα νεύρα του τα οποία δεν ελέγχει (!) απέ-
δωσε ένας 27χρονος το γεγονός ότι ξυλοκοπά 
τους γονείς του. Αναβολή για ποινική διαμε-
σολάβηση ζήτησε και έλαβε από το Αυτόφω-
ρο Μονομελές Πλημμελειοδικείο Βόλου ένας 
27χρονος ο οποίος σύμφωνα με την καταγγε-
λία του πατέρα του έβρισε, απείλησε και χτύ-
πησε τη μητέρα του επειδή ήταν νευριασμέ-
νος. Το περασμένο Σάββατο 3 Αυγούστου, ο 
27χρονος, βρισκόταν στο σπίτι όπου διαμένει 
μαζί με την μητέρα και τον πατέρα του, όταν 
για άγνωστη αιτία άρχισε να ξεσπά τα νεύ-
ρα του πάνω τους. Ο νεαρός ξαφνικά άρχισε 

να βρίζει και να απειλεί τους γονείς του, ενώ 
σύμφωνα με το κατηγορητήριο, έσπρωξε τον 
77χρονο πατέρα του και χτύπησε την 70χρο-
νη μητέρα του. Ενώπιον του δικαστηρίου, ο 
27χρονος, ο οποίος κατηγορείται για ενδο-
οικογενειακή παράνομη βία, ενδοοικογενει-
ακή απειλή και ενδοοικογενειακή προσβολή 
γενετήσιας αξιοπρέπειας, ισχυρίστηκε πως 
το περιστατικό συνέβη επειδή ήταν νευρια-
σμένος και πως ήδη είχε μετανιώσει για όσα 
έκανε. Τελικώς, ο κατηγορούμενος ζήτησε να 
αναβληθεί το δικαστήριο προκειμένου «να 
τα βρουν» αυτός και οι γονείς του χωρίς να 

τιμωρηθεί από το νόμο, αίτημα στο οποίο 
συμφώνησε και η οικογένειά του. Το δικα-
στήριο έκανε δεκτό το αίτημα του 27χρονου 
αναβάλλοντας για 18 Αυγούστου, με όρο να 
σταματήσει να μένει με τους γονείς του μέχρι 
την ημέρα της δίκης.

Φόβος και τρόμος για τους γονείς του 27χρονος στον Βόλο – «Τους δέρνω γιατί έχω νεύρα»
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Αστρολογία από τον Δημήτρη Σέπερη. Επικοινωνήστε μαζί μου στο 6944 70 40 03
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Κάθε μέρα πηγάζουν από την δικογραφία των 
εκβιαστών - υπαλλήλων της ΕΤΑΔ όλο και πε-
ρισσότερα στοιχεία για το modus operandi 
των μελών του κυκλώματος παράνομων μι-
σθώσεων που δρούσε εντός τς υπηρεσίας. Οι 
πρακτικές τους θύμιζαν «μαφία» αν αναλογι-
στεί κανείς ότι, όπως διαπίστωσαν τα στελέχη 
της δίωξης Εκβιαστών, τα μέλη της ομάδας 
βρίσκονταν πίσω από την άγρια επίθεση με 
σφυρί που είχε γίνει σε βάρος ενός 47χρονου 
υπαλλήλου της ΕΤΑΔ που είχε ασχοληθεί με 
τις προβληματικές μισθώσεις. Υπό τον φόβο 
της αποκάλυψης της δράστης τους φέρονται 
να συνεργάστηκαν με έναν 19χρονο και να τον 
έβαλαν να επιτεθεί με σφυρί στον 47χρονο τη 
στιγμή που έβγαινε από το σπίτι του στο Μα-
ρούσι. Το θύμα αμέσως μετά την επίθεση με-
τέβη στα Επείγοντα του «ΚΑΤ» όπου διαγνώ-
στηκε με κάκωση κεφαλής συνεπεία άμεσου 
πλήγματος με βαρύ αντικείμενο. Ενδεικτική 
και αποκαλυπτική της δράσης του κυκλώμα-
τος είναι η μαρτυρία ενός νεαρού διοργανωτή 
εκδηλώσεων, Διονύση Κυνηγαλάκη. Ο νεαρός 
«πιάστηκε» όπως καταγγέλλει επωνύμως στα 
δίχτυα της συμμορίας όταν θέλησε να μισθώ-
σει την Ακτή Βουλιαγμένης προκειμένου να 
διοργανώσει ένα μεγάλο μουσικό event στις 
15 Ιουλίου 2023. Ο νεαρός ήρθε σε επαφή με 
την 49χρονη και τότε επικεφαλής του αρμό-
διου τμήματος η οποία, χωρίς να έχει υπογρα-
φεί κανένα σχετικό έγγραφο, τον διαβεβαίω-
σε ότι όλα θα πάνε καλά προτρέποντάς τον 
μάλιστα να προετοιμαστεί για την εκδήλωση. 
«Μην σε νοιάζουν αυτά, άστα σε μένα» του 

απάντησε όταν ρωτήθηκε για την έκδοση του 
μισθωτηρίου. Στην ερώτηση πόσο θα κοστίσει 
η μίσθωση η απάντηση ήταν περίπου η ίδια. 
«Αυτά θα τα βρούμε στο τέλος. Εσύ προχώρα 
με την εκδήλωση». Έτσι και έγινε. Τα πράγμα-
τα άρχισαν να «στραβώνουν» λίγο πριν την 
πραγματοποίηση του event. Η μέρα της εκδή-
λωσης έφθανε, αυτά που αγνοούνταν όμως 
ήταν τα έγγραφα της μίσθωσης. Τότε ήταν 
που ο νεαρός άρχισε να λαμβάνει τηλέφωνα 
αλλά και μηνύματα στα οποία γινόταν λόγος 
για χρήματα που θα έπρεπε να δοθούν άμεσα 
προκειμένου η εκδήλωση να πραγματοποιη-
θεί. Όπως του είπε χαρακτηριστικά η 49χρονη 
μία ημέρα πριν την εκδήλωση, δηλαδή στις 14 
Ιουλίου, το κόστος για τη μίσθωση της Ακτής 
Βουλιαγμένης ανερχόταν σε 100.000 ευρώ 
συν 24% ΦΠΑ. Μάλιστα του ζήτησε άμεσα τις 
50.000 ευρώ και τον προέτρεψε τηλεφωνικά 
να τα δώσει μετρητά. Ο νεαρός αντέδρασε και 
ζήτησε η συναλλαγή να γίνει διατραπεζικά. 
Τελικά η 49χρονη αναγκάστηκε να το δεχθεί. 
Έτσι μία ημέρα πριν το event ο διοργανωτής 
κατέβαλε μέσω τραπέζης 50.000 ευρώ και 
ανέμενε το μισθωτήριο. Αλλά εις μάτην. Έκ-
πληκτος διαπίστωσε, όπως λέει, ότι η «έγκρι-
ση για την παραχώρηση του χώρου» του πα-
ραδόθηκε στις 15 Ιουλίου, δηλαδή την ημέρα 
του event, με το σχετικό έγγραφο να αναγρά-
φει ως ημερομηνία την 14η Ιουλίου. Δηλαδή 
στις 15 Ιουλίου εκδόθηκε το μισθωτήριο με 
ημερομηνία όπως λέει μία ημέρα πριν. «Δύο 
ημέρες πριν το event με ενημέρωσε τηλεφω-
νικά η 49χρονη για το ποσό που θα πρέπει να 
καταβληθεί για την ενοικίαση της Ακτής. Μου 
λέει 100.000 ευρώ συν ΦΠΑ. Την ρωτάω από 
πού βγαίνει αυτό το ποσό και μου λέει ότι 
εμείς βάζουμε 7.000 άτομα για μπάνιο εκείνη 
την ημέρα και το ποσό που θα χάσουμε είναι 
αυτό και το θέλουμε. Έτσι χύμα μου το είπε. 
Ενώ συνέχεια μου έλεγε να προχωρήσω με 
την εκδήλωση με πήρε Πέμπτη βράδυ και μου 

είπε ότι αν θέλω να έχω την Ακτή της Βουλιαγ-
μένης Σάββατο πρωί -ενώ είχα ήδη ξεκινήσει 
και έστηνα- θα έπρεπε να προκαταβάλλω αύ-
ριο το πρωί 50.000 ευρώ. Έτσι ξαφνικά. Μέχρι 
τότε δεν μου είχαν πει τίποτα για λεφτά. Μου 
είπε να δώσω τα χρήματα μετρητά και φυσι-
κά αρνήθηκα. Με ξαναπήρε και μου είπε να 
μιλήσω με ένα στέλεχος της ΕΤΑΔ για να μου 
δώσει λογαριασμό. Ανταλλάξαμε και σχετικά 
μηνύματα το πρωί της Παρασκευής μία ημέ-
ρα πριν την εκδήλωση. Της έστειλα μήνυμα 
και τη ρώτησα τι να κάνω με τα χρήματα. Σε 
ποια τράπεζα να τα καταθέσω. Τη ρώτησα 
για υπογραφές και μου είπε βάλε τα λεφτά 
και άσε τις υπογραφές σε εμένα. Δηλαδή μου 
ζήταγε λεφτά στον αέρα χωρίς κανένα έγγρα-
φο. Πράγματι τα βάλαμε και μετά από μισή 
ώρα με κάλεσε άλλο στέλεχος της ΕΤΑΔ και 
μου είπε ότι για να σας δώσουμε την Ακτή 
θα πρέπει να μας δώσετε και τα υπόλοιπα 
50.000 ευρώ. Έπαθα σοκ. Πήρα την 49χρονη 
τηλέφωνο και τη ρώτησα τι συμβαίνει. Έχασα 
τον έλεγχο. Μίλησα με τον δικηγόρο μου και 
τελικά μετά από πίεση μας «έκαναν τη χάρη» 
να κάνουμε την εκδήλωση» περιέγραψε σε 
συνέντευξη που έδωσε στο «ΘΕΜΑ». «Κε-
ρασάκι στην τούρτα» αποτέλεσε, όπως λέει, 
η απαίτηση από μέρους των υπαλλήλων της 
ΕΤΑΔ να τοποθετηθούν κατά τη διάρκεια της 
εκδήλωσης ταμειακές μηχανές δικές τους και 
όχι του διοργανωτή που είχε μισθώσει τον 
χώρο για την εκδήλωση. Δηλαδή ενώ κανο-
νικά τα έσοδα από την εκδήλωση θα έπρεπε 
να δοθούν στον μισθωτή, στην πραγματικό-
τητα όπως λέει του απαγορεύτηκε να βάλει 
δικές του ταμειακές μηχανές (πέρα από δύο 
στην είσοδο της Ακτής) με την υπόσχεση ότι 
τα έσοδα θα συλλεχθούν από την ΕΤΑΔ και 
ότι στη συνέχεια θα γίνει εκκαθάριση εσόδων 
– εξόδων. Φυσικά κανείς δεν ξέρει αν οι τα-
μειακές μηχανές που έβαλε η σπείρα έδιναν 
«αναφορά» στην Εφορία. Ωστόσο, όταν μετά 

Η σπείρα των εκβιαστών - υπαλλήλων της ΕΤΑΔ, η 49χρονη αρχηγός και ο νεαρός επιχειρηματίας Διονύσης 
Κυνηγαλάκης! Τα 100 χιλιάρικα που δόθηκαν μετρητά μία μέρα πριν την συναυλία και οι 5 «άγνωστες» ταμειακές 
μηχανές που «χτυπούσαν» και εισέπρατταν αλλά κανείς δεν ξέρει σε ποιον άνηκαν.
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το πέρας της εκδήλωσης ο νεαρός ζήτησε τα 
«Ζ» από τις ταμειακές προκειμένου να διαπι-
στώσει πόσα προϊόντα είχαν καταναλωθεί και 
κατ΄επέκταση τα έσοδα του event, έκπληκτος 
όπως λέει παρέλαβε ένα αρχείο Excel στο 
οποίο αναγράφονταν διάφορα προϊόντα με 
την αξία τους χωρίς όμως να υπάρχει πουθε-
νά κάποια υπογραφή που να πιστοποιεί πως 
πρόκειται για επίσημο έγγραφο. «Επειδή εί-
χαμε φθάσει μία ημέρα πριν την εκδήλωση 
και ενώ πήγαμε να ενεργοποιήσουμε τις τα-
μειακές με το όνομα της εταιρείας μας -να κά-
νουμε έναρξη- διαπιστώσαμε πως στην εφο-
ρία δεν είχαν ανεβάσει ως όφειλαν κανένα 

συμφωνητικό ή σύμβαση. Είχα δώσει λεφτά 
δηλαδή και ουσιαστικά ήμουν παράνομος. 
Ήταν στον αέρα το event. Έτσι μας ανάγκασαν 
να μην βάλουμε δικές μας ταμειακές αφού 
δεν είχε γίνει έναρξη στην εφορία ένεκα της 
έλλειψης συμφωνητικού. Μου είπαν να βάλω 
δικές μου αλλά ήξεραν ότι δεν προλάβαινα να 
τις ενεργοποιήσω μία ημέρα πριν. Μου είπαν 
λοιπόν ότι θα κόβουν με δικές τους ταμειακές 
και ότι θα έχω δικούς μου τσεκαδόρους στα 
ταμεία. Αυτό έγινε από τις 8 μέχρι τις 10. Μετά 
μου είπε ο υπεύθυνος ασφαλείας που είχα 
βάλει στη διοργάνωση ότι τους βγάζουν από 
τα ταμεία κατόπιν σχετικής εντολής. Έτσι δεν 

υπήρχε έλεγχος για το τι κατανάλωση υπήρχε. 
Πάθαμε μεγάλη καταστροφή σαν εταιρεία. 
Εισέπραξαν όλα τα λεφτά αυτοί και όταν ζήτη-
σα τα «Ζ» των ταμειακών μου έφεραν σε ένα 
excel τι έκαναν τα μπαρ χωρίς υπογραφή χω-
ρίς τίποτα. Το χαρτί έλεγε ότι τα μπαρ έκαναν 
μόνο 10.000 ευρώ. Δεν είχε βάση λοιπόν το 
ποσό των 100.000 που μου ζήτησαν για τη μί-
σθωση. Ήταν άτοπο και άστοχο. Αυτό που ήλ-
πιζα τουλάχιστον ήταν να πληρωθούν οι άν-
θρωποι που συμμετείχαν. Ίσα ίσα έφθασαν. 
Κανείς δεν πληρώθηκε 100%. Ουσιαστικά μας 
κατέστρεψαν» κατέληξε. Αυτούσια αναδημο-
σίευση από το edolio5.blogspot.com

Η πρόεδρος 
της ΕΙΝΑΠ 
α ν έ β α σ ε 
μια φωτο-

γραφία με μαγιό από τις διακοπές της στα 
social media, η οποία στάθηκε αφορμή να 
δεχτεί σεξιστικά σχόλια. Η Ματίνα Παγώνη 
ανέβασε μια φωτογραφία με μαγιό από τις 
διακοπές της στα social media, η οποία στά-
θηκε αφορμή να δεχτεί σεξιστικά σχόλια. H 
γιατρός είπε αυτό που λένε οι περισσότεροι 
όταν ξεκινούν οι διακοπές τους- επιτέλους 

να κάνουμε και κανένα μπάνιο, ωστόσο οι 
σχολιαστές δεν «επιτρέπουν» σε μια μεγα-
λύτερης ηλικίας γυναίκα να φωτογραφηθεί 
με το μαγιό της, προχωρώντας σε σχόλια με 
χαρακτηριστικά ηλικιακού ρατσισμού ή σα 
να επιτρέπεται να φωτογραφίζονται έτσι 
μόνο μοντέλα ή γυναίκες με τέτοιες ανα-
λογίες.  Η Ελενα Ακρίτα πήρε θέση για τη 
διαδικτυακή επίθεση στην κυρία Παγώνη, 
υπερασπιζόμενη την πρόεδρο της ΕΙΝΑΠ 
και κάνοντας λόγο για «ηλικιοφοβικά σκου-
πίδια». Πιο συγκεκριμένα η Έλενα Ακρίτα 

έγραψε: «Κυρία Ματίνα Παγώνη, δεν ντρέ-
πεστε να φωτογραφίζεστε με μαγιό «στην 
ηλικία σας». Βάλτε τα μαύρα τα κομπινεζά 
και μπείτε στη θάλασσα ίσα για να βρέξε-
τε τα πόδια σας. Κι άλλη φορά να ρωτάτε 
πρώτα τα σεξιστικά και ηλικιοφοβικά σκου-
πίδια τι να βάλετε πριν βγείτε απ’ το σπί-
τι σας. Γιατί σκουπίδια είναι. Θα ξεράσουν 
τον εμετό τους και θα λουφάξουν πίσω στη 
χωματερή που είναι η μόνιμη διεύθυνση 
κατοικίας τους. Καλά μπάνια και καλές δια-
κοπές, κυρία μου».

Η Ακρίτα υπερασπίζεται την Παγώνη μετά τα σεξιστικά σχόλια των τρολ
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Η διεξαγωγή των εσωκομματικών εκλογών 
του ΠΑΣΟΚ συμπίπτει με δύο διπλά «Ιω-
βηλαία»: Αυτό της Μεταπολίτευσης και 
της ίδρυσης του ΠΑΣΟΚ. Το ΠΑΣΟΚ, ως ο 
εκφραστής της δημοκρατικής παράταξης, 
εμβάθυνε και καθόρισε τη Μεταπολίτευ-
ση, δικαιώνοντας τα αιτήματα αγώνων και 
αγωνιών της προδικτατορικής Ελλάδας για 
κοινωνική δικαιοσύνη και κοινωνική απε-
λευθέρωση, συμφιλιώνοντας τους Έλληνες 
μεταξύ τους και πετυχαίνοντας την ισότιμη 
συμμετοχή της Ελλάδας στο ευρωπαϊκό εγ-
χείρημα. Μέσα από μεγάλες τομές και με-
ταρρυθμίσεις το ΠΑΣΟΚ δημιούργησε μία 
Ελλάδα που μπόρεσε και πάλι να πιστέψει 
στις δυνατότητες της, που μπόρεσε να κοι-
τάξει το μέλλον, αλλά και τη γειτονιά της 
με αυτοπεποίθηση, δίνοντας την ευκαιρία 
σε κάθε Ελληνίδα και Έλληνα να διαμορ-
φώσουν το δικό τους σχέδιο ζωής, χωρίς το 
φόβο της κοινωνικής καθήλωσης ή της κρα-
τικής αδικίας και παρακολούθησης. Η Ελλά-
δα της «Αλλαγής», του «Εκσυγχρονισμού», 
της «Διαύγειας» είχαν ως κοινό ότι πήγαι-
ναν πάντοτε τη χώρα μπροστά, νικώντας τις 
δυνάμεις της οπισθοδρόμησης και της συ-
ντήρησης, με επίκεντρο τον χειραφετημέ-
νο πολίτη που δεν έχει ανάγκη τον οποιον-
δήποτε πάτρωνα για να προκόψει. Αυτή η 
ιδιαίτερη συγκυρία, λοιπόν, προσδίδει στην 
όλη διαδικασία επιπλέον πολιτικό βάρος, 

και είμαστε όλοι υποχρεωμένοι να ανταπο-
κριθούμε στις αυξημένες προκλήσεις, αλλά 
και προσδοκίες που δημιουργούνται στον 
προοδευτικό κόσμο. Πρώτη πρόκληση είναι 
αυτή τη συμμετοχής. Πρέπει στις 6 Οκτω-
βρίου οι προοδευτικοί πολίτες να πειστούν 
ότι αυτή η κάλπη τους αφορά, να προσέλ-
θουν μαζικά και να αναδείξουν τον πρόεδρο 
του ΠΑΣΟΚ και τον αυριανό Πρωθυπουργό. 
Να πειστούν ότι είναι κάλπη εθνική, και όχι 
απλώς κομματική. Και ότι η μαζική συμμε-
τοχή δεν είναι μόνο προϋπόθεση ισχυρής 
νομιμοποίησης, αλλά και επανεπιβεβαίω-
ση της εμπιστοσύνης και των δεσμών του 
ΠΑΣΟΚ με την κοινωνική του βάση. Δεύτε-
ρη πρόκληση είναι αυτή της ενεργού έντα-
ξης. Και το 2021, οι διαδικασίες μας ήταν 
μαζικές. Όμως η συμμετοχή αυτή δεν μπό-
ρεσε ποτέ να συμβαδίσει με τη μετέπειτα 
συμμετοχή στην κομματική ζωή. Πρέπει να 
ανοίξουμε τις πόρτες του κόμματος στην 
κοινωνία και να την πείσουμε ότι μπορεί 
ισότιμα να συμμετέχει στη λήψη αποφά-
σεων και στη διαμόρφωση των πολιτικών. 
Να εμπνεύσουμε το αίσθημα της συλλογι-
κότητας ξανά, της συνδιαμόρφωσης και της 
συναπόφασης, που τελικά θα γινεί δύναμη 
εξωστρέφειας για τους αγώνες που πρέπει 
να δώσει ενωμένη η παράταξη στην κοινω-
νία. Τρίτη πρόκληση είναι η κατάρτιση ενός 
ριζοσπαστικού προοδευτικού προγράμμα-

τος διακυβέρνησης ακριβώς με τη συμμετο-
χή της κοινωνίας. Πρόγραμμα με γωνίες και 
όχι στρογγυλέματα. Με ρήξεις, τομές και 
συγκρούσεις με συμφέροντα προς όφελος 
των πολλών. Που θα διαμορφώσει νέες κοι-
νωνικές συμμαχίες, που θα εμπνεύσει ξανά 
την εμπιστοσύνη όλων όσων σήμερα απο-
γοητεύονται και αποστασιοποιούνται. Ένα 
πρόγραμμα που θα καταστεί κυβερνητικό 
και εφαρμόσιμο από τις επόμενες εθνικές 
εκλογές. Έχουμε ανάγκη να εμπνεύσουμε 
ξανά στον προοδευτικό κόσμο την αυτοπε-
ποίθηση της νίκης. Ότι το ΠΑΣΟΚ μπορεί να 
κερδίσει τη ΝΔ, ότι το ΠΑΣΟΚ μπορεί να συ-
σπειρώσει τις ευρύτερες προοδευτικές δυ-
νάμεις και ότι το ΠΑΣΟΚ μπορεί να αλλάξει 
τον εαυτό του για να αλλάξει τη χώρα με την 
κοινωνία στο επίκεντρο και όχι στο περιθώ-
ριο. Τις επόμενες εβδομάδες καθήκον όλων 
μας είναι να μπολιάσουμε τον προοδευτικό 
κόσμο με τα μηνύματα της αισιοδοξίας, της 
συμμετοχής και της αυτοπεποίθησης. Και 
όπως πάντα, με την πολιτική στο επίκεντρο.

Μανώλης Χριστοδουλάκης : Με το βλέμμα στραμμένο στην κοινωνία, όχι στους εαυτούς μας

Η 28χρονη συνελήφθη και αντιμετωπίζει 
κατηγορίες για ενδοοικογενειακή βία και 
πρόκληση σωματική βλάβης. Η τυχαία συνά-
ντηση έξω από ένα κέντρο διασκέδασης στο 
κέντρο της πόλης της Ρόδου εξελίχθηκε σε 
άγριο μαλλιοτράβηγμα και άγριο ξυλοδαρμό 
ανάμεσα σε δύο κοπέλες οι οποίες διατη-
ρούσαν παλιότερα ερωτική σχέση, αλλά το 

τελευταίο χρονικό διάστημα έχουν χωρίσει.
Το επεισόδιο συνέβη στο Μανδράκι, όταν 
άρχισαν να τσακώνονται μια 28χρονη με την 
24χρονη με την οποία διατηρούσε σχέση στο 
παρελθόν μέσα στο αυτοκίνητο της πρώτης. 
Όπως κατήγγειλε η 24χρονη, η πρώην σύ-
ντροφός της της επιτέθηκε και την δάγκωσε 
στα χέρια προκαλώντας της τραύματα, ενώ 
την έσπρωξε βίαια έξω από το αυτοκίνητο 

με αποτέλεσμα να πέσει στο έδαφος και να 
τραυματιστεί. Αστυνομικοί της Ασφάλειας 
πέρασαν χειροπέδες στην 28χρονη και την 
οδήγησαν στον εισαγγελέα Πρωτοδικών Ρό-
δου που της άσκησε δίωξη για ενδοοικογε-
νειακή βία και πρόκληση σωματική βλάβης 
και την παρέπεμψε να δικαστεί σήμερα από 
το Αυτόφωρο Μονομελές Πλημμελειοδικείο 
Ρόδου.

Ξυλοκόπησε την πρώην σύντροφό της επειδή χώρισαν
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Να ξεκαθαρίσω ότι η αυτοαναφορά δεν 
εμπεριέχει διάθεση ανάδειξης ενός «προ-
σωπικού θέματος» αλλά το ξεκαθάρισμα 
μιας αλήθειας πριν σε αυτήν χυδαιολογή-
σουν ασύστολα κάποιοι ανόητοι για να δια-
τηρήσουν το μεροκάματο τους αφού πρέπει 
να ζήσουν τα παιδιά τους. Είναι γνωστό πως 
τα τελευταία χρόνια εμφανιζόμουν στον τη-
λεοπτικό σταθμό Alert κατά την βραδυνή εκ-
πομπή «Ανατρεπτικό».  Είναι επίσης γνωστό 
ότι το Alert είναι συμφερόντων Κυριάκου Βε-
λόπουλου παρά το γεγονός ότι ο ίδιος από 
το τεράστιο γραφείο που διαθέτει έντος του 
σταθμού, όταν τον ρωτήσει κάποιος δείχνει 
έναν κύριο που του καθαρίζει πορτοκάλια 
ότι είναι... το «κουμάντο».  Όσοι παρακολου-
θούν τον σταθμό θα γνωρίζουν ότι με επίση-
μη ανακοίνωση το Alert στις 13/6/2024 ανα-
κοινώθηκε ότι ο Στέφανος Χίος αναλαμβάνει 
διευθυντής του σταθμού.  Μια άριστη δη-
μοσιογραφική επιλογή ενός αντισυστημικού 
δημοσιογράφου που έχει καυτό ρεπορτάζ 
απέναντι σε μια κυβέρνηση που έχει μετα-
τραπεί σε πολιτική καμόρα. Δύο μέρες μετά 
την επίσημη ανακοίνωση, ο Βελόπουλος με 
κάλεσε στο γραφείο όπου είμασταν οι δυό 
μας και μου είπε «Άρη μην δίνεις σημασία 
στα διευθυντηλίκια του Χίου. Είναι κίνηση 
αντιπερισπασμού απέναντι στον Σαράκη. 
Δεν πρόκειται να αναλάβει καμία θέση. Την 
δουλειά μου κάνω για να χτυπάει το τηλέ-
φωνο από θιγόμενους για όσα λέει». Του 
αντέτεινα ότι η επιλογή αυτή, ανεξάρτητα 

για ποιους λόγους την κάνει, θα δώσει ώθη-
ση στον σταθμό και μόνο όφελος τηλεοπτικό 
θα υπάρχει στο Alert. Κουνούσε το κεφάλι 
του με μια απαξία για το πρόσωπο του Στέ-
φανου Χίου κάνοντας μορφασμούς και την 
κίνηση του κατσαβιδιού με τα δάχτυλα του 
δίπλα στο μυαλό του! Να υπενθυμίσω ότι 
η ανακοίνωση ότι ο Χίος αναλαμβάνει διευ-
θυντής του Alert έγινε λίγες ώρες πριν την 
εκδίωξη του βουλευτή Παύλου Σαράκη (για 
αυτό θα πούμε πολλά σε άλλο ρεπορτάζ με 
πολλά SMS). Αργότερα έγινε αντιληπτό από 
εμένα ότι τελικά η ανακοίνωση ήταν για το 
«σπάσιμο» της ενδεχόμενης συμμαχίας Σα-
ράκη - Χίου. Λίγες μέρες αργότερα με κάλε-
σε στο γραφεί του και μου είπε  «... ο Χίος 
μας τελείωσε με e-mail.» Δεν κατάλαβα τι 
ακριβώς εννοούσε  Έμαθα ότι ο Χιος διαμαρ-
τυρήθηκε για δημοσιογραφικά θέματα που 
δεν γινόντουσαν αποδεκτά από τον αρχισυ-
ντάκτη του δελτίου Νίκο Τσιαμτσίκα. Δηλα-
δή ο αρχισυντάκτης δεν δεχόταν θέματα και 
καλεσμένους που του έδινε ο διευθυντής! 
Ποιος θα το ανεχόταν αυτό ; Αυτό τελικά 
ήταν μια τεχνητή κρίση που δημιούργησε ο 
ίδιος ο Βελόπουλος που είχε δώσει εντολή 
στον Τσιαμτσίκα προκειμένου να εξοργήσει 
τον Στέφανο Χίο και να αρνηθεί να συνεχίσει 
να συνεργάζεται με τον σταθμό από δική του 
πρόθεση. Η αιτία όμως ήταν τελείως διαφο-
ρετική και αποκαλύφθηκε την προηγούμενη 
Τρίτη 30 Ιουλίου όταν ευρισκόμενος εγώ στο 
δελτίο υπήρχε ρεπορτάζ για το θέμα των υπο-
κλοπών και έκανα εκτενή αναφορά στον ήδη 
προσδιοριζόμενο ως εμπλεκόμενο με την 
υπόθεση αυτή σύμφωνα με την εισαγγελία 
του Αρείου Πάγου Γιάννη Λαβράνο και την 
παρέα του. Δείτε την εκπομπή από το 29:21’ 
Μόλις τελείωσε το δελτίο ειδήσεων ο Βελό-
πουλος με κάλεσε στο γραφείο του και αφού 
ζήτησε να βγουν έξω 3 συνεργάτες - βου-

λευτές που βρισκόντουσαν εκεί, σε αυστηρό 
ύφος μου είπε  δείχνοντας έντονη δυσφορία 
στο πρόσωπο του από πόνους στο στομάχι 
που προέρχονται από μεγάλη πίεση. «Μην 
ξανά αναφέρεις το όνομα Λαβράνος. Με 
έχει πάρει 200 τηλέφωνα. Ησυχάσαμε από 
τον Χίο που τον βρίζει όλη μέρα από το Μα-
κελείο. Θα έχουμε εσένα τώρα ;» Με μεγάλη 
μου έκπληξη τον ρώτησα γιατί δείχνει τέτοια 
υπερασπιστική διάθεση απέναντι στον Λα-
βράνο με όσα κατηγορείται αναφορικά με το 
παρακράτος που είχε στήσει εξυπηρετώντας 
την κυβέρνηση. Τον ρώτησα «Μήπως σε έχει 
πουθενά κρατημένο από το παρελθόν σου ;»  
Μου απάντησε  «Ο Δημητριάδης είναι φίλος 
μου και συνεπώς ο Λαβράνος που είναι φί-
λος του μένει στο απυρόβλητο. Μπορεί να 
μας κάνει αγωγές και να τρέχουμε...» Του 
εξήγησα χωρίς πολλές κουβέντες ότι εγώ με 
τέτοια δεδομένα που μέχρι εκείνη την ώρα 
ήταν άγνωστα για εμένα δεν παραμένω ούτε 
μια ώρα στο Alert.  Τον συμβούλεψα να κά-
νει μια εκπομπή και να εξηγήσει στους τηλε-
θεατές αυτές τις περίεργες φιλίες του για να 
ξέρουν όλοι ότι λέει άλλα και εννοεί άλλα.  
Δεν χρειάστηκε ιδιαίτερο μυαλό για να κατα-
λάβω ότι η συνεργασία μου εκείνη την στιγ-
μή διακόπηκε γιατί κατά την διάρκεια του 
δελτίου τα τηλέφωνα είχαν πάρει φωτιά από 
τους θιγόμενους πρωταγωνιστές του μεγα-
λύτερου μεταπολιτευτικού πολιτικού σκαν-
δάλου.  Όπως ήταν αυτονόητο στις 5/8/2024 
μου κοινοποιήθηκε η καταγγελία σύμβασης 
εργασίας!  Υ.Γ. *Ελπίζω και εύχομαι ο Βελό-
πουλος να διαψεύσει τα όσα αναφέρω για 
να με «βοηθήσει» να απελευθερώσω την 
μνήμη μου για πολλά και διάφορα. Τώρα 
πάμε για μπάνια και όταν επιστρέψουμε τον 
Σεπτέμβριο θα έχουμε να γράφουμε τόμους 
ολόκληρους. Μια και ανέφερα το όνομα 
του Στέφανου Χίου ο οποίος χρησιμοποι-

Ο Γιάννης Λαβράνος απαίτησε από τον «κρατημένο» (;) Βελόπουλο να διώξει τον Άρη Σπίνο από το Alert! Η ανα-
φορά του δημοσιογράφου στο δελτίο την Τρίτη το βράδυ, η απόλυση του 7 μέρες μετά και ο διωγμός του Στέφα-
νου Χίου, που είχε αναλάβει διευθυντής στον σταθμό 20 μέρες πριν, για τους ίδιους λόγους.
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ήθηκε από τον Βελόπουλο - χωρίς φυσικά 
ο ίδιος να ξέρει τίποτα - να σας πω ακόμη 
ότι εξαιτίας ενός ρεπορτάζ για τους Μπα-
κοκαϋμενάκηδες που έκανε ο Χίος από την 
εφημερίδα «Μακελειό» με καυτά πρωτο-
σέλιδα έπεσε στην εξώπορτα του καναλιού 
μια καλή πρόταση για εξαγορά του σταθμού 
με 7 εκατομμύρια ευρώ από επιχειρηματικά 
συμφέροντα! Τα υπόλοιπα το Φθινόπωρο 
με ορθάνοιχτες τις πύλες της κολάσεως για 
όλους χωρίς οίκτο. Εμείς αντέχουμε. Αυτός 
δεν ξέρω! Υ.Γ. 2  Ας σκεφτεί όλο τον Αύγου-
στό τα παρακάτω 8 ερωτήματα - συνολικά 
έχουμε 190 - για να έχει έτοιμα τα δελτία 
τύπου όταν δημοσιεύσουμε τα ρεπορτάζ ή 
να έχει έτοιμες τις φαμφάρες που θα λέει 
στο Focus ή στο Alert προσπαθώντας να δι-
καιολογήσει τα αδικαιολόγητα. 1. Έλεγε για 
κάποιον συνεργάτη του, με επιτελικό ρόλο 
στην κυβέρνηση ΣΥΡΙΖΑ / ΑΝΕΛ ότι έχει με-

γάλα ψυχολογικά προβλήματα και φοβάται 
μην αυτοκτονήσει ;  2. Έλεγε για γυναίκα 
- συνεργάτη του ότι «αμά θέλω σε 2 ώρες 
θα βρίσκεται στην φυλακή για οικονομικές 
ατασταλίες» επιδεικνύοντας την αλλαζονία 
του και την αφιλία που τον διακατέχει ενώ 
αυτή δίνει τα πάντα για το κόμμα δουλεύο-
ντας από το πρωί μέχρι το βράδυ χωρίς μι-
σθό αφού δεν έχει οικονομική ανάγκη ;  3. 
Γνωρίζει ποιοι και πως έστησαν τα πρωτοσέ-
λιδα σε βάρος του Μυλωνάκη και πόσο στοί-
χησαν, ποιοι πληρώθηκαν, προκειμένου να 
φτιαχτεί έδαφος για την διαγραφή του ; 4. 
Θυμάται πόσες φορές έχει μιλήσει αυτός ή 
συνεργάτες του - άντρες ή γυναίκες - με τον 
Λαβράνο, σε ποιες περιόδους και τι έχουν 
πει τηλεφωνικά ; 5. Γνωρίζει γιατί ο «τακου-
νάκιας» βουλευτής του δεν υπέγραφε την 
μήνυση σε βάρος αυτού που καλλιεργούσε 
προεκλογικά τις φήμες που είχαν πλυμμη-

ρίσει το διαδίκτυο και τον «φωτογράφιζαν» 
ως παιδεραστή λέγοντας «εγώ δεν πάω στα 
δικαστήρια τα φοβάμαι..» ;  6. Γιατί δεν έχει 
αναφέρει ποτέ το όνομα Μελλισανίδης ενώ 
πρωί - μεσημέρι - βράδυ μιλάει για Μαρινά-
κη - Βαρδινογιάννη - Λάτση - Μυτιλιναίο και 
τα «άλλα παιδιά» ;  7. Ξέρει μήπως γιατί μέ-
νει στο απυρόβλητο ο Προκόπης Παυλόπου-
λος που υπέγραψε την συμφωνία των Σκο-
πίων ;  8. Ξέρει κάνεναν πρόεδρο κόμματος 
που στέλνει SMS στο Ανατρεπτικό δελτίο του 
Alert για το τι θα παίξει στο βραδυνό δελτίο 
και καθοδηγεί λεπτό προς λεπτό για το τι θα 
πουν οι παρουσιαστές την ώρα του δελτίου 
; Μήπως έχει απάντηση ο αρχισυντάκτης 
του δελτίου Νίκος Τσιαμτσίκας ή ο παρου-
σιαστής Ανδρέας Καψαμπέλης ; Τι θα έλε-
γε η ΕΣΗΕΑ για αυτό ή το ΕΣΡ ; Επιτρέπεται 
; Αυτούσια αναδημοσίευση από το edolio5.
blogspot.com

Κατόπιν μηνύσεως του εκδότη μας κ .Μαίναν-
δρου – (Μένιο) Φουρθιώτη, η οποία έλαβε 
χώρα στο ΤΑ ΑΣΦΑΛΕΙΑΣ ΠΕΡΙΣΤΕΡΙΟΥ στις 
01/08/2024, το Γ’ Μονομελές Αυτόφωρο 
Πλημμελειοδικείο Αθηνών, κήρυξε ένοχη την 
κυρία Ν.Α πρώην διευθύντρια του Υπουργεί-
ου Ναυτιλίας κατά δήλωση της ενώπιον του 
ως άνω δικαστηρίου  όπως η ίδια υποστήριξε 
ότι εργαζόταν στο εν λόγω Υπουργείο σύμ-
φωνα με τα πρακτικά της απολογίας της στην 
δημόσια συνεδρίαση της δίκης για τα όσα 
άνω αδικήματα και παράλληλα η ίδια δήλω-
σε την παραίτηση της άσκησης εφέσεως για 
την ποινή που της επιβληθεί από το δικαστή-
ριο. Οι αστυνομικοί του Α ΑΤ ΠΕΡΙΣΤΕΡΙΟΥ και 
του ΤΑ ΠΕΡΙΣΤΕΡΙΟΥ ενέργησαν σύμφωνα με 
το νόμο και συνέλαβαν την ως άνω καταδι-
κασμένη πλέον από την Ελληνική Δικαιοσύ-
νη και την οδήγησαν κατόπιν εντολής της κ. 
Εισαγγελέως Ποινικής Διώξεως προκειμένου 
να δικαστεί όπως και έγινε. Εκτός της ως άνω 
καταδικασμένης Ν.Α έχει επιπλέον σχηματι-

στεί δικογραφία κατά ακόμα δύο προσώπων 
με τα αρχικά Β.Γ και Β.Ε για τα ίδια και άλλα 
αδικήματα κατά των ως άνω δραστών που 
διέφυγαν της συλλήψεως προκειμένου να 
αποφύγουν αφενός την αυτόφωρη διαδικα-
σία αφετέρου προκειμένου να μην εντοπιστεί 
το όπλο που κατείχαν παράνομα στην κατοχή 
τους. Η εν λόγω δικογραφία θα δικαστεί προ-
σεχώς από το Γ Τριμελές Πλημμελειοδικείο 
Αθηνών. Άξιο αναφοράς κατά την διάρκεια 
της δίκης η καταδικασμένη παρουσίαση μία 
αλλοδαπή μάρτυρα ως μάρτυρα υποστήριξης 
της , στην εν λόγω διαδικασία υποβλήθηκε 
νομίμως η εφαρμογή των άρθρων του Νόμου 
για την κράτηση της μάρτυρος για ψευδή κα-
τάθεση , συκοφαντική δυσφήμηση αλλά και 
για απάτη επί δικαστήριού. Εν συνεχεία κατά 
την Εισαγγελική αγόρευση της κ. Εισαγγελέως 
της έδρας η κ. Εισαγγελέας είπε κατά την αγό-
ρευση της ότι δεν λαμβάνει υπόψιν καθόλου 
την κατάθεση την μάρτυρας και απευθυνόμε-
νη προς τον Δικηγόρο 
κ. Κωνσταντίνο Γώγο 
προς υποστήριξη της 
κατηγορίας για το αί-
τημα του της κρατήσε-
ως της μάρτυρας για 
τα ως άνω αδικήματα 
, ο εν λόγω δικηγόρος 
το επανέλαβε αλλά 
η μάρτυρας είχε δι-

αφύγει κατά την διακοπή για την απόφαση 
του δικαστηρίου από το δικαστήριο και παρά 
τις ενέργειες των αστυνομικών οργάνων δεν 
εντοπίστηκε τότε η κ. Εισαγγελέας της έδρας 
διέταξε άμεσα την εξαγωγή των πρακτικών για 
την εν λόγω μάρτυρα και την διαβίβαση τους 
άμεσα στον κ. Εισαγγελέα Πλημμελειοδικών 
Αθηνών για τις δικές του ενέργειες. Οι Δημο-
σιογράφοι της εφημερίδας ΑΠΟΚΑΛΥΠΤΙΚΑ 
θα παρακολουθούν από κοντά την εξέλιξη της 
δεύτερης δικογραφίας συνδράμοντας τις αρ-
χές για τις προσωπικότητες  των ασύλληπτων 
δραστών προσκομίζοντας μέχρι την εκδίκαση  
της δίκης και πολλά ακόμα στοιχεία για τους 
δράστες στα πλαίσια της δημοσιογραφικής 
έρευνας κατ’ ‘άρθρο 14. Παρ. 2 του Συντάγμα-
τος. Ο κ. Φουρθιώτης, παρεστάθη αυτοπρο-
σώπως, προς υποστήριξη της κατηγορίας, με 
τον δικηγόρο του κ. Κωνσταντίνο Γώγο ενώπι-

Καταδικάστηκε αμετάκλητα 5 Αυγούστου 2024 για τα αδικήματα της εξύβρισης, απειλής και της νομοθεσίας περί όπλων 
από το Γ’ μονομελές αυτόφωρο του πλημμελειοδικείου Αθηνών η κύρια Ν. Α πρώην Δ/Ντρια του Υπουργείου Ναυτιλίας 
εις βάρος του εκδότη της εφημερίδας Αποκαλυπτικά Κ. Μένιου Φουρθιώτη
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ον του ως άνω Δικαστηρίου, το οποίο κατα-
δίκασε την κατηγορούμενη και της επέβαλε 
ποινή φυλάκισης. Ο κ. Μαίνανδρος (Μένιος) 
Φουρθιώτης δικαιώθηκε πανηγυρικά για τα 
όσα υποστήριζε στην μηνυτήρια αναφορά 

του όπου και δικαιώθηκε και μάλιστα συγ-
χαίρει το έργο της των αστυνομικών του Α 
ΑΤ Περιστερίου και του Τμήματος Ασφαλείας 
Περιστερίου που ενήργησαν σύμφωνα με το 
Νόμο με  τις άμεσες ενέργειες τους και τονίζει 

προς όλους τους Πολίτες ότι πρέπει πάντα να 
έχουμε εμπιστοσύνη στην ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΑΣΤΥ-
ΝΟΜΙΑ και φυσικά στην ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΕΛΛΗ-
ΝΙΚΗ ΔΙΚΑΙΟΣΥΝΗ και θα πρέπει όλοι μας να  
σεβόμαστε τις δικαστικές αποφάσεις.

Δικογραφία για τα αδικήματα του βιασμού, 
της ενδοοικογενειακής βίας, της επικίνδυ-
νης σωματικής βλάβης και της παράνομης 
κατακράτησης, σχηματίσθηκε κατά του 
32χρονου Μουσουλμάνου στο θρήσκευμα 
K. D. G. , ο οποίος συνελήφθη το πρωί στο Δι-
δυμότειχο, ύστερα από καταγγελία της συ-
ντρόφου του. Σύμφωνα με την αστυνομία, 
η δικογραφία σχηματίσθηκε την περασμέ-
νη Παρασκευή 2 Αυγούστου, ύστερα από 
καταγγελία της συνομήλικης συντρόφου 
του 32χρονου, την ίδια ημέρα, στο Τμήμα 
Ασφαλείας Διδυμοτείχου. Σύμφωνα με την 
καταγγελία, ο 32χρονος δράστης, κατά το 
χρονικό διάστημα από τον Ιούλιο φέτος έως 
και τις 2 Αυγούστου, με τη χρήση σωματικής 
βίας, την εξανάγκαζε σε ανοχή γενετήσιων 
πράξεων και την κατακρατούσε εντός της 
οικίας του, στο Διδυμότειχο Έβρου, χωρίς 
τη θέλησή της, ενώ είχε αφαιρέσει από την 
κατοχή της το κινητό της τηλέφωνο και το 
Δελτίο της  Ο 32χρονος δράστης, μουσουλ-
μάνος στο θρήσκευμα, -όπως και η 32χρονη 
κακοποιηθείσα μητέρα πέντε παιδιών-, το 
απόγευμα της Κυριακής δημοσίευσε στην 
προσωπική του σελίδα στο TikTok βίντεο, 
στα οποία δεν φαίνεται ούτε ο ίδιος, ούτε 
σε ποιο σημείο είναι, όμως ακούγεται να 
εξιστορεί πως γνώρισε ο ίδιος την κοπέλα, 
πως ήταν η μεταξύ τους σχέση, παραδέχεται 
ότι την έχει χτυπήσει και αναφέρει πως σή-
μερα, Δευτέρα πρόκειται να παρουσιαστεί 
στην αστυνομία. Ακολουθούν οι περιγρα-
φές του 35χρονου στο βίντεο που ανέβασε 
στο TikTok, όπως δημοσιεύθηκε από την 
τοπική ιστοσελίδα του Διδυμοτείχου, Pame 

Evro.gr. «Πως ξεκίνησε η γνωρι-
μία» «Έχουν πει για μένα ότι έχω 
βιάσει μία κοπέλα. Η κοπέλα εί-
ναι από το Χρυσοχώρι. Εμείς με 
αυτή την κοπέλα γνωριστήκαμε 
από το TikTok. Αρχίσαμε να μιλά-
με, όμως επειδή είναι αγράμματη 
στη θέση της μου απαντούσε ο 
γιος της. Μετά πήραμε ο ένας το 
Facebook του άλλου. Στην αρχή 
στέλναμε ηχογραφήσεις ο ένας 
στον άλλον και μετά ανοίξαμε και 
κάμερα. Είχαμε συνεννοηθεί να 
παντρευτούμε. Φαινόταν πάρα πολύ καλή 
κοπέλα. Όταν αποφασίσαμε να παντρευ-
τούμε, της είπα να έρθει στο Διδυμότειχο να 
με βρει, να πάρει λεωφορείο. Μου είπε ότι 
δεν έχει λεφτά και της είπα να της στείλω 
εγώ. Της έστειλα 35 ευρώ και ήρθε την ίδια 
μέρα. Έμεινε μαζί μου ένα μήνα ακριβώς. 
Πηγαίναμε για ψώνια στο Διδυμότειχο, πη-
γαίναμε και για βόλτες». «Αυτή η κοπέλα 
πίνει πολύ όμως. Μετά από πέντε μέρες της 
έφερα το Ευαγγέλιο για να ορκιστεί ότι δεν 
θα ξαναπιεί, γιατί δεν πήγαινε άλλο. Αυτή 
μου είπε ότι δεν μπορεί να το κάνει αυτό 
και μάλιστα μου ζήτησε και χασίς. Της είπα 
ότι αν δεν ορκιστεί ότι δεν θα σταματήσει, 
θα χωρίσουμε και θα φύγει από το σπίτι». 
Σε άλλο σημείο του βίντεο, ισχυρίζεται πως 
της ζήτησε να τον αφήσει και να φύγει με το 
ΚΤΕΛ πίσω στο χωριό της όταν εκείνη ξανα-
ήπιε: «Της έλεγα να φύγει και να με αφήσει 
και να πάρει το ΚΤΕΛ. Περνούσαμε από μία 
ταβέρνα. Εγώ ήμουν μπροστά και μιλούσα 
και αυτή ήταν πίσω μου. Ξαφνικά άκουσα 

φασαρία και την είδα να έχει μπει σε μια 
ταβέρνα. Έχει ανέβει πάνω σε ένα τραπέζι 
και φώναζε ‘’σας παρακαλώ βοηθήστε με, 
αυτός με δέρνει και με χτυπάει’’. Και τους 
κοιτάω και με κοιτάνε όλοι. Και της είπα τί 
είναι αυτά που κάνεις και μου έλεγαν όλοι 
να μην πειράζω την κοπέλα. Τρόμαξα και 
άρχισα να τρέχω», είπε για την ημέρα που 
η γυναίκα ζήτησε βοήθεια και έληξε ο εφι-
άλτης της. Ακολούθως ο 32χρονος παραδέ-
χθηκε ότι έδειρε πάρα πολύ την 32χρονη 
γυναίκα: «Την έδειρα πάρα πολύ, δεν είναι 
ψέματα», είπε και ακολούθως ισχυρίστηκε 
ότι: «Την έδειρα πάρα πολύ όταν μου είπε 
ότι θα πάει στην αστυνομία να πει ψέματα 
ότι εγώ βίασα την κόρη μου. Με λίγα λόγια 
εγώ αυτή τη στιγμή δεν είμαι στο Διδυμό-
τειχο, είμαι αλλού. Σας το ορκίζομαι πως 
εγώ θα πάω στην αστυνομία, θα πάω στον 
Εισαγγελέα στο Διδυμότειχο και θα τα πω 
όλα. Εγώ με βιασμό δεν έχω σχέση. Θα πάω 
να παραδοθώ και να τα πω όλα». Αυτούσια 
αναδημοσίευση από το edolio5.blogspot.
com

Αυτός είναι! Βίαζε και χτυπούσε «δεμένη» την σύντροφο του - μητέρα 5 παιδιών - ο 32χρονος μουσουλμάνος που συνε-
λήφθη την προηγούμενη Παρασκευή. Πως ο ίδιος εξιστόρησε σε βίντεο τις πράξεις του.

Ο κ. Στεφανής καταλαμβάνει τη 
θέση μετά την παραίτηση του 
Αναστάσιου Μητσιάλη Νέος δι-
οικητής του Αγίου Όρους ανα-
λαμβάνει ο επίτιμος Αρχηγός ΓΕΣ 
και τ. Υπουργός Εθνικής Άμυνας 
Στρατηγός Αλκιβιάδης Στεφανής, 
ανακοίνωσε το υπουργείο Εξωτε-
ρικών. Ο κ. Στεφανής αναλαμβά-

νει τη θέση μετά την παραίτηση του πρέσβη 
επί τιμή Αναστάσιου Μητσιάλη. Αναλυτικά 
το υπουργείο Εξωτερικών αναφέρει: Ανα-
κοινώνεται ότι ο Πρέσβης επί τιμή κ. Ανα-
στάσιος Μητσιάλης παραιτήθηκε από τη 
θέση του Διοικητή του Αγίου Όρους. Νέος 
Διοικητής αναλαμβάνει ο Επίτιμος Αρχηγός 
ΓΕΣ και τ. Υπουργός Εθνικής Άμυνας Στρατη-
γός Αλκιβιάδης Στεφανής.

Άγιο Όρος: Νέος διοικητής ο Αλκιβιάδης Στεφανής
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Ο Ελληνας κολυμβητής ξεπέρασε την απο-
γοήτευση για τον τρόπο με τον οποίο έχασε 
το μετάλλιο στα 100μ ύπτιο και με την 3η 
καλύτερη επίδοση (ίδια μαζί με τον Γερμα-
νό Μάρτενς) προκρίθηκε στον τελικό των 
200μ ύπτιο (1/8, 21:38). «Η 4η θέση δεν 
μου λέει κάτι... Οι Ολυμπιακοί Αγώνες του 
Λος Άντζελες είναι το 2028 και μέχρι τότε 
ποιος ζει και ποιος πεθαίνει...».  Αυτά ήταν 
τα λόγια του (απογοητευμένου) Απόστο-
λου Χρήστου λίγα λεπτά μετά το τέλος του 
τελικού των 100μ ύπτιο όπου στην τελευ-
ταία χεριά ο Αμερικανός Ράιν Μέρφι του 
πήρε το χάλκινο μετάλλιο... Ακριβώς δύο 
ημέρες αργότερα ο Έλληνας πρωταθλητής 
αντιλήφθηκε ότι μπορεί η ημερομηνία για 
τους επόμενους Ολυμπιακούς Αγώνες να 
μην έχει αλλάξει, αλλά πολύ πιο γρήγορα 

απ’ ότι θα περίμενε κι ο ίδιος, θα έχει μια 
δεύτερη ευκαιρία. Έχοντας προκριθεί με 
σχετική άνεση στον ημιτελικό των 200μ στο 
ύπτιο, μπήκε στη 2η σειρά και από τα πρώ-
τα σχεδόν μέτρα έως το φινάλε ήταν στην 
τρίτη θέση δίνοντας μεγάλη μάχη με όλους 
τους υπόλοιπους χωρίς να αλλάξει στο φι-
νάλε η κατάσταση του... Ο Χρήστου με χρό-
νο 1:56.33 (όπως και ο Γερμανός Μάρτενς) 
πέρασε με την τρίτη καλύτερη επίδοση και 
στον τελικό της Πέμπτης (1/8, 21:38) θα δι-
εκδικήσει το Ολυμπιακό μετάλλιο που τόσο 
λείπει από την συλλογή του... Αντιθέτως δεν 
τα κατάφερε ο 19χρονος Απόστολος Σίσκος 
ο οποίος αγωνιζόμενος στην ιδια σειρά με 
τον Χρήστου πήρε την 7η θέση ο οποίος 
δεν μπόρεσε να πλησιάσει το ρεκόρ του 
(1:55.42) και με 1:57.77 κατετάγη 14ος και 
αποκλείστηκε. «Ήταν πολύ ωραία κούρσα, 
είναι ατομικό ρεκόρ για μένα, για πολύ λίγο. 
Διαχειρίστηκα καλά την κούρσα, εκεί κέρδι-
σα χρόνο και είμαι ικανοποιημένος που εί-
μαι στον τελικό. Σίγουρα η εμπειρία έπαιξε 
ρόλο, ο χρόνος ήταν μέσα στις δυνατότητές 
μου...», είπε μετά την κούρσα ο Χρήστου 
και συμπλήρωσε: «Έδειξα ότι δεν το έβαλα 
κάτω μετά την τέταρτη θέση, παρόλο που 

στην αρχή έλεγα πως δεν θέλω να κολυμπή-
σω. Δεν τα παράτησα, το ξανασκέφτηκα και 
είπα πως δεν πρέπει να τα παρατήσω για 
κανέναν λόγο. Γι’ αυτό είμαι εδώ, αποδει-
κνύω πως μπορείς να επιστρέψεις ακόμη 
πιο δυνατός. Με το που τελείωσαν τα 100μ. 
είχα απογοητευτεί πάρα πολύ, αλλά μετά το 
σκέφτηκα και είπα ότι δεν γίνεται να τα πα-
ρατήσω. Ο Απόστολος (Σίσκος) μπορούσε 
να περάσει στον τελικό, ήταν στις δυνατό-
τητές του και πιστεύω πως είναι μια μεγά-
λη εμπειρία για αυτόν εν όψει των Αγώνων 
του Λος Άντζελες που θα είναι στον τελικό 
σίγουρα», τόνισε. Ο 19χρονος Σίσκος, που 
με τον 14ο χρόνο συνολικά δεν μπόρεσε να 
περάσει στον τελικό, είπε με τη σειρά του: 
«Έχω κάνει και πιο γρήγορες κούρσες, κρα-
τάω ότι βρέθηκα στους 16 καλύτερους του 
κόσμου και θα το χρησιμοποιήσω για τους 
επόμενους Ολυμπιακούς Αγώνες, όπου μα-
κάρι να είμαι εκεί. Είναι μια διαφορετική δι-
οργάνωση από ευρωπαϊκά και παγκόσμια, 
παίζει ρόλο η εμπειρία για να μετατρέψεις 
το άγχος σε θετική ενέργεια. Δεν το διαχει-
ρίστηκα όπως έπρεπε. Ο Απόστολος (Χρή-
στου) άξιζε το μετάλλιο στα 100μ. και μακά-
ρι να το πάρει αύριο στα 200μ».

«Δεν είναι καλή μάνα, τα κάνει όλα για να 
με εκμεταλλευτεί» ισχυρίστηκε και αρνή-
θηκε όλες τις κατηγορίες - Πλέον νιώθουμε 
ασφάλεια, δήλωσε η νεαρή μητέρα. Προφυ-
λακιστέος μετά την απολογία του κρίθηκε ο 
32χρονος φαρμακοποιός, ο οποίος κατηγο-
ρείται ότι μαχαίρωσε, χτύπησε και εκβίασε 
την εν διαστάσει σύζυγό του στην Αρτέμιδα, 
μπροστά μάλιστα στα μάτια του ανήλικου 
παιδιού τους. Στα δικαστήρια βρέθηκε ξανά 
σήμερα και η 27χρονη που τον κατήγγειλε. 
Ανάμεσα στις κατηγορίες που βαραίνουν τον 
32χρονο είναι οι απειλές και η εκδικητική 
πορνογραφία. Ο κατηγορούμενος πέρασε 
το κατώφλι της ανακρίτριας, την Τρίτη 6/8, 
και σύμφωνα με το Star, τα αρνήθηκε όλα. 
Μάλιστα, ισχυρίστηκε ότι είχε άλλοθι για 
την ημέρα που τον κατηγορούν. «Με την εν 
διαστάσει σύζυγό μου δεν ζούμε μαζί. Στις 
26 Ιουλίου ήμουν στο σπίτι μου στην Αρτέ-
μιδα. Υπάρχει βίντεο που δείχνει ότι εκεί-
νη την ημέρα δεν είχα βγει καθόλου από 
το σπίτι. Τα χτυπήματα που ισχυρίζεται ότι 

έχει δεν υπάρχουν στην ιατροδικαστική. Με 
κατηγορούν ότι ανέβασα βίντεο πορνογρα-
φικού περιεχομένου στο TikTok για να την 
εκδικηθώ. Δεν θα μπορούσα να το κάνω, η 
εφαρμογή δεν το επιτρέπει. Δεν έχω σχέση 
με ουσίες και ούτε θα έκανα ποτέ κακό στο 
παιδί μου. Το δικαστήριο είχε αφαιρέσει την 
επιμέλεια από την εν διαστάσει σύζυγο μου 
στο παρελθόν», υποστήριξε στην απολογία 
του ο φαρμακοποιός. Οι ισχυρισμοί του και 
όσα είπε για τα γεγονότα που συνέβαιναν 
τα τελευταία τέσσερα χρονιά αναμεσά σε 
εκείνον και την 27χρονη εν διαστάσει σύζυγό 
του δεν έπεισαν και έτσι με σύμφωνη γνώμη 
ανακρίτριας εισαγγελέα ο 32χρονος κρίθηκε 
προσωρινά κρατούμενος. «Πλέον νιώθου-
με ασφάλεια» Η εξέλιξη έφερε ανακούφιση 
στην καταγγέλλουσα, η οποία δήλωσε στο 
Star: «Νιώθω μια ασφάλεια... Και πιο πολύ 
για τον γιο μου, διότι φοβόμασταν να βγούμε 
έξω από το σπίτι μου. Πλέον θα είναι ασφα-
λές το παιδάκι μου, φοβόταν μήπως έρθει 
ο μπαμπάς και μας χτυπήσει και πάθουμε 

κάτι κακό. Τώρα τέλειωσαν όλα, δόξα τω 
Θεώ. Ευχαριστώ την Ελληνική Δικαιοσύνη». 
Η 27χρονη είχε πάει, όπως είπε, πολλές φο-
ρές στις Αρχές. Η ίδια ισχυρίστηκε ότι ζούσε 
έναν εφιάλτη με βία, επιθέσεις, απειλές και 
εκβιασμούς. Ο 32χρονος κατηγορούμενος 
στην απολογία του φέρεται να επιχείρησε να 
της ρίξει ευθύνες, κατηγορώντας τη μητέρα 
του παιδιού του για πλαστές ιατρικές γνω-
ματεύσεις, αφήνοντας να εννοηθεί ότι δεν 
είναι ούτε καλή μάνα, και πως όλα τα κάνει 
για να τον εκμεταλλευτεί. Από την πλευρά 
της, η παθούσα απάντησε: «Όχι, αυτό δεν 
είναι αλήθεια. Αντιθέτως, αυτός με το παιδί 
δεν είχε ποτέ καλές σχέσεις, ούτε έπαιξε με 
το παιδί. Ήταν μονίμως μεθυσμένος, είχε αρ-
χίσει τις ουσίες. Όσα λέει δεν είναι αλήθεια, 
μας έχει κάνει πολύ κακό και σε μένα και στο 
παιδί μου».

Ρεπορτάζ

Αρτέμιδα: Προφυλακιστέος ο φαρμακοποιός που μαχαίρωσε και 
εκβίασε την 27χρονη εν διαστάσει σύζυγό του

Ολυμπιακοί Αγώνες: Ο απίθανος Χρήστου προκρίθηκε και στον τελικό των 200μ ύπτιο - Αποκλείστηκε ο Σίσκος
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Ρεπορτάζ

Με μαγευτική θέα στη μοναδική Ακρόπο-
λη, την αρχοντική Πλατεία Συντάγματος 
και τη Βουλή, τον καταπράσινο Λόφο του 
Λυκαβηττού ή το Καλλιμάρμαρο Στάδιο, το 
πολυβραβευμένο - 5 αστέρων - Ξενοδοχείο 
Μεγάλη Βρεταννία προσφέρει μια ασύγκρι-
τη προοπτική της μυθικής ιστορίας της Αθή-
νας. Αυτό το ξενοδοχείο-ορόσημο βρίσκε-
ται ακριβώς στην καρδιά της πόλης από το 
1874 και είναι σε κοντινή απόσταση με τα 
πόδια από πολυτελείς εμπορικές περιοχές, 
μουσεία και το επιχειρηματικό κέντρο της 
πόλης. Αποδράστε στο GB Spa και απολαύ-
στε ένα χαρακτηριστικό μασάζ και περιποι-
ήσεις ομορφιάς ή την απόλυτη χαλάρωση 
στο Ατμόλουτρο. Διατηρήστε τη φόρμα σας 
στο Fitness Studio, το οποίο λειτουργεί όλο 
το 24ωρο για τους επισκέπτες του ξενοδο-
χείου μας.

Η ιστορία του ξενοδοχείου 
«Μεγάλη Βρεταννία»

Σύμφωνα με την καταγγελία – ομολογία 
γνωστού πρώην παίκτη του Survivor σε δη-
μοσιογράφους κατήγγειλε όπως προκύπτει 
από την νόμιμη συνέντευξη που έχουμε 
στην διάθεση μας σε οπτικό και ηχητικό υλι-
κό ότι δραστηριοποιήθηκε βεβαίως παρα-
νόμως ότι ξεκίνησε να δίνει χρήματα ως το-
κογλύφος και έναντι του κάθε ποσού που 
θα έδινε κάθε Κυριακή 
θα είσπραττε όπως λέει 
επιστροφή  και το πο-
σού που δάνεισε και 
10% για τον δανεισμό. 
Ενώ στην αρχή όπως ο 
ίδιος εξιστορεί όλα κυ-
λούσαν καλώς ….. δηλα-
δή έδινε και έπαιρνε και 
τα χρήματα που τα έδι-
νε ως ΠΑΡΑΝΟΜΟΣ το-
κογλύφος αλλά και την αμοιβή επί της τοκο-
γλυφίας , στη συνέχεια αφού γλυκάθηκε 
έβαλε στο κόπλο την κοπέλα του ζητώντας 
της 50.000€ την αδερφή του ζητώντας της 
80.000€ και μια άτυχη υπάλληλο του σε μα-
γαζί που εργάζεται για τον ίδιο να του δώ-
σει 50.000€ που η κοπέλα όπως λέει ήταν 
όλες οι οικονομίες της ζωής της για να φτιά-
ξει το σπίτι της επίσης στο κόπλο έβαλε και 
ένα φίλο του που ο έρημος τον εμπιστεύτη-
κε και του έδωσε και εκείνος για την συμμε-
τοχή του ποσό των 200.000€. Συνολικά δια-
κινήθηκαν μαύρα λεφτά ποσού 650.000€ 
ως κεφάλαιο τοκογλυφίας και υπολογιζόμε-
νης όπως είπε και της αμοιβής για την πα-
ράνομη δραστηριότητα το ποσό άγγιξε τα 
750.000€ μετρητά…. Και το αξιοπερίεργο σε 
αυτή την υπόθεση είναι ότι όλα αυτά έλα-
βαν χώρα σε σουίτα ξενοδοχείου!!!!! Στη 
συνέχεια όπως ο ίδιος δηλώνει έπεσε θύμα 
υποτιθέμενης ληστείας κατά την διαδικα-
σία πώλησης του ως άνω τιμήματος το 
οποίο το έλαβε από τους δανειστές του σε 
ράβδους χρυσού…. Κατηγορώντας παντού 
ότι η ληστεία αυτή έγινε από τους συναλ-
λασσόμενους μαζί του!!!! Σύμφωνα με πλη-
ροφορίες από αστυνομικούς συντάκτες η 
μήνυση που υποβλήθηκε σχεδόν πριν 20 
μέρες στις αστυνομικές αρχές για την ως 
άνω ληστεία εκεί δεν κατονόμασε κανέναν 
αλλά κατά αγνώστων, επίσης στην ίδια υπη-
ρεσία της Ελλάς δεν δήλωσε όπως λέει ποτέ 
το ποσό της ληστείας καθώς όπως όλοι 

αντιλαμβανόμαστε θα είχε γίνει αυτεπάγ-
γελτη δίωξη με την ομολογία του ποσού για 
διακίνηση ξεπλύματος μαύρου χρήματος. 
Οι δημοσιογράφοι που επικοινώνησαν εκ 
νέου για δηλώσεις με τον ΑΠΑΤΕΩΝΑ ΤΟΚΟ-
ΓΛΥΦΟ πρώην παίκτη του Survivor προκει-
μένου να τον ρωτήσουν εκ νέου για την εξέ-
λιξη της υποθέσεως δεν απάντησε 

αντιθέτως απείλησε 
τους δημοσιογράφους 
με την εμπλοκή μπρά-
βων της νύχτας… Κύ-
ριε πρώην παίκτη του 
Survivor από το να 
απειλείς τους δημοσι-
ογράφους που σε κα-
λούν να πεις την δική 
σου άποψη, γιατί οι 
δημοσιογράφοι σέβο-

νται τον κώδικα δεοντολογίας των δημοσι-
ογράφων και σύμφωνα με το Σύνταγμα 
μετά από την δική σου καταγγελία και ομο-
λογία, σταμάτα να μας απειλείς με ονόμα-
τα «μπράβων» -για τους οποίους έχει χρη-
σιμοποίησες τα ονόματά τους για να μας 
εκφοβίσεις και να μας απειλήσεις λέγοντας 
μάλιστα ότι εάν προβούμε στην δημοσίευ-
ση του ρεπορτάζ αυτοί θα μας σκοτώσουν. 
Και επειδή θα προβούμε στην ΑΠΟΚΑΛΥΨΗ 
ΜΕ ΟΝΟΜΑ ΒΙΝΤΕΟ ΜΕ ΗΧΗΤΙΚΟ ΤΗΣ ΚΑ-
ΤΑΓΓΕΛΙΑΣ ΣΥΝΤΕΝΤΕΞΗΣ του πρώην παίκτη 
του Survivor με όλα τα γεγονότα που ανα-
φέρουμε με ονόματα και αναλυτική την 
αποδελτίωση της ηχητικής και βιντεοληπτι-
κής συνέντευξης του προς απόδειξη κάθε 
αρνήσεως των γεγονότων Θεωρούμε τόσο 
εγώ όσο και η δημοσιογραφική ομάδα με 
την οποία συνεργάζομαι, ότι οφείλαμε να 
θέσουμε υπόψιν σας όλα τα πορίσματα 
του ρεπορτάζ και περαιτέρω όλη την σχετι-
κή αρθρογραφία, δεδομένου ότι θεωρού-
με ότι είστε η μόνη αρμόδια αρχή να διευ-
ρευνήσει την πιθανότητα τέλεσης 
παραβάσεων και περαιτέρω θεωρούμε ότι 
βλάπτουν το Ελληνικό Δημόσιο και περαιτέ-
ρω θα πρέπει να αποτελέσει αντικείμενο 
ελέγχου προς αποφυγή ύπαρξης νέων πα-
ραβάσεων. Η ιδιότητά μου ως δημοσιογρά-
φου- ρεπόρτερ, επιτάσσει την ενημέρωση 
κάθε αρμόδιας αρχής σε περίπτωση υπό-
νοιας περί παράνομων ενεργειών που περι-
ήλθαν σε γνώση μου κατά την διάρκεια της 

έρευνάς μου, συνδράμοντας τις αρχές. 
Επειδή από τα άρθρα 5 παρ. 1, 9 παρ. 1, σε 
συνδυασμό με το άρθρο 2 παρ. 1 του Συ-
ντάγματος, που ανάγει σε πρωταρχική υπο-
χρέωση της Πολιτείας το σεβασμό και την 
προστασία της αξίας του ανθρώπου, απορ-
ρέει, ως ιδιαίτερη εκδήλωση του δικαιώμα-
τος της προσωπικότητας, το δικαίωμα πλη-
ροφοριακής αυτοδιάθεσης, δικαίωμα που 
είναι ρητά πλέον συνταγματικά κατοχυρω-
μένο στο άρθρο 9Α. Από τα άρθρα εξάλλου 

Αποκάλυψη σοκ! Τοκογλύφος με ράβδους χρυσού αξίας 650.000€ Πρώην παίκτης του survivor με την συμμετοχή 
της συντρόφου του της αδερφής και της υπαλλήλου του σε τοκογλυφία με παίκτες καζίνο με μαύρη αμοιβή για 
10% επί του ποσού της τοκογλυφίας
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14 παρ. 1 Σ. (ελευθερία της έκφρασης, δι-
καίωμα του πληροφορείν) και 5Α (συνταγ-
ματικά πλέον κατοχυρωμένο δικαίωμα του 
πληροφορείσθαι, αναγκαίο για την ενεργο-
ποίηση του δικαιώματος συμμετοχής στην 
κοινωνική, οικονομική και πολιτική ζωή της 
χώρας που κατοχυρώνεται στο άρθρο 5 
παρ. 1 του Συντάγματος) απορρέει το δικαί-
ωμα του τύπου να ενημερώνει το κοινό και 
η αντίστοιχη αξίωση των πολιτών στην πλη-
ροφόρηση, δικαιώματα που προστατεύο-
νται εξίσου και από το Σύνταγμα (βλ. διατά-
ξεις των άρθρων 2, 5, 5Α, 9, 9Α, 14, 15, 19). 
Επειδή σύμφωνα με το άρθρο 14 του Συ-
ντάγματος καθένας μπορεί να εκφράζει και 
να διαδίδει προφορικά, γραπτά και δια του 
τύπου τους στοχασμούς του, τηρώντας τους 
νόμους του Κράτους, ενώ σύμφωνα με την 
παράγραφο 2 του ίδιου άρθρου ο τύπος εί-
ναι ελεύθερος και η λογοκρισία και κάθε 
άλλο προληπτικό μέτρο απαγορεύονται. Ο 
τύπος επιτελεί κοινωνικό λειτούργημα, 
ασκώντας καθήκοντα τα οποία ο ίδιος επι-
λέγει, βάσει της αποστολής του, που συνί-
σταται στην πληροφόρηση και τη σύμπραξη 
για τη διαμόρφωση της κοινής γνώμης. 
Επειδή από το συνδυασμό των διατάξεων 
των παρ. 1 και 2 εδ. α του άρθρου 14 του 
Συντάγματος καθιερώνεται η ελευθεροτυ-
πία και συνακόλουθα η ελεύθερη δημοσιο-
γραφία, η οποία λειτουργεί προς όφελος 
του κοινωνικού συνόλου (βλ. Γ. Σιαθέα, Ερ-
μηνεία του νέου Ν 2243/1994 περί τύπου, 
1996, σελ. 160). Το δικαίωμα της ελευθερο-
τυπίας περιλαμβάνει, αφενός μεν το δικαί-
ωμα του τύπου να πληροφορεί το κοινό, 
που εκδηλώνεται ως ελεύθερη έκφραση 
στοχασμών, ως αδέσμευτη ειδησεογραφία 
και ως έντονη άσκηση κριτικής και ελέγχου 
των δημόσιων προσώπων και πραγμάτων, 
αφετέρου δε, ενόψει και του άρθρου 5 παρ. 
1 του Σ, το δικαίωμα κάθε πολίτη να πληρο-
φορείται, ήτοι να ενημερώνεται τακτικά και 
ελεύθερα για κάθε πολιτικό ή κοινωνικό ή 
άλλο θέμα εν γένει που τον ενδιαφέρει (ΣτΕ 
3880/2002 ΝοΒ 2003 1987, ΑΠ 788/2000 
ΕλλΔικ 42 162, Εφθεσ 1730/2003 Αρμ 2004 
1398, ΕφΑθ 9975/1986 ΕλλΔικ 28 299 με 
σημ. Κρουσταλάκη). Στο πλαίσιο ρεπορτάζ 
το οποίο διεξήγαγε η Δημοσιογραφική ομά-
δα, προέβην σε ενδελεχή έρευνα για τα ως 
άνω σύμφωνα με το ρεπορτάζ και περαιτέ-
ρω όλη την σχετική αρθρογραφία, δεδομέ-
νου πρέπει όλες οι κατά νόμο αρχές να διε-
ρευνήσουν την πιθανότητα τέλεσης 

παραβάσεων από το εκάστοτε ρεπορτάζ 
που βλάπτουν το Ελληνικό Δημόσιο και πε-
ραιτέρω θα πρέπει να αποτελεί αντικείμενο 
ελέγχου προς αποφυγή ύπαρξης νέων πα-
ραβάσεων και ζημίας του Ελληνικού Δημο-
σίου. Οφείλουν οι κατά νόμον αρχές, οι 
οποίες είναι εξοπλισμένες με τα νομικά και 
πραγματικά εργαλεία, να διερευνήσουν τις 
εκάστοτε καταγγελίες αναφορές . Η ιδιότη-
τα του δημοσιογράφου- ρεπόρτερ, επιτάσ-
σει την ενημέρωση κάθε αρμόδιας αρχής σε 
περίπτωση υπόνοιας περί παράνομων 
ενεργειών που περιήλθαν σε γνώση των δη-
μοσιογράφων κατά την διάρκεια της έρευ-
νάς τους , συνδράμοντας τις αρχές. Σύμφω-
να με τα άρθρα 5 παρ. 1, 9 παρ. 1, σε 
συνδυασμό με το άρθρο 2 παρ. 1 του Συ-
ντάγματος , που ανάγει σε πρωταρχική υπο-
χρέωση της Πολιτείας το σεβασμό και την 
προστασία της αξίας του ανθρώπου, απορ-
ρέει, ως ιδιαίτερη εκδήλωση του δικαιώμα-
τος της προσωπικότητας, το δικαίωμα πλη-
ροφοριακής αυτοδιάθεσης, δικαίωμα που 
είναι ρητά πλέον συνταγματικά κατοχυρω-
μένο στο άρθρο 9Α. Από τα άρθρα εξάλλου 
14 παρ. 1 Σ. (ελευθερία της έκφρασης, δι-
καίωμα του πληροφορείν) και 5Α (συνταγ-
ματικά πλέον κατοχυρωμένο δικαίωμα του 
πληροφορείσθαι, αναγκαίο για την ενεργο-
ποίηση του δικαιώματος συμμετοχής στην 
κοινωνική, οικονομική και πολιτική ζωή της 
χώρας που κατοχυρώνεται στο άρθρο 5 
παρ. 1 του Συντάγματος ) απορρέει το δικαί-
ωμα του τύπου να ενημερώνει το κοινό και 
η αντίστοιχη αξίωση των πολιτών στην πλη-
ροφόρηση, δικαιώματα που προστατεύο-
νται εξίσου και από το Σύνταγμα (βλ. διατά-
ξεις των άρθρων 2, 5, 5Α, 9, 9Α, 14, 15, 19). 
Επίσης με το άρθρο 14 του Συντάγματος 
καθένας μπορεί να εκφράζει και να διαδίδει 
προφορικά, γραπτά και δια του τύπου τους 
στοχασμούς του, τηρώντας τους νόμους 
του Κράτους, ενώ σύμφωνα με την παρά-
γραφο 2 του ίδιου άρθρου ο τύπος είναι 
ελεύθερος και η λογοκρισία και κάθε άλλο 
προληπτικό μέτρο απαγορεύονται. Ο τύπος 
επιτελεί κοινωνικό λειτούργημα, ασκώντας 
καθήκοντα τα οποία ο ίδιος επιλέγει, βάσει 
της αποστολής του, που συνίσταται στην 
πληροφόρηση και τη σύμπραξη για τη δια-
μόρφωση της κοινής γνώμης. Καθώς από το 
συνδυασμό των διατάξεων των παρ. 1 και 2 
εδ. α του άρθρου 14 του Συντάγματος καθι-
ερώνεται η ελευθεροτυπία και συνακόλου-
θα η ελεύθερη δημοσιογραφία, η οποία 

λειτουργεί προς όφελος του κοινωνικού συ-
νόλου (βλ. Γ. Σιαθέα, Ερμηνεία του νέου Ν 
2243/1994 περί τύπου, 1996, σελ. 160). Σο 
δικαίωμα της ελευθεροτυπίας περιλαμβά-
νει, αφενός μεν το δικαίωμα του τύπου να 
πληροφορεί το κοινό, που εκδηλώνεται ως 
ελεύθερη έκφραση στοχασμών, ως αδέ-
σμευτη ειδησεογραφία και ως έντονη άσκη-
ση κριτικής και ελέγχου των δημόσιων προ-
σώπων και πραγμάτων, αφετέρου δε, 
ενόψει και του άρθρου 5 παρ. 1 του Σ, το 
δικαίωμα κάθε πολίτη να πληροφορείται, 
ήτοι να ενημερώνεται τακτικά και ελεύθερα 
για κάθε πολιτικό ή κοινωνικό ή άλλο θέμα 
εν γένει που τον ενδιαφέρει (ΣΤΕ3880/2002 
ΝοΒ 2003 1987, ΑΠ 788/2000 ΕλλΔικ 42 
162, Εφθεσ 1730/2003 Αρμ 2004 1398, 
ΕφΑθ 9975/1986 ΕλλΔικ 28 299 με σημ. 
Κρουσταλάκη). Οφείλουν ως υποχρέωση οι 
δημοσιογράφοι να ενημερώνουν τις αρχές 
προκειμένου να λάβουν γνώση θεμάτων ει-
δικώς που άπτονται στο Δημόσιο συμφέρον 
. Σε όλους όσους απευθύνονται οι δημοσιο-
γράφοι διαθέτουν την δυνατότητα εκ του 
νόμου και του Συντάγματος περί εξέτασης 
έγγραφης καταγγελίας. Σε όσους απευθύ-
νονται προφορικός η γραπτώς οι δημοσιο-
γράφοι τυχνάνουν ανεξάρτητες και μη διοι-
κητικές αρχές και είναι υποχρεωμένες για 
τον με τον έλεγχο των ως άνω περιστατικών. 
Οι δημοσιογράφοι βάση του λειτουργήμα-
τος τους που είναι συνταγματικά κατοχυρω-
μένο λειτούργημα της δημοσιογραφίας , 
της έρευνας είναι Πυλώνας της Δημοκρατί-
ας και οφείλουν συνολικά να γνωστοποιούν 
τις καταγγελίες Σεβόμενοι το δημοσιογρα-
φικό απόρρητο και τις δημοσιογραφικές 
πληροφορίες στον κόσμο για την διασφάλι-
ση του δημοσίου συμφέροντος καθώς η 
ενημέρωση των πολιτών σύμφωνα με το 
Σύνταγμα και επειδή κλέψει κριθεί ότι είναι 
επιτακτικού λόγοι για το δημόσιο Συμφέρον 
και για την ενημέρωση του κοινού. Η ιδιότη-
τά του δημοσιογράφου- ρεπόρτερ, επιτάσ-
σει την ενημέρωση κάθε αρμόδιας αρχής σε 
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περίπτωση υπόνοιας περί παράνομων 
ενεργειών που περιήλθαν σε γνώση μου 
κατά την διάρκεια της έρευνάς μου, συν-
δράμοντας τις αρχές. Επειδή από τα άρθρα 
5 παρ. 1, 9 παρ. 1, σε συνδυασμό με το άρ-
θρο 2 παρ. 1 του Συντάγματος, που ανάγει 
σε πρωταρχική υποχρέωση της Πολιτείας το 
σεβασμό και την προστασία της αξίας του 
ανθρώπου, απορρέει, ως ιδιαίτερη εκδήλω-
ση του δικαιώματος της προσωπικότητας, 
το δικαίωμα πληροφοριακής αυτοδιάθε-
σης, δικαίωμα που είναι ρητά πλέον συ-
νταγματικά κατοχυρωμένο στο άρθρο 9Α. 
Από τα άρθρα εξάλλου 14 παρ. 1 Σ. (ελευθε-
ρία της έκφρασης, δικαίωμα του πληροφο-
ρείν) και 5Α (συνταγματικά πλέον κατοχυ-
ρωμένο δικαίωμα του πληροφορείσθαι, 
αναγκαίο για την ενεργοποίηση του δικαιώ-
ματος συμμετοχής στην κοινωνική, οικονο-
μική και πολιτική ζωή της χώρας που κατο-
χυρώνεται στο άρθρο 5 παρ. 1 του 
Συντάγματος) απορρέει το δικαίωμα του 
τύπου να ενημερώνει το κοινό και η αντί-

στοιχη αξίωση των πολιτών στην πληροφό-
ρηση, δικαιώματα που προστατεύονται εξί-
σου και από το Σύνταγμα (βλ. διατάξεις των 
άρθρων 2, 5, 5Α, 9, 9Α, 14, 15, 19). Επειδή 
σύμφωνα με το άρθρο 14 του Συντάγματος 
καθένας μπορεί να εκφράζει και να διαδίδει 
προφορικά, γραπτά και δια του τύπου τους-
στοχασμούς του, τηρώντας τους νόμους 
του Κράτους, ενώ σύμφωνα με την παρά-
γραφο 2 του ίδιου άρθρου ο τύπος είναι 
ελεύθερος και η λογοκρισία και κάθε άλλο 
προληπτικό μέτρο απαγορεύονται. Ο τύπος 
επιτελεί κοινωνικό λειτούργημα, ασκώντας 
καθήκοντα τα οποία ο ίδιος επιλέγει, βάσει 
της αποστολής του, που συνίσταται στην 
πληροφόρηση και τη σύμπραξη για τη δια-
μόρφωση της κοινής γνώμης. Επειδή από το 
συνδυασμό των διατάξεων των παρ. 1 και 2 
εδ. α του άρθρου 14 του Συντάγματος καθι-
ερώνεται η ελευθεροτυπία και συνακόλου-
θα η ελεύθερη δημοσιογραφία, η οποία 
λειτουργεί προς όφελος του κοινωνικού συ-
νόλου (βλ. Γ. Σιαθέα, Ερμηνεία του νέου Ν 

2243/1994 περί τύπου, 1996, σελ. 160). Το 
δικαίωμα της ελευθεροτυπίας περιλαμβά-
νει, αφενός μεν το δικαίωμα του τύπου να 
πληροφορεί το κοινό, που εκδηλώνεται ως 
ελεύθερη έκφραση στοχασμών, ως αδέ-
σμευτη ειδησεογραφία και ως έντονη άσκη-
ση κριτικής και ελέγχου των δημόσιων προ-
σώπων και πραγμάτων, αφετέρου δε, 
ενόψει και του άρθρου 5 παρ. 1 του Σ, το 
δικαίωμα κάθε πολίτη να πληροφορείται, 
ήτοι να ενημερώνεται τακτικά και ελεύθερα 
για κάθε πολιτικό ή κοινωνικό ή άλλο θέμα 
εν γένει που τον ενδιαφέρει (ΣτΕ 3880/2002 
ΝοΒ 2003 1987, ΑΠ 788/2000 ΕλλΔικ 42 
162, Εφθεσ 1730/2003 Αρμ 2004 1398, 
ΕφΑθ 9975/1986 ΕλλΔικ 28 299 με σημ. 
Κρουσταλάκη). Επειδή σύμφωνα με το Σύ-
νταγμα οφείλουμε δημόσια να ενημερω-
θούν τις αρχές προκειμένου να λάβουν 
γνώση των θεμάτων. Συνεχίζεται….με τρο-
μακτικές αποκαλύψεις για τον ΑΠΑΤΕΩΝΑ 
ΤΟΚΟΓΛΥΦΟ πρώην παίκτη του Survivor.

Ποιος κοροϊδεύει άραγε ποιον ;  Η ελληνική 
αστυνομία ανακοίνωσε την διενέργεια Ένορ-
κης διοικητικής Εξέτασης ώστε να διαπιστω-
θεί η πηγή της διαρροής του βίντεο που δεί-
χνει τη σοκαριστική στιγμή της δολοφονίας 
του 54χρονου τοπογράφου στο Ψυχικό, όταν 
και ο δράστης πυροβολεί εξ επαφής το θύμα 
με πάνω από 13 σφαίρες. Με λίγα λόγια λένε 
στην ΕΛΑΣ ότι δεν ξέρουν ποιος το έδωσε στα 
ΜΜΕ, αλλά ξέρουν ποιος το είχε! Τι κάνει νιά-
ου - νιάου στα κεραμίδια. Αξιωματικός της 
ΕΛΑΣ επικοινώνησε με το edolio5 και μας είπε 
ότι τις τελευταίες μέρες γίνεται μια έντονη 
προσπάθεια από την ηγεσία της να σιωπή-
σουν οι δημοσιογράφοι - όπως και έχει γίνει 

- για το φιάσκο της δι-
κογραφίας Καραϊβάζ 
όπου αθώωθηκαν οι 
2 φερόμενοι ως εκτε-
λεστές του αφού τα 
στοιχεία που είχαν συ-
γκεντρωθεί ήταν ανύ-
παρκτα για να τεκμηρι-
ώσουν την ενοχή τους. 
Το edolio5 ήταν από 
τα ελάχιστα ΜΜΕ που 
ανέδειξε αυτό το πρωτοφανές για τα αστυ-
νομικό χρονικά φιάσκο. Για να καλμάρουν 
τους δημοσιογράφους μας είπε η ίδια πηγή 
έδωσαν το βίντεο αυτό στην δημοσιότητα ως 

«αμοιβή». Η ΕΔΕ που προανήγγειλαν δεν θα 
καταλήξει πουθενά και θα ξεχαστεί μέσα στην 
καλοκαιρινή ραστώνη. Αυτούσια αναδημοσί-
ευση από το edolio5.blogspot.com

edolio5.blogspot.com: Η ΕΔΕ για τα μάτια του κόσμου και οι δημόσιες σχέσεις για να γράφουν καλές κουβέντες! 
Η ΕΛΑΣ μοίρασε το βίντεο της ανθρωποκτονίας του τοπογράφου στα ΜΜΕ για να καλύψουν το φιάσκο με την 
δικογραφία Καραϊβάζ και τώρα κάνουν πως δεν ξέρουν 
ποιος το μοίρασε.

Σε καθεστώς αβεβαιότητας το 
Open, ιδιοκτησίας Ιβάν Σαββίδη. 
Μέχρι σήμερα δεν υπάρχει καμία 
απόφαση για το ψυχαγωγικό πρό-
γραμμα της νέας σεζόν, κατάσταση 
που, όπως εκτιμάται, θα έχει σοβα-
ρή απήχηση στην τηλεθέαση του 
καναλιού, καθώς δεν θα μπορέσει 
να στηριχθεί μόνο στον ενημερω-

τικό τομέα. Πολλοί εργαζόμενοι αγω-
νιούν για το αν θα υπάρχει επόμενη μέρα 
στο κανάλι, ενώ άλλοι αναζητούν την τύχη 
τους εκτός καναλιού. Την ίδια ώρα, νέοι άν-
θρωποι επιλέγουν να συνεργαστούν με το 
Open, υπό την καθοδήγηση του Χρήστου 
Παναγιωτόπουλου, για να διεκδικήσουν 
μία ευκαιρία στην τηλεόραση. Όμως ο χρό-
νος, πλέον, κυλάει αντίστροφα.

Αγωνία για το Open
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Τους πρώτους 12 μήνες της δεύτερης θη-
τείας της κυβέρνησης Μητσοτάκη έχει ήδη 
υλοποιηθεί το 42% των δεσμεύσεων για το 
τρέχον έτος, και συγκεκριμένα 29 μεταρρυθ-
μίσεις και 25 σημαντικές δημόσιες επενδύ-
σεις. Αύξηση κατά 20% των έργων και των 
επενδύσεων και κατά 40% των μεταρρυθμί-
σεων περιλαμβάνει η αναθεώρηση των Ετή-
σιων Σχεδίων Δράσης των υπουργείων για το 
τρέχον δεύτερο εξάμηνο του 2024, σύμφωνα 
με αναλυτικά στοιχεία που παρέθεσε στην 
τελευταία συνεδρίαση του Υπουργικού Συμ-
βουλίου ο υπουργός Επικρατείας Ακης Σκέρ-
τσος. Ως αρμόδιος για τον μηχανισμό παρα-
κολούθησης του κυβερνητικού έργου, ο κ. 
Σκέρτσος ανακοίνωσε στους συναδέλφους 
του ότι κατά τους πρώτους 12 μήνες της δεύ-
τερης θητείας της κυβέρνησης Μητσοτάκη 
έχει ήδη υλοποιηθεί το 42% των δεσμεύσε-
ων για το τρέχον έτος, και συγκεκριμένα 29 
μεταρρυθμίσεις και 25 σημαντικές δημόσιες 
επενδύσεις. Παρά ταύτα, ο υπουργός Επι-
κρατείας επεσήμανε την ανάγκη για ακόμη 
μεγαλύτερη επιτάχυνση, αλλά και εμπλου-
τισμό των κυβερνητικών δράσεων «με νέες 
πολιτικές που απαντούν σε νέα προβλήματα 
και ζητούμενα που θέτουν οι πολίτες στην 
κυβέρνηση». Οπως εξήγησε, η κυβέρνηση 
έχει ενώπιόν της μεγάλες προκλήσεις που 
καλείται να αντιμετωπίσει ακόμη πιο στο-
χευμένα με τις πολιτικές της. Εκανε δε ειδική 
μνεία στην πρόκληση του δημογραφικού ζη-
τήματος, αλλά και σε άλλα μείζονα ζητήματα 
που απασχολούν την κοινωνία - και είναι το 
κόστος στέγης, η κλιματική κρίση, τα κενά 
εργαζομένων στην αγορά εργασίας, η βελτί-
ωση του εμπορικού ισοζυγίου της χώρας και 
η περαιτέρω αύξηση των επενδύσεων. Σύμ-
φωνα με τον κ. Σκέρτσο, η αναθεώρηση των 
Ετήσιων Σχεδίων Δράσης για το υπόλοιπο του 
2024 απαντάει σε αυτές ακριβώς τις προκλή-
σεις. Με βάση δε τα αναλυτικά στοιχεία που 
παρουσίασε, το σύνολο των έργων και των 
επενδύσεων που θα «τρέξουν» φθάνουν 
στα 279, ενώ το σύνολο των μεταρ-
ρυθμίσεων ανέρχονται στις 221, με 
ένα μεγάλο μέρος εξ αυτών να έχουν 
εξασφαλισμένη χρηματοδότηση από 
το Ταμείο Ανάκαμψης και Ανθεκτικό-
τητας. Ο συνολικός ενταγμένος προ-
ϋπολογισμός φθάνει στο ύψος των 
18,8 δισ. ευρώ. Για την υλοποίηση των 

έργων και των μεταρρυθμιστι-
κών δράσεων έχουν καθοριστεί 
881 νέα ορόσημα πολιτικής, τα 
οποία αναφέρονται και στους 5 
άξονες του κυβερνητικού προ-
γράμματος για μια Ελλάδα πιο 
παραγωγική, κοινωνική, ψηφιακή και πράσι-
νη, δίκαιη και ισχυρή. Ειδικότερα:
1. Στον άξονα της κοινωνικής Ελλάδας, οι 
κυριότερες από τις νέες μεταρρυθμιστικές 
και επενδυτικές δράσεις που εκκινούν το 
προσεχές διάστημα είναι οι εξής:
n Βελτίωση της αποτελεσματικότητας χορη-
γούμενων επιδομάτων.
n Αναμόρφωση ΚΕΠΑ - Ψηφιακά ΚΕΠΑ,
n Πλαίσιο για τη συμπεριληπτική εκπαίδευ-
ση, n Πλήρης λειτουργία δομής φιλοξενίας 
στη Λέσβο, n Μέτρα για την καταπολέμηση 
του bullying, n Παρεμβάσεις για την κοινω-
νική αντιπαροχή, n Πλατφόρμα διαχείρισης 
πολιτιστικών εκδηλώσεων σε πολιτιστικούς 
χώρους και μουσεία, n Εξορθολογισμός συ-
στήματος προγραμματισμού χειρουργείων
n Ληξιπρόθεσμες οφειλές νοσοκομείων
n Αναδιοργάνωση ΕΟΠΥΥ, ΕΟΦ, ΕΚΑΠΥ, DRG’s
n Νέο Θεαγένειο, n Λειτουργία «safe houses» 
για τη φιλοξενία γυναικών-θυμάτων ενδοοι-
κογενειακής βίας, n Μέτρα για την καταπο-
λέμηση της βίας ανηλίκων, 2. Στον άξονα της 
παραγωγικής Ελλάδας ξεχωρίζουν οι ακό-
λουθες δράσεις:
n Αναβάθμιση και επέκταση της πλατφόρ-
μας e-Καταναλωτής, n Αναδιοργάνωση του 
ΕΦΕΤ - Αναμόρφωση του συστήματος ελέγ-
χου τροφίμων, n Σύσταση Παρατηρητηρίου 
Πρωτογενούς Τομέα:
n Στρατηγική για την απασχόληση (αξιοποίη-
ση δεδομένων Π.Σ. ΕΡΓΑΝΗ), n Αναδιάρθρω-
ση του Υπερταμείου, Ηλεκτρονικό σύστημα 
για τον κύκλο ζωής του πλοίου, n Νέο σύ-
στημα κατάταξης ξενοδοχείων βάσει αρχών 
βιώσιμης ανάπτυξης, n Αποκατάσταση της 
προσβασιμότητας μετά τις καταστροφικές 
επιπτώσεις της κακοκαιρίας «Daniel» - Υπο-

γραφή συμβάσεων, n Εφαρμογή ολοκληρω-
μένου σχεδίου βιώσιμης μικροκινητικότητας
3. Στον άξονα της πράσινης και ψηφιακής 
Ελλάδας τον τόνο δίνουν οι εξής προτεραι-
ότητες:
n Υλοποίηση Masterplan Θεσσαλίας
n Στρατηγική διαχείρισης υδάτων
n Σύσταση Ταμείου Απανθρακοποίησης
n Θεσμικό πλαίσιο για το Repower EU
n Προσωπικός Αριθμός Πολίτη
n Αξιολόγηση αποτελεσμάτων ελέγχου 
χρήσης παραλιών - πιλοτικής εφαρμογής 
myCoast
n Υλοποίηση πράσινων data centers
4. Στον άξονα της δίκαιης Ελλάδας, τον 
πρώτο λόγο έχει η υλοποίηση των ακόλου-
θων στόχων:
n Αναμόρφωση του Κώδικα Πολιτικής Δικο-
νομίας - Θεσμικό πλαίσιο για πλειστηρια-
σμούς και πωλήσεις «κόκκινων» δανείων,
n Αναδιοργάνωση Ταμείου Χρηματοδότησης 
Δικαστικών Κτιρίων (ΤΑΧΔΙΚ), n Εφαρμογή 
νομοθεσίας για το ενέχυρο
n Νέο Πειθαρχικό Δίκαιο δημοσίων υπαλλή-
λων, n Σύστημα Τεχνητής Νοημοσύνης για 
τις προσλήψεις του Δημοσίου.
5. Στον άξονα της ισχυρής Ελλάδας οι σημα-
ντικότερες από τις δράσεις που δρομολο-
γούνται είναι:
n Σύσταση Ελληνικού Κέντρου Αμυντικής 
Καινοτομίας σε εφαρμογή του Ν. 5110/2024
n Υλοποίηση Οικιστικού Προγράμματος για 
το προσωπικό των Ενόπλων Δυνάμεων, κυρί-
ως σε παραμεθόριες και ακριτικές περιοχές
n Παρεμβάσεις για τους εργάτες γης-μετα-
κλήσεις εργαζομένων, n Εφαρμογή νέου θε-
σμικού πλαισίου για την Κρατική Αρωγή
n Εθνικό Σχέδιο Διαχείρισης Κινδύνου Κατα-
στροφών.

Τα σχέδια της κυβέρνησης για το β΄εξάμηνο του 2024 - 
Οι μεταρρυθμίσεις, οι επενδύσεις και τα έργα που ετοιμάζονται 

Πολιτική
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Σ’ έναν τρομερό τελικό ο Μίλτος Τεντόγλου, 
με συνολικά πέντε άλματα πάνω από τα 8.24 
μέτρα, έγινε ο πρώτος Έλληνας που κατακτά 
δεύτερο σερί χρυσό μετάλλιο στον στίβο σε 
Ολυμπιακούς Αγώνες Στο Τόκιο είχε χρεια-
στεί να φτάσουμε στη δική του τελευταία 
προσπάθεια για να αρπάξει το χρυσό από τα 
χέρια των αντιπάλων του... Στο Παρίσι, χρειά-
στηκε να περιμένει αυτός το τελευταίο άλμα 
των... ανταγωνιστών του, αν και ήταν φανε-
ρό από το δεύτερο άλμα και μετά (όταν και 
πέρασε πρώτος) ότι κανείς δεν μπορούσε να 
τον απειλήσει. Κι ας εύχονταν το αντίθετο. 
«Θέλω να με πιέσει κάποιος για να κάνω με-
γάλο άλμα», έλεγε μετά την άνετη παρουσία 
του στον προκριματικό ο Μίλτος και ο Ιταλός 
Ματία Φουρλάνι φάνηκε ότι τον... άκουσε. 
Ο 19χρονος άλτης που ξεκίνησε τρίτος, στο 
πρώτο του άλμα προσγειώθηκε στα 8.34μ ξε-
σηκώνοντας το Stand De France... Οι επόμενοι 
πέντε άλτες δεν προσέφεραν κάποια συγκίνη-
ση με τον Μίλτο να κάνει τη δική του πρώτη 
προσπάθεια και πληρώνοντας ότι πάτησε αρ-
κετά πίσω από τη βαλβίδα... σταμάτησε στα 
8.27μ. Με τον Φουρλάνι να κάνει δεύτερο 
άλμα στα 8.25 δείχνοντας μεγάλη σταθερό-
τητα και τους Έχαμερ (8.20), Φίνκαμ Τζόουνς 
(8.14) να μπαίνουν στην εξίσωση το κοινό 
ενθουσιάστηκε ωστόσο το... ξέσπασμα ήρθε 

λίγο αργότερα. Δευτερο άλμα για το Μίλτο 
με την καταμέτρηση να δείχνει 8.48 μέτρα και 
να τον φέρνει στην πρώτη θέση. Είχε κάνει το 
τέλειο πάτημα (χιλιοστά από τη βαλβίδα) και 
είχε δώσει την απάντηση του στον Ιταλό και 
τους άλλους, με τον Πίνοκ όμως να φωνάζει 
«παρών» και με 8.36 να περνά δεύτερος. Η 
τρίτη προσπάθεια δεν έφερε καμία αλλαγή 
στην κορυφή (ο Τεντόγλου είχε 8.24μ, ο Πίνοκ 
7.99 και ο Φουρλάνι ήταν άκυρος), αλλά εκεί 
αποχώρησαν οι τέσσερις τελευταίοι και έμεινε 
η πρώτη οκτάδα με τον Μίλτο όμως να κάνει 
τελευταίος την προσπάθεια του ως έχοντας 
το προβάδισμα. Η 4η προσπάθεια ήταν ίσως 
η χειρότερη για τους πρώτους επτά (4 άκυρα 
και τρία χαμηλά άλματα) με τον Μίλτο να συ-
νεχίζει τον... μοναχικό του δρόμο κάνοντας 
4ο εξαιρετικό άλμα στα 8.36μ.! Και μ’ αυτο 
το άλμα ήταν πρώτος στην ισοβαθμία με τον 
Πίνοκ! Με τους υπόλοιπους να μην δείχνουν 
ικανή για κάποια υπέρβαση ο Τεντόγλου πε-
ρίμενε να δει την 5η προσπάθεια των Φουρ-
λάνι, Πίνοκ... Ο Ιταλός μετά από δύο άκυρα 
έκανε ένα καλό άλμα με την καταμέτρηση 
όμως να δείχνει ότι είχε κάνει και στο πρώ-
το (8.34μ) παραμένοντας τρίτος. Καλό άλμα 
και ο Πίνοκ ωστόσο μακριά απ’ τον Μίλτο με 
8.24μ. Όσον αφορά τον Τεντόγλου είχε ένα 
ακόμη εξαιρετικό άλμα στα 8.31μ και πλέον 

απέμενε μια τελευταία προσπάθεια... Το χα-
μηλό άλμα του Εχάμερ έφερε τον Τεντόγλου 
σίγουρα στα μετάλλια και πλέον απέμεναν οι 
τρεις τους... Όλοι όμως ήξεραν. Ο Φουρλάνι 
προσγειώθηκε στα 8.27μ. ο Πίνοκ στα 8.12μ 
κι ο Μίλτος ήταν χρυσός Ολυμπιονίκης πριν 
κάν κάνει το άλμα του. Κάποιοι πόνταραν ότι 
θα επιχειρούσε να σπάσει και το καταραμένο 
πανελλήνιο ρεκόρ του Τσάτουμα, αλλά ακό-
μη κι αυτός ο αθλητής-ρομπότ ειχε παρασυρ-
θεί από το ιστορικό του επίτευγμα κάνοντας 
το πρώτο του άκυρο... Κι ήταν το πιο γλυκό 
άκυρο της τεράστιας καριέρας του... Η τελι-
κή κατάταξη Τεντόγλου 8.27μ, 8.48μ, 8.24μ, 
8.36μ, 8.31μ, Χ Πίνοκ 7,84μ, 8.36μ, 7.99μ, 
8.05μ, 8.24, 8.12μ Φουρλάνι 8.34μ, 825μ, Χ, Χ, 
8.34μ., 8,27μ. Εχάμερ Χ, 8.20μ, 8.11μ, 7.92μ, 
Χ, Χ Φίνκαμ Ντιουκς 7.95μ, 8,14μ, Χ, Χ, Χ, 
7.64 Ζανγκ 7.81μ, Χ, 8.07μ, Χ, 7.93μ., Χ Μπατζ 
7.58μ, 8.07μ, 7.79μ, 7.71μ, 7.95μ, 7.94μ. Γου-
ανγκ 7.96μ, Χ, 7.92μ, Χ, Χ, 8.03μ

Ολυμπιακοί Αγώνες 2024: Χρυσό στο μήκος ο Μίλτος Τεντόγλου με άλμα στα 8.48μ. - Έγραψε ιστορία 
με δεύτερη συνεχόμενη πρωτιά

Δανειολήπτης που χρωστούσε 350.626,38 
ευρώ σε εταιρεία διαχείρισης δανείων, τρά-
πεζα και τον συνεταιρισμό φαρμακοποιών 
Θεσσαλονίκης δικαιώσε Ειρηνοδικείο της 
Θεσσαλονίκης. Σύμφωνα με την πρόσφατη 
απόφαση που έφερε στο φως η εφημερίδα 
Δημοκρατία, ο εν λόγω δανειολήπτης υπέβα-
λε αίτηση μικρής πτώχευσης με το δικαστή-
ριο να εφαρμόζει τον νόμο που προβλέπει 
ότι εάν διαπιστωθεί ότι κάποιος δεν μπορεί 
να «χρηματοδοτήσει» την πτώχευση με τα 
περιουσιακά του στοιχεία, τότε το όνομά 
του καταχωρίζεται στο ηλεκτρονικό μητρώο 
φερεγγυότητας. Πρακτικά η διαδικασία αυτή 
ισούται με την αίτηση πτώχευσης με πιο fast 
track διαδικασίες και από τη στιγμή που η 
περιουσία που διαθέτει δεν μπορεί να κα-
λύψει τις ανάγκες ολικής πτώχευσης, τότε 
απαλάσσεται από τα χρέη του. Ο ίδιος νόμος 
προβλέπει ότι οφειλέτης που δεν διαθέτει 

περιουσιακή κατάσταση και επαρκές εισό-
δημα για να καλύψει τις δαπάνες διαβίωσής 
του και πάλι απαλλάσσεται από τα χρέη του 
εντός τριών ετών. Στην απόφασή του το Ει-
ρηνοδικείο Θεσσαλονίκης έκρινε ότι ο δα-
νειολήπτης εκπληρώνει τα κριτήρια ένταξης 
στη διαδικασία πτώχευσης μικρού αντικει-
μένου καθώς είναι φυσικό πρόσωπο που 
δεν ασκεί επιχειρηματική δραστηριότητα και 
έχει περιουσία με αξία που δεν υπερβαίνει 
το ποσό των 350.00 ευρώ. Βάσει των στοι-
χείων που παρουσιάστηκαν στο δικαστήριο, 
στην τελευταία δήλωση φόρου εισοδήματος 
για το φορολογικό έτος 2022, ο εν λόγω δα-
νειολήπτης είχε ετήσιο δηλωθέν εισόδημα 
3.835,578 ευρώ, ετήσια εισοδήματα που 
απαλλάσονται από φόρο 227,76 ευρώ και 
επίδομα ανεργία 1.734,48 ευρώ. Στο Ε9 του 
δεν υπήρχε ακίνητη περιουσία ενώ εργάζε-
ται ως ιδιωτικός υπάλληλος με μεικτό μηνι-

αίο εισόδημα 1.100 ευρώ.
Επιπρόσθετα η αδυναμία πληρωμής των λη-
ξιπρόθεσμων χρεών δεν είναι πρόσκαιρη, το 
ποσό υπερβαίνει τα 30.000 ευρώ, έχει στα-
ματήσει να καταβάλει δόσεις για σχεδόν 6 
μήνες ενώ η ατομική περιουσία του αιτού-
ντος δεν επαρκεί για την κάλυψη των εξόδων 
της διαδικασίας.

Δανειολήπτης έσβησε χρέος €350.000: Ειρηνοδικείο έκρινε ότι 
δεν μπορεί να «χρηματοδοτήσει» την πτώχευσή του

Ρεπορτάζ



σελ. 41

11/08/2024

Ρυθμίσεις για την ελάφρυνση των φορολο-
γούμενων οι οποίοι είναι συνεπείς στις υπο-
χρεώσεις τους αλλά και για όσους οφειλέτες 
εξοφλούν εμπρόθεσμα τα χρέη τους, μελετά 
η κυβέρνηση, με τον Κυριάκο Μητσοτάκη 
να δηλώνει αισιόδοξος για την επίτευξη του 
στόχου για τον κατώτατο μισθό.
«Υπομονή ως τη Δ.Ε.Θ.» δηλώνουν κύκλοι 
της κυβέρνησης, επιμένοντας ότι η βελτίω-
ση της καθημερινότητας των πολιτών και δη 
η στήριξη του οικογενειακού εισοδήματος 
είναι βασική προτεραιότητα του Κυριάκου 
Μητσοτάκη. Σύμφωνα με πληροφορίες, στο 
τραπέζι των συζητήσεων βρίσκεται η μείωση 
των κρατήσεων για τους συνεπείς οφειλέτες 
αλλά και μεγαλύτερη έκπτωση σε όσους επι-
λέγουν να εξοφλούν εφάπαξ τον πρόσθετο 
φόρο εισοδήματος.
Παράλληλα φέρεται να συζητούνται και νέο 
πλαίσιο για τον ακατάσχετο λογαριασμό που 
θα προβλέπει να αυξάνεται το ύψος του 
για φορολογούμενους με μη ληξιπρόθεσμα 
χρέη, οι οποίοι έχουν ρυθμίσει τις οφειλές 
τους και τις εξυπηρετούν κανονικά. Επιπλέ-

ον, συζητείται να υπάρξει μεγαλύτερη του 
3% έκπτωση για εξόφληση του πρόσθετου 
φόρου εισοδήματος έως 31 Ιουλίου.
Ο στόχος της αποκλιμάκωσης των τιμών
Στην κατεύθυνση της ενίσχυσης των εισο-
δημάτων, ο Πρωθυπουργός Κυριάκος Μη-
τσοτάκης, έχει δηλώσει αισιόδοξος ότι θα 
επιτευχθεί ο στόχος για κατώτατο μισθό στα 
950 ευρώ και μέσο μισθό στα 1.500 ευρώ ως 
το τέλος της 4ετίας
Αυξήσεις, που, σύμφωνα με την κυβέρνηση, 
είναι το βασικό… «ανάχωμα» στη «γάγγραι-
να» της ακρίβειας,
Στον «πόλεμο» κατά της αισχροκέρδειας η 
κυβέρνηση αναμένεται να απαντήσει και με 
αυξημένους ελέγχους.
Στο πλαίσιο αυτό, προωθεί μέσα στο φθινό-
πωρο την ενίσχυση της Επιτροπής Ανταγωνι-
σμού με επιπλέον 50 άτομα.
Πιέσεις στους μεγάλους «παίχτες» της αγο-
ράς
Επιπλέον, ο υπουργός Ανάπτυξης Τάκης Θε-
οδωρικάκος έχει ήδη ξεκινήσει επαφές με 
τους μεγάλους «παίχτες» της αγοράς…, τους 

συνδέσμους των επιχειρήσεων σούπερ μάρ-
κετ και της βιομηχανίας τροφίμων (ΕΣΕ και 
ΣΕΒΤ), σε μια προσπάθεια να μειώσουν το 
μεσοσταθμικό τους κέρδος και να αποκλιμα-
κώσουν τις τιμές.
Εν όψει μάλιστα του  φθινοπώρου, οπότε 
και ανοίγουν τα σχολεία και πολλά ελληνικά 
νοικοκυριά έχουν πρόσθετα έξοδα, το να μη 
μειωθεί περαιτέρω η αγοραστική δύναμη 
τους είναι βασικό ζητούμενο.
Παράλληλα, ο Κ. Μητσοτάκης θα επαναφέ-
ρει στην Κομισιόν την πρόταση του να μπουν 
νέοι κανόνες στη λειτουργία της αγοράς στην 
Ε.Ε., ώστε οι πολυεθνικές εταιρείες να μην 
τιμολογούν τα ίδια προϊόντα, διαφορετικά 
από χώρα σε χώρα.

Συγγραφέας, διανοούμενος και πρώην κα-
θηγητής στη σχολή αξιωματικών της ΕΛ.ΑΣ. 
για έξι συναπτά έτη είναι ο άνδρας που συ-
νελήφθη την περασμένη Δευτέρα (5/8) ως 
υπαίτιος για την πρόκληση τεσσάρων πυρκα-
γιών στη Βάρη. Μάλιστα αυτό που προκαλεί 
εντύπωση είναι ότι ο ίδιος άνδρας, μαζί με 
ακόμη έναν φίλο του, είχαν αποστείλει τέλη 
Μαΐου στον Δήμο της περιοχής ένα email με 
το οποίο διαμαρτύρονταν για τον καθαρισμό 
οικοπέδων, εκφράζοντας τον φόβο τους ότι 
υπάρχει κίνδυνος για φωτιά. Η δράση του 
συλληφθέντα αποκαλύφθηκε έπειτα από 
επισταμένη έρευνα της Διεύθυνσης Αντιμε-
τώπισης Εγκλημάτων Εμπρησμού (Δ.Α.Ε.Ε.) 
του Π.Σ., στελέχη της οποίας κατάφεραν να 
ενώσουν όλα τα κομμάτια του παζλ και να 
φθάσουν τελικά στην ταυτότητα του άνδρα.
Όπως προκύπτει από το ρεπορτάζ του 
protothema.gr, η αντίστροφη μέτρηση για 
τη σύλληψή του ξεκίνησε όταν τα στελέχη 
της Δ.Α.Ε.Ε. εντόπισαν ένα βίντεο από τις 
8 Ιουνίου (εκείνη την ημέρα ξέσπασαν δύο 
φωτιές στην περιοχή) στο οποίο φαίνεται 
ένας άνδρας, ψηλός με κοτσίδα, να περ-

νά από το σημείο που ξέσπασε μία από τις 
φωτιές, να σκύβει, να κάνει κάτι με τα χέρια 
(δεν έχει αποτυπωθεί η κίνηση του) και στη 
συνέχεια, ενώ αποχωρεί, να εκδηλώνεται 
πυρκαγιά. Αυτό ήταν το πρώτο στοιχείο. Το 
δεύτερο ήταν οι εικόνες από άλλη κάμερα 
ασφαλείας που δείχνουν τον ίδιο άνθρωπο 
με άλλα ρούχα και τα ίδια λευκά παπούτσια, 
να αποπειράται την επόμενη ημέρα (9 Ιουνί-
ου) να βάλει φωτιά στην περιοχή πετώντας 
ένα φλεγόμενο στουπί ή χαρτί. Η προσπά-
θεια του δεν απέδωσε καρπούς, ωστόσο ο 
δράστης δεν πτοήθηκε καθώς όπως φαίνε-
ται στις εικόνες, περπάτησε για περίπου 10 
μέτρα και στη συνέχεια έσκυψε και έβαλε 
φωτιά με αναπτήρα. Αποχωρώντας μάλιστα 
έχει αποτυπωθεί να κοντοστέκεται για λίγα 
δευτερόλεπτα, να γυρνά και να κοιτά με ικα-
νοποίηση το έργο του.
Με αυτά τα στιγμιότυπα λοιπόν ανά χεί-
ρας, τα στελέχη της ΔΑΕΕ προσπαθούσαν να 
φθάσουν στην ταυτότητα του μυστήριου άν-
δρα με τα μακριά μαλλιά. Κατά την έρευνα 
λοιπόν, μία γυναίκα που μένει στην περιοχή 
ανέφερε στους ερευνητές ότι η φιγούρα που 

φαίνεται στις εικόνες μοιάζει με έναν άνδρα 
που κατοικεί στην περιοχή. Το ίδιο είπαν και 
ακόμη δύο μάρτυρες, ότι δηλαδή η εν λόγω 
ανδρική φιγούρα μοιάζει με τον συλληφθέ-
ντα. Μάλιστα ο ένας από τους δύο μάρτυρες 
είναι συγγενικό πρόσωπο του φερόμενου ως 
δράστη. «Ήταν ο μοναδικός στην περιοχή με 
αυτά τα χαρακτηριστικά. Ψηλός, με κοτσί-
δα, γυαλιά και τα ίδια αθλητικά παπούτσια» 
ανέφεραν πηγές με γνώση της υπόθεσης.
Το επόμενο βήμα ήταν ο σχηματισμός δικο-
γραφίας και η αποστολή των στοιχείων στην 
Εισαγγελία όπου μετά από αξιολόγηση απο-
φασίστηκε η έκδοση εντάλματος σύλληψης.
Ο άνδρας συνελήφθη ωστόσο μέχρι και 
αυτή τη στιγμή δεν αποδέχεται τις κατηγορί-
ες υποστηρίζοντας πως δεν έχει καμία σχέση 
με την πρόκληση των πυρκαγιών. 

Κυριάκος Μητσοτάκης: Η αποκλιμάκωση της ακρίβειας στο «καλάθι» της ΔΕΘ – 
Φοροκίνητρα για συνεπείς οφειλέτες

Φωτιές στη Βάρη: Συγγραφέας και πρώην καθηγητής στη σχολή 
αξιωματικών της ΕΛ.ΑΣ ο συλληφθείς – Η φωτογραφία που τον «πρόδωσε»
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Ο ρόλος των υποστηρικτών του Αλέξη Τσίπρα 
και ο παράγοντας Πολάκης. Να πάρει το χρό-
νο της επέλεξε χθες η Κουμουνδούρου απέ-
ναντι στο ενδεχόμενο διαγραφής του πρώην 
υπουργού, Χρήστου Σπίρτζη, παρά την τετα-
μένη ατμόσφαιρα μεταξύ των δύο πλευρών, 
που επικράτησε όλο το προηγούμενο χρο-
νικό διάστημα. Αν και η δημόσια παρουσία 
του πρώην υπουργού Υποδομών της διακυ-
βέρνησης Τσίπρα τέθηκε στο στόχαστρο 70 
μελών του κόμματός του, οι οποίοι τον εγκά-
λεσαν προ εικοσαημέρου για «αντικαταστα-
τική συμπεριφορά», εντούτοις η Επιτροπή 
Δεοντολογίας που συνεδρίασε χθες, κινή-
θηκε σε πιο ήπιους τόνους. Συγκεκριμένα, 
αποφασίστηκε -και κατά πληροφορίες όχι 
ομόφωνα- να δοθεί άλλη μια ευκαιρία στον 
κύριο Σπίρτζη να παραστεί για εξηγήσεις 
ενώπιον της Επιτροπής στις 23 Αυγούστου, 
ημερομηνία, ωστόσο, που θεωρείται τελική 

ως προς τις αποφάσεις που θα λάβει στο 
εξής το πειθαρχικό όργανο του κόμματος. 
Ακόμη, αποφασίστηκε να επιβάλει επίπληξη 
για ασέβεια στον πρώην υπουργό, στηριζό-
μενη στο γεγονός ότι ο κύριος Σπίρτζης δεν 
έχει προσέλθει προς εξηγήσεις στο πειθαρ-
χικό όργανο, αν και έχουν μεσολαβήσει αρ-
κετές ημέρες από την καταγγελία εις βάρος 
του. Πηγές της Κουμουνδούρου, πάντως, 
εξέφραζαν χθες την ευχή ότι ανάμεσα στις 
τηλεοπτικές του υποχρεώσεις, ο κ. Σπίρτζης 
θα βρει τον χρόνο να εμφανιστεί ενώπιον 
του οργάνου του ΣΥΡΙΖΑ στις 23 Αυγούστου 
και να δώσει τις απαραίτητες εξηγήσεις. Το 
παρασκήνιο Παρά την παράταση στην αγω-
νία του πρώην υπουργού και των συντρόφων 
του στο κόμμα, η Κουμουνδούρου φαίνεται 
να ζυγίζει τώρα τις οριστικές αποφάσεις της, 
με δεδομένο ότι ο Χρήστος Σπίρτζης υπήρ-
ξε πρωτοκλασάτο στέλεχος της κυβέρνησης 

Τσίπρα και σταθερός συνομιλητής του τελευ-
ταίου. Στην περίπτωση, μάλιστα, που τυχόν 
διαγραφή του κ. Σπίρτζη σημειωνόταν «στα 
μπάνια του λαού», κανείς δεν θα μπορούσε 
να προδικάσει τις ραγδαίες εσωκομματικές 
εξελίξεις, οι οποίες θα λάμβαναν την μορφή 
ντόμινο, φέρνοντας το κόμμα της αξιωματι-
κής αντιπολίτευσης στα πρόθυρα μιας νέας 
διάσπασης, ακόμη και εντός του Αυγούστου.
Ιδίως, όταν οι σχέσεις των στελεχών της 
«φρουράς Τσίπρα» με τον πρόεδρο του κόμ-
ματος, Στέφανο Κασσελάκη είχαν διαταρα-
χθεί τις τελευταίες εβδομάδες, τόσο για το 
ζήτημα του χρόνου διεξαγωγής του Κατα-
στατικού Συνεδρίου, όσο και για τη φραστι-
κή επίθεση του Παύλου Πολάκη εναντίον της 
Μαρίας Συρεγγέλα.

ΣΥΡΙΖΑ: Ζυγίζουν τη διαγραφή Σπίρτζη υπό τον φόβο της διάσπασης - 
Το παρασκήνιο της παράτασης έως τις 23 Αυγούστου

Η κυβέρνηση του Κυριάκου Μητσοτάκη αδι-
αφορεί εσκεμμένα για την ακρίβεια που τα-
λαιπωρεί τους πολίτες, υπογραμμίζει ο ΣΥΡΙ-
ΖΑ-ΠΣ, κάνοντας λόγο για κοροϊδία αυτΉ τη 
φορά με την «ελεημοσύνη» των 8 ευρώ (το 
πολύ…) στους λογαριασμούς του ρεύματος.
Όπως αναφέρει σε ανακοίνωσή του ο ΣΥΡΙ-
ΖΑ, «η κυβέρνηση Μητσοτάκη συνηθίζει να 
κοροϊδεύει τους πολίτες, και το έκανε για 
μια ακόμη φορά, με την «ελεημοσύνη» των 
8 ευρώ (το πολύ…) στους λογαριασμούς του 
ρεύματος. Όπως αποδεικνύεται, η πολυδια-
φημισμένη από τα πρόθυμα ΜΜΕ επιδότη-
ση στις τιμές του ρεύματος δεν θα ξεπεράσει 
τα 1,6 λεπτά ανά κιλοβατώρα, κι αυτό για 
τις πρώτες 500, που σημαίνει πως η μέγιστη 
επιδότηση θα φτάσει τα 8 ευρώ. Στην πράξη, 
η συντριπτική πλειονότητα των καταναλω-
τών θα έρθει αντιμέτωπη με φουσκωμένους 
λογαριασμούς, ενώ τα «παιχνίδια» των εται-
ρειών ενέργειας με τη χονδρεμπορική τιμή, 
αλλά και με τις λαβυρινθώδεις διακυμάνσεις 
των περίφημων μπλε, πράσινων και κίτρινων 
τιμολογίων, συνεχίζονται». «Αποδεικνύεται 
για μια ακόμη φορά πως η κυβέρνηση του 
Κυριάκου Μητσοτάκη αδιαφορεί εσκεμμένα 
για την ακρίβεια που ταλαιπωρεί τους πολί-
τες παντού: στα σούπερ μάρκετ, στις λαϊκές 

(ενδεικτικές οι αυξήσεις σε φρούτα και λα-
χανικά), στα ακτοπλοϊκά εισιτήρια, στο ρεύ-
μα. Δικαίωμά της να πιστεύει πως η «θερινή 
ραστώνη» θα επισκιάσει την αδράνειά της, 
αλλά ας μην ξεχνά πως η συσσωρευμένη δυ-
σαρέσκεια κάποια στιγμή θα ξεσπάσει. Και 
οι ελεημοσύνες δεν θα επαρκούν για να την 
αναχαιτίσουν… », καταλήγει το κόμμα της 
Αξιωματικής Αντιπολίτευσης. 
Κασσελάκης για ΝΔ / Με μισό δισ. ευρώ 
δανεικά κι αγύριστα θα μπορούσαμε να 
πληρώνουμε με μισθούς Γκρίνμπεργκ.
Οι οφειλές της ΝΔ προς προμηθευτές και 
υπαλλήλους, όπως φαίνονται στον ισολογι-
σμό της, υπερβαίνουν κατά πολύ αυτές του 
ΣΥΡΙΖΑ τονίζει ο Στέφανος Κασσελάκης
Καυστική απάντηση σε Άδωνι Γεωργιάδη 
και Νέα Δημοκρατία σχετικά με τα οικονο-
μικά του ΣΥΡΙΖΑ - ΠΣ δίνει ο Στέφανος Κασ-
σελάκης, παραθέτοντας σειρά ερωτημάτων. 
«Επειδή δυσκολεύεται να κάνει ακόμα και 
μία (πολύ) απλή μέθοδο των τριών, ας βά-
λει ο κ. Γεωργιάδης κάποιον να προσπαθή-
σει να του εξηγήσει τις οφειλές της ΝΔ προς 
προμηθευτές και υπαλλήλους, όπως φαίνο-
νται στον ισολογισμό της. Υπερβαίνουν κατά 
πολύ αυτές του ΣΥΡΙΖΑ» τονίζει ο Στέφανος 
Κασσελάκης, υπογραμμίζοντας ότι «εδώ 

μπαίνει το μεγάλο ερώτημα:    Πώς με τέτοια 
χρέη, πώς με τέτοιες οφειλές η ΝΔ κάνει την 
ακριβότερη προεκλογική καμπάνια στην Ευ-
ρώπη; Πώς πλήρωνε τον Γκρίνμπεργκ;
    Πώς γέμισε προεκλογικά τα social media με 
διαφήμιση, την ώρα που εμείς στον ΣΥΡΙΖΑ 
δεν είχαμε χρήματα ούτε για να κάνουμε χο-
ρηγούμενες τις κεντρικές μου ομιλίες;».
Το ερώτημα, σύμφωνα με τον πρόεδρο του 
ΣΥΡΙΖΑ - ΠΣ, «πηγαίνει πιο ψηλά, σε κάποιον 
που τουλάχιστον γνωρίζει την απλή μέθο-
δο των τριών: Στον κ. Μητσοτάκη, ο οποίος 
εκούσια υπερδιπλασίασε τα χρέη της ΝΔ, τα 
εκτόξευσε στα 488 εκατ. ευρώ και φόρτωσε 
τους Έλληνες πολίτες με άλλα 52 εκατ. ευρώ 
μέσα σε ένα χρόνο, τα οποία ξοδεύει στην 
υγειά τους.
Κύριοι της ΝΔ, αν ο ΣΥΡΙΖΑ είχε πάρει μισό 
δισ. ευρώ δανεικά κι αγύριστα, οι εργαζό-
μενοί μας θα μπορούσαν να αμείβονται με 
μισθούς Γκρίνμπεργκ» καταλήγει με νόημα ο 
Στέφανος Κασσελάκης. 

Κασσελάκης: Κοροϊδεύει τους πολίτες η κυβέρνηση Μητσοτάκη - 
«Ελεημοσύνη» των 8 ευρώ στους λογαριασμούς του ρεύματος
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 Η διαδικασία ενημέρωσης θα διενεργείται 
μέσω του Κέντρου Ελέγχου Διαλειτουργικό-
τητας (ΚΕΔ) της Γενικής Γραμματείας Πληρο-
φοριακών Συστημάτων & Ψηφιακής Διακυ-
βέρνησης. Από 1η Σεπτεμβρίου ψηφιακά θα 
ενημερώνεται η Φορολογική Διοίκηση για 
την ανάγκη δέσμευσης (ή αποδέσμευσης) 
αποδεικτικού ενημερότητας σε φορολογού-
μενους που έχουν (ή εξοφλούν αντίστοιχα) 

ληξιπρόθεσμες οφειλές σε Δήμους και Περι-
φέρειες, σύμφωνα με απόφαση του Διοικη-
τή της Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων Εσόδων 
(ΑΑΔΕ), Γ. Πιτσιλή. Η νέα λειτουργικότητα 
διευκολύνει τους πολίτες και τις επιχειρή-
σεις στις συναλλαγές τους, καθώς επιτρέ-
πει την εύκολη και γρήγορη αποδέσμευση 
της φορολογικής τους ενημερότητας, μετά 
την εξόφληση των οφειλών στους Δήμους 

/ Περιφέρειες, ενώ ταυτόχρονα εξυπηρετεί 
την ορθή και άμεση αποτύπωση της εικόνας 
των φορολογουμένων στο ψηφιακό σύστη-
μα της ΑΑΔΕ, διασφαλίζοντας περαιτέρω τα 
δημόσια έσοδα. Η διαδικασία ενημέρωσης 
θα διενεργείται μέσω του Κέντρου Ελέγχου 
Διαλειτουργικότητας (ΚΕΔ) της Γενικής Γραμ-
ματείας Πληροφοριακών Συστημάτων & Ψη-
φιακής Διακυβέρνησης.

«Οι περισσότεροι οδηγοί ταξί έχουν βάλει το 
POS, για διάφορους λόγους αρνούνται να το 
χρησιμοποιήσουν και αρνούνται να πάρουν 
ακόμη και πελάτες επικαλούμενοι βλάβη του 
POS, έλλειψη διασύνδεσης», ανέφερε ο Γ. 
Πιτσιλής. «Είμαστε πλέον όλο και πιο διαβα-
σμένοι στους ελέγχους που κάνουμε. Ξέρου-
με ποια πόρτα χτυπάμε και γιατί την χτυπά-
με. Έχουμε ένα σύνολο δεδομένων, ψηφιακά 
εργαλεία τα οποία εξελίσσουμε και αξιοποι-
ούμε όλο και περισσότερο και αποτέλεσμα 
αυτής της δουλειάς είναι αυτά που βλέπετε», 
δήλωσε ο διοικητής της ΑΑΔΕ, Γ. Πιτσιλής, 
με φόντο το πάρτι φοροδιαφυγής σε πριβέ 
πάρτι που γίνονται σε βίλες στη Μύκονο. Ο 
κ. Πιτσιλής μιλώντας στο ΕΡTNews με αφορ-
μή τα «λαβράκια» της ΑΑΔΕ στη Μύκονο, 
μίλησε για «πάρτι ιδιωτικό, στο οποίο καμία 
φορολογική νομιμότητα δεν είχε τηρηθεί», 
ενώ. εξήγησε ότι «η φοροδιαφυγή είναι ένα 
φαινόμενο που δεν έχει μία όψη, υπάρχουν 
διάφορες εκδοχές της. Βρισκόμαστε ταυτό-
χρονα σε διάφορα λοιπόν μέτωπα. Εννοείται 
ότι αυτή την περίοδο ιδίως μια έμφαση δί-
νεται σε περιοχές με τουριστική δραστηριό-
τητα. Όμως είμαστε παντού. Και να ξέρουν 
όλοι ότι έχουμε πλέον εργαλεία στη διάθεσή 
μας. Δεν πάμε στην τύχη». Ψηφιακή παρα-
κολούθηση των συναλλαγών «Το ψηφιακό 
δελτίο αποστολής είναι αν θέλετε το τρίτος 
πυλώνας της ψηφιακής παρακολούθησης 
των συναλλαγών. Η πρώτη είναι το myData, 
τα ηλεκτρονικά βιβλία και η ηλεκτρονική τι-
μολόγηση. Η δεύτερη είναι η διασύνδεση 
POS και ταμειακών», ανέφερε ο κ. Πιτσιλής 
απαριθμώντας τα ψηφιακά εργαλεία.
Φορολογικές δηλώσεις και επιστροφές
«Ολοκληρώθηκε και φέτος η διαδικασία 
της υποβολής φορολογικών δηλώσεων για 
τα φυσικά πρόσωπα. Τα νομικά πρόσωπα 
έχουν λίγες μέρες ακόμα. Τα νούμερα δεί-

χνουν διπλό ρεκόρ, δείχνουν το μεγαλύτερο 
πλήθος δηλώσεων στο συντομότερο χρόνο 
την τελευταία οκταετία» , είπε ο κ. Πιτσιλής.
Κάνοντας αναφορά στις επιστροφές, αφού 
σημείωσε ότι «ξεκινήσαμε πέρυσι μια διαδι-
κασία τακτικότητας στις επιστροφές», επισή-
μανε πως «πέρυσι είχαμε επιστρέψει περί-
που το 80% των επιστροφών, όταν τελείωσε 
η διαδικασία των δηλώσεων. Φέτος είμαστε 
κοντά στο 90% των επιστροφών που προκύ-
πτουν από δηλώσεις είτε έχουν επιστραφεί 
απευθείας. Κοντά στο 60% έχουν πάει στην 
τράπεζα. Το υπόλοιπο 30% έχει γίνει συμψη-
φισμός με άλλες οφειλές τους και τα υπόλοι-
πα τα έχουν κάνει οι εφορίες. Έχουμε πολύ 
μεγάλη διαφορά και τα στατιστικά μας είναι 
εκεί. Υπάρχει κόσμος που έχει κάνει τη δή-
λωση την Τρίτη και έχει πάρει την Πέμπτη 
τα χρήματά του». Σχετικά με το τι μπορεί να 
συμβαίνει σε περίπτωση που κάποιος δεν 
έχει πάρει ακόμη την επιστροφή, εξήγησε 
ότι «αν κάποιος έχει μια οφειλή στον ΕΦΚΑ 
ή κάτι άλλο, πολλές φορές μια επιστροφή 
δεν διεκπεραιώνεται για λόγο που μπορεί 
να μην γνωρίζει ο πολίτης. Μπορεί να μην 
έχει κάνει μια δήλωση στο παρελθόν. Μπο-
ρεί να πάρει τηλέφωνο στα τηλεφωνικό μας 
κέντρα, στα κέντρο Βεβαίωσης και Είσπρα-
ξης (ΚΕ.Β.ΕΙΣ.). Στην περιφέρεια οι πολίτες 
μπορούν να απευθυνθούν) στην τοπική τους 
εφορία για να καταλάβουν για ποιο λόγο».
Ταξί και POS Στη σκιά των αντιδράσεων από 
τους οδηγούς ταξί για τη διασύνδεση με POS, 
o κ. Πιτσιλής υπογράμμισε ότι «οι κλασικές 
ταμειακές μηχανές είναι ήδη σχεδόν στο σύ-
νολό τους διασυνδεδεμένες πλέον. Μένουν 
οι διασυνδέσεις με τα λεγόμενα ERP, με λογι-
σμικά, δηλαδή με ειδικά λογισμικά, σαν πά-
ροχοι ηλεκτρονικής τιμολόγησης που είναι 
μια πιο σύνθετη διαδικασία. Έχουμε δώσει 
μια προθεσμία μέχρι τις 30 Σεπτεμβρίου γι’ 

αυτό. Ταυτόχρονα, έχουμε δώσει μια προ-
θεσμία, η οποία εξέπνευσε την προηγούμε-
νη εβδομάδα, να αντικατασταθούν κάποιοι 
μηχανισμοί σαν αυτούς που είδατε στην επι-
χείρηση Χάρτινος Δράκος. (…) Αυτό το σχήμα 
απάτης χρησιμοποιεί τέτοιους τους μηχανι-
σμούς που έχουμε ζητήσει να αντικαταστα-
θούν, οι οποίοι οι οποίοι αφήνουν ανοιχτή 
πόρτα για κάποιο πρόγραμμα να μπει και να 
μειώνει τα δεδομένα που έρχονται σε εμάς. 
Αυτοί λοιπόν οι μηχανισμοί πρέπει να αντι-
κατασταθούν. Όσοι δεν το έχουν κάνει ας εκ-
μεταλλευτούν τις επόμενες ημέρες». Υπεν-
θύμισε δε, ότι υπήρξαν ανάλογα vouchers 
για χρηματοδότηση. Μιλώντας για τα ταξί, 
αποκάλυψε τι διαπιστώθηκε κατά τους ελέγ-
χους. Όπως είπε ο κ. Πιτσιλής, «τα ταξί μπή-
καν στην υποχρέωση να έχουν POS στις αρ-
χές του χρόνου (…) και η προθεσμία που τους 
δόθηκε οδήγησε και εμάς στο να αρχίσουμε 
να κάνουμε ελέγχους. Δημιουργήσαμε αρ-
κετούς ελέγχους και διαπιστώσαμε με λύπη 
σε ορισμένες περιπτώσεις ότι ενώ οι περισ-
σότεροι έχουν βάλει το POS, για διάφορους 
λόγους αρνούνται να το χρησιμοποιήσουν 
και αρνούνται να πάρουν ακόμη και πελάτες 
επικαλούμενοι βλάβη του POS, έλλειψη δι-
ασύνδεσης». Εξήγησε πως «ο πελάτης έχει 
δικαιώματα. Πρώτο, έχει δικαίωμα να μην 
πληρώσει αν δεν λάβει την απόδειξη. Και 
δεύτερον, δεν είναι υποχρεωμένος να πλη-
ρώσει με μετρητά. Τα ταξί έχουν υποχρέω-
ση να έχουν κάρτα και έχουν υποχρέωση να 
δέχονται την πληρωμή». Θα «ενισχύσουμε 
και τους ελέγχους για να δούμε ότι αυτή η 
διαδικασία τηρείται», κατέληξε.

Πιτσιλής (ΑΑΔΕ): Διαβασμένοι στους ελέγχους για φοροδιαφυγή, ξέρουμε
ποια πόρτα χτυπάμε – Στο 90% οι επιστροφές από δηλώσεις

ΑΑΔΕ: Αποκλειστικά ψηφιακά από 1/9 η δέσμευση και αποδέσμευση του αποδεικτικού ενημερότητας για χρέη σε Δήμους και Περιφέρειες
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Ο Νίκος Ανδρουλάκης ανακοίνωσε ότι ετοι-
μάζει νέα προσφυγή στο Ευρωπαϊκό Δικα-
στήριο Δικαιωμάτων του Ανθρώπου για τις 
υποκλοπές. «Τα τελευταία δύο χρόνια εξε-
λίσσεται στη χώρα μας ένα σκάνδαλο τερα-
στίων διαστάσεων, το οποίο όσο και να προ-
σπαθούν κάποιοι από την πρώτη στιγμή να 
μειώσουν τη σημασία του, δεν μπορούν να 
αποκρύψουν το βαρύ πλήγμα που έχει προ-
καλέσει στους ανεξάρτητους θεσμούς και το 
κράτος δικαίου της χώρας» αναφέρει ο Πρό-
εδρος του ΠΑΣΟΚ-Κινήματος Αλλαγής, Νίκος 
Ανδρουλάκης. 
«Τις προηγούμενες ημέρες έγινε ακόμη ένα 
βήμα προς την υποβάθμιση των θεσμών μας, 
που εκθέτει για άλλη μια φορά την πατρίδα 
μας. Σύμφωνα με την Εισαγγελία του Αρεί-
ου Πάγου, αποτελεί «σύμπτωση» το γεγονός 
ότι η ΕΥΠ και το Predator παρακολουθούσαν 
τους ίδιους στόχους με αποτέλεσμα αυτό το 
σκέλος της υπόθεσης να περάσει στο αρχείο. 
Είναι πλέον ορατό δια γυμνού οφθαλμού το 
ότι γράφτηκε άλλη μία μαύρη σελίδα για την 
ελληνική δημοκρατία, που μάς απομακρύνει 
από το ευρωπαϊκό κεκτημένο» προσθέτει.
«Η αρχειοθέτηση,  δεν μπορεί να ξεπλύνει 
τις ευθύνες της κυβέρνησης και του ίδιου 
του κ. Μητσοτάκη, ο οποίος είναι ο εντολέας 
της λειτουργίας ενός σκοτεινού παρακρατι-
κού μηχανισμού». Τρεις διαστάσεις
Ο Ν. Ανδρουλάκης επισημαίνει ότι η υπόθε-
ση των υποκλοπών διαθέτει τις εξής τρεις 
αλληλένδετες διαστάσεις:
«Αρχικά, είναι ένα οικονομικό σκάνδαλο, κα-
θώς η Ελλάδα εξήγαγε το παράνομο λογισμι-
κό Predator προς αφρικανικά κράτη, επειδή 
το Ισραήλ απαγορευόταν να το κάνει απευ-
θείας. Με την υπογραφή του σημερινού 
διευθυντή της Νέας Δημοκρατίας και τότε 
γενικού γραμματέα του υπουργείου Εξωτε-
ρικών. Εξυπηρετήθηκαν, δηλαδή, ισχυρά οι-
κονομικά συμφέροντα με μια εντυπωσιακή 

αδιαφορία για το γεγονός 
ότι μια χώρα με φιλελεύθε-
ρη κυβέρνηση εξάγει παρά-
νομο λογισμικό σε αυταρχι-
κά καθεστώτα βάζοντας σε 
κίνδυνο τη ζωή πολιτών σε 
αυτά τα κράτη. Κατά δεύ-
τερον, πρόκειται για ένα 
σκάνδαλο παρακολούθη-
σης και παραβίασης των 
ανθρωπίνων δικαιωμάτων, 
καθώς παρακολουθούνταν την ίδια στιγμή 
από μυστικές υπηρεσίες και ιδιώτες, στελέχη 
της αντιπολίτευσης, Υπουργοί της κυβέρνη-
σης, δημοσιογράφοι, επιχειρηματίες, υψη-
λόβαθμοι αστυνομικοί, εισαγγελείς, ακόμα 
και ο αρχηγός των Ενόπλων Δυνάμεων!
Τέλος, κατέστη σαφές ότι έχουμε να κάνου-
με και με ένα σκάνδαλο συγκάλυψης. Πρώτα 
η Νέα Δημοκρατία με τη βοήθεια του κ. Βε-
λόπουλου άλλαξε τη σύνθεση της ΑΔΑΕ για 
να ανακόψει τον έλεγχο της. Έπειτα, η ΕΥΠ 
αρνήθηκε να εφαρμόσει την απόφαση του 
ΣτΕ, που πετύχαμε με τον νομικό μας αγώνα, 
και όριζε να ενημερωθώ εγγράφως για τον 
τυπικό λόγο της παρακολούθησης μου».
«Πυρά» στην κυβέρνηση Μητσοτάκη
«Τώρα», προσθέτει στη συνέχεια του άρ-
θρου του, «έχουμε την αρχειοθέτηση της 
υπόθεσης ως αποτέλεσμα μιας προσχηματι-
κής έρευνας με καρμπόν καταθέσεις, χωρίς 
να ερωτώνται οι πρωταγωνιστές ούτε καν 
για τους λόγους της παρακολούθησης, με 
αφαίρεση της δικογραφίας από τους δύο νε-
ότερους εισαγγελείς και προσκόμματα στην 
ανεξάρτητη έρευνα. Η αρχειοθέτηση, όμως, 
δεν μπορεί να ξεπλύνει τις ευθύνες της κυ-
βέρνησης και του ίδιου του κ. Μητσοτάκη, ο 
οποίος είναι ο εντολέας της λειτουργίας ενός 
σκοτεινού παρακρατικού μηχανισμού».
«Προσβάλλει τη δημοκρατία, το κράτος δι-
καίου και την ευρωπαϊκή πορεία της χώρας 
η ύπαρξη ενός παρακρατικού μηχανισμού. Η 
κατάσταση όμως χειροτερεύει, όταν στελέ-
χη της κυβέρνησης αποκαλούν «πρωτοφα-
νή επίθεση στη δικαιοσύνη και το πολίτευ-
μα της χώρας» τον δημοκρατικό έλεγχο της 
εξουσίας, την κριτική στη δικαστική απόφα-
ση και την αποκάλυψη ενός σκανδάλου δια-
φθοράς, παρακολούθησης και συγκάλυψης. 
Εκείνοι που επιτέθηκαν με θράσος στις Ανε-
ξάρτητες Αρχές, κάνουν λόγο ξανά για «συμ-

φέροντα» πίσω από την αποκάλυψη του 
σκανδάλου, απαιτούν να τους ζητήσουμε 
«συγγνώμη» και επιδιώκουν με σοφιστείες 
και στρεψοδικίες να αποπροσανατολίσουν 
την κοινή γνώμη. Δυστυχώς, μπροστά στην 
ανάγκη τους να κρατηθούν στην εξουσία, ο 
φιλελευθερισμός τους πάει περίπατο» υπο-
γραμμίζει ο Ν. Ανδρουλάκης.
Ετοιμάζουμε τρίτη προσφυγή στο ΕΔΔΑ
«Πριν λίγες μέρες προσέφυγα στο Ευρωπα-
ϊκό Δικαστήριο Δικαιωμάτων του Ανθρώ-
που για τη μη συμμόρφωση της ΕΥΠ με την 
απόφαση του ΣτΕ. Ύστερα από τις πρόσφα-
τες εξελίξεις, η νομική μου ομάδα ετοιμάζει 
τρίτη προσφυγή στο Ε.Δ.Δ.Α. για παραβίαση 
του δικαιώματος σε δίκαιη δίκη λόγω της 
πλημμελούς έρευνας και παραβίαση του δι-
καιώματος στην ιδιωτική ζωή. Πρέπει όμως 
να γίνει σαφές και κατανοητό ότι ο δικαστι-
κός αγώνας που ξεκίνησε πριν δύο χρόνια 
με δική μου πρωτοβουλία, δεν είναι μια 
προσωπική υπόθεση, αλλά ένα ζήτημα που 
αφορά την ποιότητα της δημοκρατίας στη 
χώρα. Μετά από πενήντα χρόνια μεταπολί-
τευσης έχουμε χρέος να μην επιτρέψουμε σε 
κανέναν να προσβάλει τους δημοκρατικούς 
αγώνες του ελληνικού λαού επιτρέποντας 
αυτή τη θεσμική εκτροπή» αναφέρει ακόμα 
ο Πρόεδρος του ΠΑΣΟΚ-Κινήματος Αλλαγής 
και τονίζει καταλήγοντας στο άρθρο του:
«Όσοι επένδυσαν στο ηθικό και πολιτικό μου 
λιντσάρισμα διαρρέοντας απίστευτες και 
ντροπιαστικές θεωρίες συνωμοσίας για να 
δικαιολογήσουν τις πράξεις τους και να με 
αναγκάσουν να κάνουν πίσω, δεν κατάλαβαν 
ότι το χρέος μου απέναντι στον λαό και την 
πατρίδα είναι μεγαλύτερο από το πολιτικό 
τους μέγεθος.
Είμαι σίγουρος ότι θα έρθει η ώρα που θα 
τιμωρηθούν ερχόμενοι αντιμέτωποι με τις 
πραγματικές και βαρύτατες ευθύνες τους».

Ανδρουλάκης για υποκλοπές: Επιμολύνουν τους θεσμούς
στον βωμό της συγκάλυψης

Πολιτική
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Πιέσεις στον Δήμαρχο Πειραιά να 
πει το «ναι», αλλά ο ίδιος δεν έχει 
αποφασίσει! Όπως πληροφορείται 
η στήλη ασκούνται μεγάλες πιέσεις 
προκειμένου ο Δήμαρχος Πειραιά 
να είναι υποψήφιος για την ηγεσία 
του ΠΑΣΟΚ. Ο ίδιος, προς το παρόν 
τουλάχιστον, ανθίσταται, καθώς δεν 

έχει λάβει την απόφαση να πει το 
«ναι». Τυχόν υποψηφιότητά του 
εκτιμάται ότι θα πλήξει πρωτίστως 
την νυν ηγεσία του ΠΑΣΟΚ, αλλά 
και έναν-δυο ακόμα υποψήφιους, 
μπερδεύοντας πολύ τις έως τώρα 
ισορροπίες. 

Και ο Γιάννης Μώραλης υποψήφιος για αρχηγός 
του ΠΑΣΟΚ;

 Από την πλευρά της η Αθηνά Λινού είχε νω-
ρίτερα μιλήσει για «προσωπικές, συκοφα-
ντικές επιθέσεις» και είχε τονίσει πως «σε 
κανένα χώρο εργασία, δεν θα ήταν επιτρε-
πτές αυτές οι συμπεριφορές» , Συγκεκριμένη 
απάντηση στις καταγγελίες του για την ΜΚΟ 
της βουλευτή του ΣΥΡΙΖΑ και καθηγήτριας 
επιδημιολογίας Αθηνάς Λινού συνεχίζει να 
ζητά ο Παύλος Πολάκης με ανάρτηση του.
Ο Παύλος Πολάκης αναφέρει συγκεκριμέ-
να: «είδα πριν λιγο μια ΜΗ ΑΠΑΝΤΗΣΗ!!!! 
Τα ερωτηματα δυστυχως ΠΑΡΑΜΕΝΟΥΝ και 
απαιτουν συγκεκριμενη τοποθετηση και οχι 
επεα πτεροεντα :», παραπέμποντας σε δημο-
σίευμα ιστότοπου, όπου αναφέρεται πως η 

κυρία Λινού «οφείλει όμως ως δημόσιο πρό-
σωπο, ως βουλεύτρια αριστερού κόμματος 
και, κυρίως, ως άνθρωπος που ενσαρκώνει 
και προβάλλει τα ιδεώδη του χριστιανισμού, 
κάποιες απαντήσεις που να συμβαδίζουν 

με αυτά». «Σε κανένα 
χώρο εργασίας, δεν θα 
ήταν επιτρεπτές αυτές 
οι συμπεριφορές». Από 
την πλευρά της η Αθη-
νά Λινού είχε νωρίτερα 
μιλήσει για «προσωπι-
κές, συκοφαντικές επι-
θέσεις» και είχε τονίσει 
πως «σε κανένα χώρο 
εργασία, δεν θα ήταν 
επιτρεπτές αυτές οι συμπεριφορές». Στην 
ανάρτησή της, σημείωσε: «Εδώ και 10 μέ-
ρες, έχω επιλέξει να μην απαντήσω σε προ-
σωπικές, συκοφαντικές επιθέσεις που απο-
σπούν την προσοχή μας από τα πραγματικά 
προβλήματα του ελληνικού λαού. Χαίρομαι, 
όμως, που οι τελευταίες επιθέσεις μου δί-
νουν την ευκαιρία να ξανα-παρουσιάσω το 
πρόγραμμα “ΔΙΑΤΡΟΦΗ”, το οποίο ξεκίνησα 
το 2012 και παρέχει δωρεάν καθημερινά 
γεύματα, ενώ ταυτόχρονα προάγει την υγι-
εινή διατροφή σε παιδιά στις πιο ευάλωτες 
περιοχές της χώρας μας. Μέχρι σήμερα, επί 
9 διαφορετικές κυβερνήσεις υπό την Αιγίδα 
του Υπουργείου Παιδείας, το πρόγραμμα 
έχει δώσει 18.700.000 γεύματα σε 198.600 
παιδιά, σε 9 περιφέρειες σε όλη την Ελλάδα. 
Στην Περιφέρεια Στερεάς Ελλάδας, ειδικότε-
ρα, έχουν δοθεί περισσότερα από 2.500.000 
δωρεάν γεύματα σε σχολεία σε 40 περιοχές, 
ακόμα και σε δυσπρόσιτες. Σε μια ευνομού-
μενη κοινωνία αυτή η ανάγκη δεν θα υπήρ-
χε, ή αυτό το κενό θα το κάλυπτε η πολιτεία. 
Στόχος ζωής μου είναι να εφαρμόσει και 
η Ελλάδα καθολική σίτιση για όλους τους 
μαθητές, μέσω του κρατικού προϋπολογι-
σμού. Η κυβέρνηση ΣΥΡΙΖΑ θεσμοθέτησε 
μια αντίστοιχη προσπάθεια το 2017 σε δη-
μοτικά σχολεία της χώρας, αλλά δυστυχώς ο 

εφιάλτης της πείνας συνεχίζεται. Ακόμα και 
φέτος, σε ορισμένα σχολεία της χώρας μας, 
η επισιτιστική ανασφάλεια ξεπερνά το 50%. 
Γι’ αυτό, και έχω ήδη αναδείξει το θέμα στη 
βουλή 5 φορές, με κύρια την ομιλία μου στις 
15/12 στη συζήτηση για τον προϋπολογισμό 
της χώρας. Σας καλώ όλους, λοιπόν, να ενω-
θούμε στην προσπάθεια να πείσουμε τους 
πολιτικούς, ότι όπως επενδύουμε σε βιβλία, 
κτήρια, και θρανία, είναι εντελώς απαραί-
τητο να επενδύσουμε και στην παροχή φα-
γητού σε όλα τα σχολεία της χώρας, έτσι 
ώστε να μην πεινάει ούτε ένα παιδί. Επειδή 
η παιδική πείνα δεν είναι ούτε κομματικό 
ούτε μικροπολιτικό θέμα. Υ.Γ. Περιττεύει να 
αναφερθεί ότι σε κανένα χώρο εργασίας, δεν 
θα ήταν επιτρεπτές αυτές οι συμπεριφορές. 
Συνεχίζω να πιστεύω ότι ο ελληνικός λαός δι-
καιούται να απαιτεί υψηλότερο επίπεδο από 
τους εκπροσώπους του. Είναι κι αυτός ένας 
λόγος που πολλές γυναίκες, πολλοί επιστή-
μονες, και πολλοί ακόμη που θα μπορούσαν 
να προσφέρουν περισσότερα στη χώρα μας, 
αποφεύγουν την πολιτική. Ας αφήσουμε, 
λοιπόν, τις κοκορομαχίες και την εσωστρέ-
φεια, και ας βρούμε όλοι το θάρρος όπου 
και να βλέπουμε αδικία, να δείχνουμε λίγο 
παραπάνω ευαισθησία, να λέμε συγγνώμη, 
και να συνεχίσουμε να πολεμάμε για την ου-
σιαστική αλλαγή».

Βεντέτα Πολάκη - Λινού: «Η ΜΚΟ, η απευθείας ανάθεση 30.000 ευρώ από Πατούλη» - 
Τι απαντά η βουλευτής στις καταγγελίες

Πολιτική



σελ. 46

11/08/2024

Την ερώτηση κατέθεσε ο ευρωβουλευτής 
της ΝΔ και πρόεδρος της Επιτροπής ΕΕ-Αλ-
βανίας την Κοινοβουλευτική Περίοδο 2019-
2024, Μανώλης Κ. Κεφαλογιάννης. Ερώτηση 
στην Ευρωπαϊκή Επιτροπή με αφορμή «τις 
καταγγελίες της Ελληνικής Εθνικής Μειονό-
τητας για το αδιάβλητο των εκλογικών δι-
αδικασιών στη διεξαγωγή επαναληπτικών 
εκλογών στον Δήμο Χειμάρρας» κατέθεσε 
ο ευρωβουλευτής της ΝΔ και πρόεδρος της 
Επιτροπής ΕΕ-Αλβανίας την Κοινοβουλευτι-
κή Περίοδο 2019-2024, Μανώλης Κ. Κεφα-
λογιάννης. Στην ερώτησή του, σύμφωνα με 
τη σχετική ανακοίνωση, θέτει και «το περι-
ουσιακό θέμα και ζητά την προστασία των 
περιουσιών της Ελληνικής Εθνικής Μειονό-
τητας μετά και τις κατηγορίες για παράνομες 
απαλλοτριώσεις από τις αλβανικές αρχές». 
Συγκεκριμένα, αφού αναφέρει ότι «την πε-
ρασμένη Κυριακή στον Δήμο της Χειμάρρας 
στην Αλβανία, μία υπό ένταξη χώρα στην 

Ευρωπαϊκή Ένωση, διεξήχθησαν επαναλη-
πτικές δημοτικές εκλογές», τονίζει ότι «οι 
εκπρόσωποι της Ελληνικής Εθνικής Μειονό-
τητας με ανακοίνωσή τους έχουν καταγγεί-
λει προσπάθεια αλλοίωσης του εκλογικού 
αποτελέσματος με εγγραφές νέων ψηφοφό-
ρων και με την απαγόρευση της αλβανικής 
κυβέρνησης να ψηφίσουν και να ασκήσουν 
το αναφαίρετο συνταγματικό τους δικαίω-
μα βάζοντας καινοφανή προσκόμματα». Και 
αμέσως προσθέτει: «Οι καταγγελίες, που δι-
ατυπώθηκαν σχετικά με τις συνθήκες διεξα-
γωγής των επαναληπτικών δημοτικών εκλο-
γών, εγείρουν σοβαρές αμφιβολίες για το 
αδιάβλητο των εκλογικών διαδικασιών. Ενώ 
το συγκεκριμένο θέμα συνδέεται απόλυτα 
με το περιουσιακό ζήτημα και την προστα-
σία των ιδιοκτησιών της Ελληνικής Εθνικής 
Μειονότητας στο Δήμο της Χειμάρρας και τις 
κατηγορίες για παράνομες απαλλοτριώσεις 
από τις αλβανικές αρχές».

Για τους παραπάνω λόγους ο κ. Κεφαλογιάν-
νης ρωτά την Ευρωπαϊκή Επιτροπή για το 
«πώς αξιολογεί τις συγκεκριμένες καταγγελί-
ες για τον τρόπο διεξαγωγής των δημοτικών 
εκλογών στη Χειμάρρα και το «τι μέτρα προ-
τίθεται να λάβει για την προστασία των περι-
ουσιών της Ελληνικής Εθνικής Μειονότητας 
στην Αλβανία».

Ερώτηση στην Κομισιόν για «τον τρόπο διεξαγωγής των εκλογών στη Χειμάρρα»

Κοινή διαδικτυακή συνε-
δρίαση πραγματοποίησαν 
την Τρίτη 6 Αυγούστου, πα-
ρουσία του Πρόεδρου του 
ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ, Στέφανου Κασ-
σελάκη, τα think tanks της 
Ενέργειας με αυτό του Πε-
ριβάλλοντος, καθώς επίσης 
και τα think tanks Ψηφια-
κής Μετάβασης με αυτό 
της Τεχνολογίας, όπου συ-
ζητήθηκαν εκτενώς οι άξο-
νες των προτάσεων που θα επεξεργαστούν 
στο αμέσως επόμενο διάστημα.
Σχετικά με την Ενέργεια και το Περιβάλλον, 
η συζήτηση επικεντρώθηκε, με βάση την ει-
σήγηση του Προέδρου του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ, Στέ-
φανου Κασσελάκη, στην αντιμετώπιση του 

μείζονος προβλήματος της ακρίβειας στο 
ηλεκτρικό ρεύμα και στην τελείως στρεβλή 
αγορά ενέργειας, καθώς και στα ζητήματα 
δίκαιης πράσινης μετάβασης με σαφή χω-
ροταξική στρατηγική ΑΠΕ και εκμετάλλευση 
των συγκριτικών πλεονεκτημάτων της χώρας 

προς όφελος της κοινωνίας και της ανάπτυ-
ξης. Αναφορικά με τη Ψηφιακή Μετάβαση 
και την Τεχνολογία, η τοποθέτηση του Προ-
έδρου του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ, Στέφανου Κασσελάκη, 
επικεντρώθηκε σε ολιστική αξιοποίηση των 
ψηφιακών εργαλείων και της Τεχνολογίας, 
στοχεύοντας σε πολιτικές ανθεκτικότητας 
της οικονομίας, ανάπτυξης της καινοτομίας 
που η Ελλάδα είναι ουραγός, βαθιά κοινωνι-
κές με αποκέντρωση, εντός ενός δημοκρατι-
κού, διαφανούς και ρυθμισμένου πλαισίου.
Στη συνεδρίαση παρευρέθηκαν ο τομεάρχης 
Περιβάλλοντος & Ενέργειας, Μίλτος Ζαμπά-
ρας και ο τομεάρχης Ψηφιακής Διακυβέρνη-
σης, Γιώργος Καραμέρος αντίστοιχα καθώς 
και η συντονίστρια των think tanks του κόμ-
ματος, Διάνα Βουτυράκου.

«Με το δεύτερο συνεχόμενο χρυσό σε Ολυ-
μπιακούς Αγώνες, το πρώτο για την πατρίδα 
μας στο Παρίσι, ο Μίλτος Τεντόγλου κέρδισε 
επάξια θέση στο πάνθεον των κορυφαίων 
αθλητών του άλματος εις μήκος!», αναφέρει 
σε ανάρτησή της η Πρόεδρος της Δημοκρατί-
ας, Κατερίνα Σακελλαροπούλου.

Και η Κατερίνα Σακελλαροπούλου, συνεχίζει 
για τον Μίλτο Τεντόγλου: «Θερμά συγχα-
ρητήρια στον μεγάλο μας αθλητή με το ξε-
χωριστό ήθος και τις σπουδαίες διακρίσεις! 
Μίλτο, για άλλη μια φορά μας έκανες περή-
φανους, είμαστε σίγουροι ότι θα συνεχίσεις 
να δοξάζεις τα ελληνικά χρώματα». 

ΣΥΡΙΖΑ: Κοινή συνεδρίαση think tanks της Ενέργειας, Περιβάλλοντος και Ψηφιακής 
Μετάβασης

Κατερίνα Σακελλαροπούλου: Ο Μίλτος Τεντόγλου κέρδισε επάξια θέση 
στο πάνθεον των κορυφαίων αθλητών του άλματος εις μήκος
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Γράφει ο Μένιος 
Φουρθιώτης
Αν οι υπουργικές 
εξαγγελίες πραγμα-
τοποιηθούν, το φι-
λελεύθερο κεκτημέ-
νον των τελευταίων 
σαράντα τριών ετών 
στο δίκαιο της προ-
σωρινής κράτησης 

θα θυσιαστεί στην εφήμερη μικρο-πολιτι-
κή ατζέντα της ψεύτικης ασφάλειας και η 
προφυλάκιση, ως «λείψανον θλιβερόν της 
εξεταστικής δίκης» (Κ. Τσουκαλάς, Ποινική 
Δικονομία, τ. Β ́1939, 163), θα επανέλθει 
ορμητικά ρίπτοντας σωρηδόν τους κατηγο-
ρουμένους στην φυλακή και τις οικογένειές 
τους στην δυστυχία. “Η ιδέα ότι η προφυλά-
κισις είναι κατά το πλείστον ανώφελος και 
αδικαιολόγητος, δυναμένη να καταστή ενίοτε 
και καταστροφική, αποτελεί πλέον πεποίθη-
σιν εις τους ασχολουμένους με την επιστήμην 
και την εφαρμογήν του νόμου. Η προφυλά-
κισις αποτελεί βαρείαν προσβολήν της ατο-
μικής ελευθερίας ενός προσώπου το οποίον 
κατά τεκμήριον θεωρείται αθώον, μέχρι της 
υπό του αρμοδίου δικαστηρίου κηρύξεως της 
ενοχής και καταδίκης του”. Τα προηγούμε-
να διαλαμβάνονται στην Εισηγητική Έκθεση 
του Υπουργού Δικαιοσύνης Γ. Σταμάτη στον 
μετέπειτα Ν. 1128/1981, με τον οποίον ανα-
μορφώθηκε το δίκαιο της υπό τον ΚΠΔ προ-
φυλακίσεως, προκειμένου να περιοριστεί στο 
απολύτως αναγκαίο μέτρο η χρήση αυτού 
του «εξαιρετικού δικονομικού μέτρου» και να 
εναρμονιστεί η ημεδαπή νομοθεσία προς τις 
επιταγές της ΕΣΔΑ. Ο θεσμός μετονομάστηκε 
σε «προσωρινή κράτηση», διότι, σύμφωνα 
με την Εισηγητική Έκθεση, «ο όρος προφυλά-
κισις … φαίνεται ως να αποτελή πρόδρομον 
μιάς οριστικής φυλακίσεως, προδικαζομένης 

ούτω της καταδί-
κης του προφυ-
λακισθέντος» Στα 

χρόνια που ακολούθησαν υπήρξαν πολυάριθ-
μες τροποποιήσεις των άρθρων 282 επ. ΚΠΔ 
(N. 2207/1994, N. 3811/2009 κ.ά.) με σκο-
πό, κυρίως, την ενίσχυση του πρωτείου των 
περιοριστικών όρων έναντι της προσωρινής 
κράτησης και την αποτροπή της επιβολής της 
τελευταίας λόγω της βαρύτητας της αποδιδό-
μενης στον κατηγορούμενο πράξης, δηλαδή 
ως «προκαταβολής της ποινής» (Γ.-Αλ. Μα-
γκάκης, ΝοΒ 1980, 1894). Οι μεταρρυθμιστι-
κές πρωτοβουλίες του νομοθέτη δεν έμειναν 
χωρίς απήχηση στην νομολογία. Στην ΣυμβΕ-
φΑθ 1118/1989, η οποία εκδόθηκε σε πολύ-
κροτη υπόθεση πρώην διοικητή ΔΕΚΟ, (Ποιν-
Χρον ΛΘ/992) αναφέρεται χαρακτηριστικώς 
ότι: «Η προσωρινή κράτησις … δεν αποβλέπει 
εις σωφρονισμόν του δράστου, ως η ποινή, 
και επομένως δεν δύναται να συνιστά κατ’ 
ουδέν μίαν ‘προκαταβολήν’, ούτως ειπείν, ή 
προέκτισιν της επιβληθησομένης, έστω και 
μετά πλήρους βεβαιότητος, ποινής … δεν δύ-
ναται να έχη εκδικητικόν χαρακτήρα διά τον 
κατηγορούμενον, ακόμη και αν έχη τελέσει 
βαρύ αδίκημα το οποίον, έστω, συνήγειρε την 
κοινήν γνώμη, ενδεχομένως δε προυκάλεσεν 
αγανάκτησιν ή και σκάνδαλον». Το ανεκτόν 
της επιβολής ή της συνέχισης της προσωρινής 
κράτησης μόνον ως έσχατου μέσου για την δι-
ασφάλιση της παρουσίας του κατηγορουμέ-
νου στην δίκη ή/και την αποτροπή τελέσεως 
εγκλημάτων εκ μέρους του, καθώς και η απα-
γόρευση της προεξόφλησης της ενοχής του, 
τονίζεται διαχρονικώς στην νομολογία του 
ΕυρΔΔΑ επί του άρθρου 5 παρ. 3 συνδ. 6 παρ. 
2 ΕΣΔΑ (βλ. αντί άλλων Nerattini κατά Ελλά-
δος της 18.12.2008, Καμπανέλλης κατά Ελλά-
δος της 21.6.2007) και ανήκει στο ευρωπαϊκό 
φιλελεύθερο κεκτημένον. Στο αυτό πνεύμα 
η Ευρωπαϊκή Επιτροπή με την Σύσταση της 
18.12.2022 (C(2022) 8987 final) καλεί τα κρά-

τη μέλη να επιβάλλουν προσωρινή κράτηση 
μόνον όταν αυτή είναι απολύτως αναγκαία 
και να χρησιμοποιούν αντ’ αυτής το «ευρύ-
τατο δυνατό φάσμα εναλλακτικών μέτρων» 
υιοθετώντας τεκμήριο υπέρ της ελευθερίας 
των κατηγορουμένων. Ας σημειωθεί ότι το 
καθεστώς το οποίο διακήρυξε επισήμως την 
«ανάγκη» να επιβάλλεται η προφυλάκιση ως 
πρόδρομο της ποινής μέτρο οσάκις «εν όψει 
της βαρύτητας της πράξης και της εξέγερσης 
της κοινής γνώμης θα ήταν αφόρητο να αφε-
θεί ελεύθερος ο κατηγορούμενος», ήταν αυτό 
των εθνικοσοσιαλιστών, με νομοθέτημα της 
28.6.1935. Με «Ενημερωτικό Σημείωμα» της 
20.6.2024 το Γραφείο Τύπου του Υπουργείου 
Δικαιοσύνης εξήγγειλε νέες διατάξεις για την 
αντιμετώπιση της ενδοοικογενειακής βίας. 
Μεταξύ αυτών ανακοινώθηκε ότι στις υπό 
συζήτηση κακουργηματικές υποθέσεις η προ-
σωρινή κράτηση θα είναι «κανόνας» καθώς 
και ότι αυτή θα επιβάλλεται και για «σοβαρά 
πλημμελήματα» του εν λόγω είδους. Το μέτρο 
έγινε ευμενώς δεκτό από μερίδα του τύπου με 
την ρουμπρίκα «προφυλάκιση για τους δρά-
στες»! Οι πρόσφατες νομοθετικές εξαγγελίες 
εντάσσονται στο «βασικό ιδεολογικό δίπολο 
ασφάλειας και τιμωρητικότητας» (Τ. Τζαννε-
τάκη, ΠοινΧρον, ΟΔ/171) που χαρακτηρίζει 
την αντιμεταρρυθμιστική ποινική νομοθεσία 
των τελευταίων ετών, με αποκορύφωμα τον 
Ν. 5090/2024. Αν οι υπουργικές εξαγγελίες 
πραγματοποιηθούν, το φιλελεύθερο κεκτη-
μένον των τελευταίων σαράντα τριών ετών 
στο δίκαιο της προσωρινής κράτησης θα θυ-
σιαστεί στην εφήμερη μικρο-πολιτική ατζέντα 
της ψεύτικης ασφάλειας και η προφυλάκιση, 
ως «λείψανον θλιβερόν της εξεταστικής δί-
κης» (Κ. Τσουκαλάς, Ποινική Δικονομία, τ. Β 
́1939, 163), θα επανέλθει ορμητικά ρίπτο-
ντας σωρηδόν τους κατηγορουμένους στην 
φυλακή και τις οικογένειές τους στην δυστυ-
χία. Όσοι υπερασπιζόμαστε το φιλελεύθερο 
κράτος δικαίου, ας επαγρυπνούμε!
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